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Sultanlar Mehmet Hoca’ya teslim

Türk oyuncuların önü açıldı

“Gamsız Gamova” Meryem’in 
hedefleri büyük

Plaj voleybolunda 
önlenemeyen 
yükseliş



Volley Hotel hizmete girdi

Türkiye Voleybl Federasyonu Voleybol Kompleksinin içinde, Ankara ve Başkent Voleybol Salonu manzaralı Volley Hotel, 34 
odası ile Voleybol Camiasının hizmetine girdi.

Volley Hotel, giriş katındaki Smaç Kafe ve 6. kattaki Roof Restoranında Voleybol Camiasına hizmet verecek olmanın heyecan 
ve gururunu yaşıyor.

Ferah odaları ve Ankara manzarası, 5. kat koridorları ve roof restoranındaki localarından olimpik sahada doyumsuz maç key-
fini yaşatan mimarisi ile Volley Hotel, Ankara’nın seçkin otelleri arasındaki yerini almaya hazır.

Zamanı kısıtlı olanlara Smaç Kafemizde hızlı ve lezzetli bir servis vermeyi hedefleyen otelimiz, roof restoranımızdaki manzara 
ve teras keyfi ile yaz akşamlarında seçkin menüsü ve mükemmel servisi ile tüm Ankaralıları ağırlamaktan mutluluk duyacaktır.

Kısa bir süre sonra 150 kişilik salonumuzla toplantı, konferans, yemek, kokteyl ve benzeri organizasyonlarında da 
misafirlerimizin yanında ve hizmetinde olacağız.
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Değerli Voleybol Dostları,

Türkiye Voleybol Federasyonunun iş 
ve oluştaki gayretlerini takip edebiliyor-
sanız, şu anda İstanbul Burhan Felek 
Voleybol Salonu inşaatının sonlarına, 
İzmir Atatürk Spor Salonunun “İzmir 
Atatürk Voleybol Salonu” olacağı tadi-
lat aşamasına yaklaştığımızı görüyor ve 
bu işlerin aslında büyüme hızına işaret 
ettiğini değerlendiriyorsunuzdur.

Bir taraftan gün be gün o güne ait işleri 
tamamlıyor, bir taraftan yarın atacağı-
mız adımları planlıyoruz. Zaman hızla 
akıp geçerken bir de bakıyoruz, yarının 
planı, “bugünün işi” olmuş ve yarın biz-
den yeni planlar beklemekte. 

Kulübüyle, millî takımıyla, antrenör, ha-
kem ve sporcu ordusuyla büyümeye 
devam eden voleybolun kesintisiz iler-
lemesi ve kendi geleceğine kusursuz, 
noksansız yürümesi gerek.

Bir sezonu daha tamamladık, ama 
yeni sezonu planlama mecburiyetimiz 
var. Ne yapsak, nasıl etsek tüm kulüp-
leri, tüm basın mensuplarını aynı anda 
memnun edemeyeceğimiz fikstür ha-
zırlıkları, gecelerimizi ve gündüzlerimizi 
işgal etmiş vaziyette. 

Millî Takımlarımız tüm kategorilerde 
faal. O kadar ki, zaman zaman devasa 
Başkent Voleybol Kampüsü ve Selim 
Sırrı Tarcan Spor Salonu tüm gün tah-
sis edildiği hâlde yetmiyor, bazı kamp-
larımızı İstanbul’a, Bursa’ya kaydırmak 
zorunda kalıyoruz. Sporcularımızın, 
teknik kadrolarımızın sonsuz ve sürekli 
talepleri var karşılanması gereken. Bir-
birinden önemli faaliyetler var. A Erkek 
Takımımız Yunanistan’la Avrupa Şam-
piyonası baraj maçlarını oynadı, hem 
evde hem de deplasmanda kazana-
rak Avrupa Şampiyonası Finallerine art 
arda üçüncü defa adını yazdırdı. O bi-
ter bitmez, A Bayan Takımımız Dünya 
Grand Prix Elemelerinin yollarına düş-
tü. Sonuç istediğimiz gibi olmadı ama 
turnuvanın kazandırdıklarıyla Dünya 
Şampiyonasına hazırlanıyor Sultanlar 
şimdi. Kasım ayındaki A Bayan Dünya 
Şampiyonası çalışmalarımız, telaşemiz 

sürüyor. Her ânımız, fikstür hazırlığında 
olduğu gibi, millî faaliyetlerle, bunların 
hazırlığı ve lojistiğiyle işgal edilmiş va-
ziyette.

Başkent Voleybol Kampüsünün son 
parçası, TVF Voleybol Lisesinin sı-
navları vardı bu dönemde. Ardından 
2010-2011 Öğretim Yılında okulumuz 
açıldı ve okullu voleybol ordumuz ken-
di yuvasında harman olmaya, boy ver-
meye başladı. Sınavla, okul inşaatıyla, 
son taşların yerine konmasıyla meşgul 
olduk gece gündüz.

Plaj Voleybolu Liginin ardından Plaj 
Voleybolumuz da yükselmeye, voley-
bolcularımız dünya sahnelerine ana 
tablodan çıkmaya başladılar. Sürekli 
kamp hâlindeler diyebilirim. Plajdaki 
çocuklarımız, “Yalnızca tesisleşmekle 
olmaz. Millî takımlardan ne haber?” 
diyenlere harikulade cevaplar verme-
ye başladılar. Sadece bir sezonluk plaj 
voleybolu ligi tecrübesi sonunda Uk-
rayna’daki CEV Satellite Turnuvasın-
da ana tabloya girdik, ardından CEV 
Satellite’ın Güney Kıbrıs’taki etabında 
ikincilik, Sırbistan’daki etabında altıncı-
lık, Liechtenstein etabında üçüncülük 
elde ettik. Hepsinden önemlisi, top-
lanan puanlarla Berlin’de yapılacak 
Avrupa Şampiyonasına ana tablodan 
girme hakkı kazandık ve bir de wild 
card aldık. Sporcularımızın turnuva-
larıyla, tesislerinin düzenlenmesiyle, 
kamplarıyla, eksiklerinin giderilmesiyle 
meşgulüz.

İzmir Atatürk Spor Salonunun büyük 
bir tadilatla İzmir Atatürk Voleybol Sa-
lonuna çevrileceği, tarihi yüzünü ve 
değerini koruyarak uluslararası fonksi-
yona kavuşacağı süreç çok yaklaştı. İş 
güç arasında buna da zaman yaratıp 
mimarlarla, mühendislerle toplantılar 
yapıyor, ihaleye çıkmaya hazırlanıyo-
ruz. Boş geçirdiğimiz bir saniyemiz 
yok.

Zaman zaman neden bu kadar hızlı ve 
çok büyüdüğümüzü sorguluyor da ol-
malısınız. Bunu biz de Yönetim Kurulu 
Üyesi arkadaşlarımla sık sık yapıyoruz.

Erol Ünal KARABIYIK
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Neden?

İşimiz bu mudur? Durma, artık dikey 
değil, yatay bir gelişmeye, bir stabilizas-
yona gitme zamanımız gelmemiş midir?

Tüm bu gayretler, uğraşlar, yorgun-
luklar ve çekilen ceremeler, sonunda; 
“Federasyonun işi inşaat yapmak mı-
dır?” yorumlarının getireceği üzüntüye, 
hayal kırıklığına değer mi?

Belki, bizim başlangıçta hiçbir şeyi ol-
mayan voleybolu artık çok şeyi olan, 
tesisleşmiş, endüstrileşmiş bir kuruma 
dönüştürmedeki kararlı duruşumuz ve 
devasa salonları, açık, kapalı plaj vo-
leybolu kortlarıyla bir bir voleybolun 
malı olmaya başladığındaki mutluluğu-
muz, tüm yorgunluğumuza, uykusuz 
gecelerimize değiyordur.

Belki de değmiyordur. İşinde gücünde, 
ailesinin yanında, kendisine ve yakınla-
rına ayırabildiği zaman dilimlerine sa-
hip, yapılıp edilenlere, dökülen terlere 
uzaktan bakarak yorum yapabilme lük-
süne malik kişiler olmak dururken uyu-
mayan, yemeyen, içmeyen, hep koşan 
ve karşılığında daha yaşı kemale erme-
miş çocuklardan ahkâm işitmeye, ha-
karet görmeye hiç değmiyordur belki.

Belki dursak, işi akışına bırakıp biz de 
izlemeye başlasak; hareket etmesek 
artık, yosun tutmayı göze alsak?

Olurdu... Eğer hayat geriye adım at-
saydı. Ama ne yazık ki gelişimin ken-
dine özgü içdinamiğinde geriye doğru 
ilerleme şansınız yok.

Örneğin; ne olurdu Ankara’da Başkent 
Voleybol Kampüsünü, İstanbul’da TVF 
50. Yıl Salonu ve Burhan Felek Voley-
bol Salonunu yapmasak? Ne olurdu 
Ankara’da Selim Sırrı Tarcan Spor 
Salonunu voleybolun öz be öz malı 
yapmasak? İzmir’de Atatürk Spor Sa-
lonunu devralmasak, onu uluslararası 
bir ışıltıya kavuşturacak tadilat projesini 
hayta geçirmesek ne olurdu? Ne olur-
du bu tesislerin yanına ikişer üçer açık, 
kapalı plaj voleybolu kortu kurmasak? 
Kaynak bulup bu tesislere yatırdığımız 
paranın tümünü millî takımlara yatırsak 

ne olurdu? Hâttâ millî takım antrenör-
lerini müstakilleştirmesek, yıllık kamp 
süresini üç bin dört yüz geceden elli bin 
geceye çıkarmasak ne olurdu? İki bin 
orta öğretim okuluna voleybol setleri, 
topları yollamasak, üç bin ilköğretim 
okulunu mini voleybol setleriyle donat-
masak, dört bin ilköğretim öğretmenine 
voleybolu sevdirip branşımızı okullarına 
taşımalarını sağlamasak ne olurdu? Ne 
olurdu ülkemizi il il tarayıp voleybola en 
yatkın çocukları bulmasak, İl Karmaları 
tertip etmesek, alt yapı milli takım seçiş-
lerini gene telefon sorgularına, kulağı-
mıza sporcu isimleri fısıldayan dostların 
dostluklarına dayandırsak? Plaj Voley-
bolu Ligini ihdas etmesek, Deplasmanlı 
Gençler Ligini ihdas etmesek, Deplas-
manlı Bölgesel Ligleri ihdas etmesek ne 
olurdu? Ne olurdu yılda seksen saat zar 
zor televizyonda görünen voleybolu yıl-
da bin saat naklen yayın süresine taşı-
masak? Ödüllü Basın Yarışması, Türki-
ye Kupası, Süper Kupa düzenlemesek, 
All Star organizasyonlarına girmesek, 
Avrupa Şampiyonası, Olimpiyat Ele-
mesi, Dünya Şampiyonası üstlenmeye 
kalkmasak ne olurdu? 

Biri çıkıp da; “Oynanmakta olan dep-
lasmanlı gençler ligi herhangi birinin 
önerisi midir? Yoksa Mısır hentbol 
gençler liginden örnek olarak mı alın-
mıştır..” diye haşlayabilir miydi bizi?

Elbette hayır.

Oradan buradan konuşabilir, hakareti 
de aşıp iftiraya, bühtana varan sözler 
sarf edebilirler miydi?

Elbette hayır.

O hâlde duralım mı?

Bin kere hayır.

Zaman hızla geçiyor; yapılacak çok iş 
var.

Konuşan konuşacak, yürüyen yürüye-
cek. Hayatın kuralıdır bu. Biz ise hem 
işimize bakacak, hem sabredeceğiz. 
Çünkü sabır, ikinci akıldır.

Sabır, huzur ve voleybol dolu günler 
diliyorum.
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Bu aralar iki sözü çok beğeniyo-
rum, birincisi Amerikalı şair Robert 
Frost’un. Güzel bir laf etmiş: “Bir 
duvarı örmeden önce durup sor-
malıyım; bu duvarla neyi içeride, 
neyi dışarıda bırakmaktayım?’’ 

Şairimiz ilhamını New York şehrin-
den alıyormuş, binalardan yani. 

Bizde binaların çok tartışıldığı bir 
düzlemde olduğumuzdan Frost’un 
sözlerinin üzerinde durmak istedim. 
İçinde bulunduğumuz ortam voley-
bol olduğundan, konunun edebi 
kısmını bir yana bırakalım.

Sağda solda okuyoruz, ama önce 
hatırlıyoruz, ne mazeret gösterilirdi 
uluslararası başarısızlıklardan son-
ra?

“Tesis yetersizliği” klişesi hepimizin 
aklında değil mi?

Güreşçisi, futbolcusu, voleybolcu-
su, atleti, basketbolcusu, simitçi, 
kahveci, gazozcu... Yani vatan-
daş… Herkes bundan şikayet et-
mez miydi?

50 yıl boyunca söylendiğinden ola-
cak, önce stadyumlar ıslah edil-
di, Galatasaray UEFA Kupasında 
şampiyon oldu, Avrupa Süper Ku-
pasını aldı. A Milli Takımın bildik ba-
şarıları geldi.

Basketbol salon, tesis kazandıkça 
ilerledi. Sonucu kısa süre önce hep 
birlikte yaşadık. Kalıcı, sürdürüle-
bilir başarılar olma yolundadır bu 
dereceler.

Konuyu voleybola getireceğim el-
bette.

Salon olarak bir Selim Sırrı, bir Bur-
han Felek… İki kıymetli spor ada-
mımız, başkası yok (tu). 

1958’den bu yana voleybolun 
uluslararası derecelerine bir göz at-

sak, birkaç iyi niyetli kulüp görürüz. 
Gerisi tesadüftür.

Son 10 yılın ikinci bölümünde vo-
leybol da bir tesis hamlesine girişti. 
Öyle ki topyekûn bir kalkışma bu.

Kendi kaynaklarını kullanan Türkiye 
Voleybol Federasyonu Ankara’da 
bir kampus bitirdi. İçinde 7 bin 500 
kişilik spor salonu, voleybol lisesi, 
öğrenci pansiyonu, ısınma salonu, 
Federasyon ofisleri ve oteli bulu-
nuyor. Aynı kapasitede bir salon 
da İstanbul’da bitmek üzere. İzmir 
Atatürk Spor Salonu da voleybolun 
hizmetine alındı. Selim Sırrı voley-
bol okulu oldu. 300 öğrencisi var.

Şimdi…

50 yılda bir yakalayacağınız jene-
rasyonun başarılarını beklemek mi 
akılla bağdaşır, yoksa kendi jene-
rasyonunuzu yetiştirip kademe ka-
deme artan başarı yakalamak mı?

Bunun dışındaki hangi niyet bu 
stratejiyi eleştirebilir ki?

Ayakları yere basan, sürdürülebilir, 
kaynak yaratan bir politika bu.

Yapılan bu binalar bütün voleybol 
camiasını içine alıyor; dışarıda ka-
lanlar varsa, girmeleri için kapı da 
sonuna kadar açık. Dışarıda kal-
mak isteyenler elbette kalabilirler, 
seçenekler arasından seçim yapa-
bildiğimiz bir ülkede yaşıyoruz.

İkinci söz Alman gazeteci Max 
Frisch’e ait; “Herhangi bir gelecek 
her zaman bulunur.”

Önemli olan iyisini bulmak, iyisinin 
içinde bulunmak…

Son söz: Dergimiz 13. sayısı ile eli-
nizde. 

İçi bol bol voleybolla dolu, beğen-
menizi dileriz.

İçeri girenlerle, 
dışarıda kalmayı 
tercih edenler

Hasan KULAÇ
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A Bayan Milli Voleybol Takımımızın yeni 
antrenörü belli oldu. Yaklaşık üç yıldır A 
Bayan Milli Takımımızı çalıştıran İtalyan an-
trenör Alessandro Chiappi’nin istifasının 
ardından takım Mehmet Bedestenlioğlu’na 
emanet edildi.

Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık, Başkan Vekilleri Meh-
met Akif Üstündağ ve Selahattin Şahin ile 
düzenlediği basın toplantısında, A Bayan 
Milli Takımının yeni antrenörünü Mehmet 
Bedestenlioğlu olarak açıkladı.

Konuyu Yönetim Kurulu toplantısında ka-
rara bağladıklarını anlatan Karabıyık, şu 
açıklamaları yaptı:

“Chiappini’nin istifasının ardından yeni an-
trenörün kim olacağı konusunda bir oy-
lama yaptık. Çoğunluğun oyuyla TVF’nin 
sözleşmeli antrenörü olan, bir süredir A 
Bayan Milli Takımımızın yardımcı antrenör-
lüğünü yapan Mehmet Bedestenlioğlu’nda 
karar kıldık. Kendisi 2012 Londra Olimpi-
yatlarına kadar bu görevi üstlenecek.”

Bedestenlioğlu’nun alt yapılarda kendini 
çok iyi kanıtlamış bir antrenör olduğunu 
vurgulayan Karabıyık, açıklamalarını şöyle 
tamamladı:

“Genç ve Yıldız Milli takımlarıyla önemli ba-
şarıları var. Türkiye’nin önemli kulüplerinde 
A Takım düzeyinde antrenörlük yaptı. Öte 
yandan en önemli avantajı uzun süredir A 
Milli Takımda görev yapıyor olması. Avru-
pa Liginin bazı bölümlerinde, Çin Masters 
Turnuvasında ve Akdeniz Oyunlarında Milli 
Takımın başındaydı. Böyle Milli Takımın fa-
aliyetlerinin, turnuvalarının devam ettiği bir 
süreçte yapılan değişiklikte dışarıdan birini 
getirmek, gelen kişinin adapte olma süre-
ci düşünüldüğünde hiç de mantıklı değil. 
Mehmet Hocanın Milli Takımla birlikteliği 
hem kendisi hem de Milli Takım için büyük 
avantaj.”

Sultanlar 
Mehmet 
Hoca’ya teslim
A Bayan Milli Takımımızdaki birçok oyuncunun 
yetişmesinde emeği geçen Mehmet Bedestenlioğlu, 
2012 Londra Olimpiyatlarına kadar görevde kalacak

ÖZGEÇMİŞİ

“Hoca” ama bir o kadar da “Mehmet Abi” olan Bedestenlioğlu’nun voley-
bolla dolu bir yaşamı var. 

A Bayan Milli Takım Antrenörü Mehmet Bedestenlioğlu’nun hayat öykü-
sünden kısa satır başları şöyle: 

22 Şubat 1959’da Tokat’ta dünyaya geldi.

İlkokulu Tokat’ta, ortaokul ve liseyi Samsun’da bitirdi.

Hacettepe Üniversitesi Eczacılık Fakültesi son sınıfından özel nedenlerle 
ayrıldı.

Voleybola Samsun DSİ’de başlayan, Ankara DSİ ve Emlak Kredi takımla-
rında smaçör olarak oynayan Bedestenlioğlu, son takımında 1986 yılında 
pasör olarak da görev yaptı.

A takımlarda aktif olarak oynarken 1982 yılından itibaren kız takımlarında 
antrenörlük yapmaya başladı.

Aktif sporculuk yaşamını noktaladıktan sonra antrenörlük mesleğini se-
çen Mehmet Bedestenlioğlu, Emlak Kredi, Galatasaray ve Eczacıbaşı A 
Takımlarını çalıştırdı. Vakıfbank Güneş Sigorta’da altyapı direktörlüğü 
görevinde bulundu.

2007 yılından bu yana Bayan Voleybol Milli Takımlarında antrenörlük ya-
pan Mehmet Bedestenlioğlu, son bir yıldır TVF Spor Lisesi Voleybol İhti-
sas Kulübünü de çalıştırıyordu. 

MİLLİ TAKIMLAR KARİYERİ

IX.Olimpik Gençlik Yaz Festivalinde Üçüncülük (Antrenör)
Yıldız Kızlar Dünya Şampiyonasında İkincilik (Antrenör)
Genç Kızlar Avrupa Şampiyonası 2. ROUND-Birincilik (Antrenör)
Genç Kızlar Avrupa Şampiyonasında Üçüncülük (Antrenör)
Yıldız Kızlar Avrupa Şampiyonasında Beşincilik (Antrenör)
Yıldız Kız Hollanda Turnuvası (Antrenör)
Genç Kızlar Dünya Şampiyonası 2. ROUND-Birincilik (Antrenör)
A Bayanlar Avrupa Ligi 2. Ayak-İkincilik (Antrenör)
A Bayanlar Avrupa Ligi 3. Ayak-Birincilik (Antrenör)
A Bayanlar Avrupa Ligi 5. Ayak-Birincilik (Antrenör)
Genç Kızlar Balkan Şampiyonasında Üçüncülük (Antrenör)
Genç Kizlar Dünya Şampiyonasında Yedincilik (Antrenör)
A Bayan Özel Çin Turnuvası
A Bayan Avrupa Ligi 1. Ayak-Birincilik
A Bayan Avrupa Ligi 2.AYAK-Birincilik
A Bayan Avrupa Ligi 5.AYAK-Birincilik
A Bayan Avrupa Ligi 6.AYAK-Birincilik
A Bayan Avrupa Ligi Üçüncülüğü
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Türkiye Voleybol Federasyonu, eğitim 
alanında da arayışlara girdi. Eğitim-
de gelenekseli bırakıp tüm geleceği 
ilgilendiren bir projeksiyonla yeni bir 
sistem kurmada son aşamaya geldi. 
Bu oluşumun mimarlarından biri de 
Eğitim Kurulu Başkanı Prof.Dr. Caner 
Açıkada. Eğitim Kurulu ve Federasyon 
Yönetimi ile iş birliği içinde bir devrim 
niteliğinde, diğer spor branşlarına da 
kaynaklık edecek yeni sistemi ve eği-
tim anlayışını Caner Hoca ile konuştuk

Sporda eğitim şart mıdır?
Sporun kelime anlamı başlı başına eği-

tim demek. Sporun kendisi tümüyle bir 
eğitim. Hem beden olarak hem sporun 
kendi fonksiyonu olarak insanı eğiten 
bir şey. Özetle, sporda eğitim gerçek-
ten şart. 

Her spor dalının kendine özgü bir biri-
kimi, kültürü, geleneği var. Bir de ko-
nunuz performans sporuysa ve ulusal 
ya da uluslararası amaçlarınız varsa, 
başarılı olabilmeniz için çağın getirdiği 
yeniliklere yönelik olmalısınız.

O nedenle başından itibaren, çocukları 
ve gençleri düşünürseniz spor onların 
da normal bireyler olması adına iyi bir 
eğitim aracı. Spor, yerine göre kişiyi 
topluma uyum sağlaması bağlamında 
önemli bir eğitim aracı. Bir spor dalının 
kendi içerisinde ayrıca bir eğitiminin 
olması gerekiyor. Temel eğitiminden 
başlayarak özel eğitim ve performans 
eğitimi gibi bir sürü öğrenilmesi gere-
ken şey var. Ayrıca performansı olumlu 
yönde geliştirmek adına yapılması ge-
reken bir sürü eğitim var.

Ülkemizde spor eğitimi nasıl 
yapılıyor?
Türkiye’de genel olarak spor, eğitim 
aracı olmaktan çok boş zamanları de-
ğerlendirmek gibi algılanıyor. Bu ne-
denle de önemli bir kesim tarafından 
“Olsa da olur olmasa da olur” diye ni-
teleniyor. 

Eğitim sistemimizi dikkate alırsak, ön-
celik üniversitede önemli bir fakülteye 

girmeye verildiğinden, spor her za-
man ikinci plana atılıyor. Toplum olarak 
bunu yaparken çok önemli bir şeyi ka-
çırıyoruz; spor kendi başına birçok be-
ceriyi kazandırma konusunda önemli 
bir araç. Türk toplumu henüz bunun 
bilincinde değil ve bu hayatın bütün 
kurumlarına sirayet ediyor. Spor top-
lumun önemli bir eğitim aracı olarak 
görülmediğinden, hiçbir zaman birinci 
derecede önem kazanamıyor.

Her federasyonda bir eğitim 
kurulu var. Voleybolda da Eğitim 
Kurulu bulunuyor. Buralardaki 
faaliyet, olması gerektiği gibi 
yürütülüyor mu?
Evet, bu güzel bir soru; birçok fede-
rasyonun eğitim kurulu var. Eğitim ku-
rulları o federasyonun başta antrenör 
eğitiminden sorumlu oluyorlar. Ama 
itiraf etmek gerekir ki, birçok federas-
yonda bu kurullar, seçilenlere bir paye 
vermek adına dağıtılan unvanlar şek-
linde. Kimi zaman bu işten anlayanlar 
seçiliyor, kimi zaman da anlamayanlar.

Bütün federasyonları ilgilendiren bir 
çerçeve yönetmeliği var. O çerçeve 
yönetmelik de zaman içerisinde ge-
lenekselleşiyor. Arkadaşlar bu gele-
nekselleşmenin ortaya çıkardıklarını 
sorgulamıyor. Sorgulasalar da bu biraz 
uzmanlık gerektiren, etraflıca üzerinde 
durulması gereken bir konu.

Antrenör eğitimini ele alırsak; burada 
antrenör 6-7 yaşından başlayıp yetiş-

Türkiye Voleybol 
Federasyonu, antrenör 
eğitiminde diğer 
spor dallarına da 
örnek olacak şekilde 
bir eğitim modeli 
geliştiriyor. Geleneksel 
eğitimden çıkan 
ve durağanlaşmayı 
önleyen sistem, 
antrenörü mezun 
ettikten sonra da 
kontrol ediyor

Antrenör 
eğitiminde 
devrim

Söyleşi: Hasan KULAÇ
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miş sporculara kadar geniş bir yelpa-
zedeki insanı eğitecek. 

Bunun da aşamaları var.

Başlarda sporu sevdiren antrenör for-
masyonundan, sivrilmiş yetenekleri 
seçen, seçilmiş yeteneklere de üst 
düzey spor yaptırabilen ve sonunda 
olimpiyatlara taşıyacak becerilere sa-
hip antrenörleri yetiştirmekten söz edi-
yoruz. Antrenörlük durağan değil, her 
gün yenilenen bir şey. İlgili teknoloji de 
her gün yenileniyor. Her gün daha çok 
şey bilmemiz gerekiyor. 

Bu açılardan bakınca TVF’de 
durağanlıktan söz edemeyiz...
Fakat maalesef Türkiye’de bu iş çok 
durağanlaştı, çok gelenekselleşti. 
Basmakalıp işler olmaya başladı. Ça-
ğın getirdiği yenilikleri, o dinamizmi, o 
yarışı sürdürebilecek bilgi beceriye sa-
hip ve her gün donanmak durumunda 
olan antrenörü yetiştirmekte zorlan-
maya başladık. 

Ben rakiplerimin bu işi nasıl yaptıkları-
nı merak ederim. Biraz da araştırmacı 
yanımdan kaynaklanır bu. Antrenörün 
eğitimini, bilgi ve becerisini geliştirme-
de en önemli araçlar eğitim kurumları-
nın organize ettiği kurslar ve seminer-
lerdir. Ancak yapılan araştırmalar öyle 
olmadığını gösteriyor. Başka şeyler 
yapılması gerekiyor. Antrenör eğitimine 
tüm bu gerçekleri dikkate alarak yak-
laşmak kursları, seminerleri formalite 
olsun diye düzenlememek lazım. Ama 
bizim ülkemizde eğitim kurumları bu 
formaliteyi savan kurumlar haline gel-
di. Türk sporunu ileriye taşıyacaksak, 
rakiplerimizle baş edebileceksek yeni 
şeyler bulmamız gerekiyor. 

Milli Takımın başına kimi getirelim diye 
araştırırken, Türk antrenöründen çok 
yabancı antrenör düşünüyorsanız bu 

işi iyi yapmadığınızı kabul edebilirsiniz. 
İşin gerçeği bu. Birçok spor dalında 
milli takımı oluştururken, “Devşirme 
sporcu alayım” diyorsanız ciddi bir 
eğitim ve antrenör sorununuz var de-
mektir. 

Eğitici grubun eğitimi
Voleybolda eğitim nasıl yapılıyor, 
bizim kriterlerimiz neler?
Eğitim Kurulu olarak yaklaşık bir buçuk 
yıldır, antrenör eğitim modelimizi ma-
saya yatırdık. Geleneksel yapıdan kur-
tarıp her gün kendisini yenileyebilen bir 
yapıya dönüştürmek istedik. 

Antrenör eğitiminde eğitici grubun 
eğitilmesi de çok önemli. Bu kursları 
düzenlerken bakıyorum; bazen yılda 
bir kaç kez üçüncü kademe kursu 
düzenliyorsunuz. Aynı konuyu, 3 farklı 
kursta, 3 farklı kişi, 3 farklı şekilde an-
latabiliyor.

Bunu ortadan kaldırmak, bir standart 
sağlamak, bir eğitim materyali oluştur-
mak ve o eğitim materyalinin içeriğin-
de aynı veya benzer bilgileri sunmak 
gerekiyor. Ele aldığımız konuların ba-
şında bu geliyor. 

Farklı kademelerde antrenör yeterlilik-
leri ne olmalı? Çerçeve yönetmelikte 
şöyle bir tanım var: “...bu antrenör şu 
yaş grubuna dönük çalışır, şunu ya-
par…” İş tanımı gibi bir şey. Bu yetmi-
yordu çünkü o iş tanımından hareket-
le, kendisine yöneltilen işin tanımında 
nasıl bir antrenör olmalıdır, ne tür ye-
terlilikleri olmalıdır, bunların tanımlan-
ması gerekiyordu.

Muhtemelen biz ilk kez Voleybol Fede-
rasyonu olarak böyle bir tanımı yaptık. 
Farklı düzeylerde eski ve yeni geniş bir 
antrenör grubumuzla çok uzun çalış-
taylar yaptık. Bence çalışmalarımızın  
en keyifli olan kısımlarından biriydi. 

Konsensüs içinde 5 kademede ye-
terlilikler tanımını yaptık. Birtakım alt 
başlıklar açtık. Sonra şöyle bir soru 
geliştirdik: Bu antrenör eğitimini nasıl 
yapacaktık? 

Henüz son haline getirmedik ama 
eğer önümüzdeki dönemde şu anda 
bulunduğumuz noktayı geliştirebilirsek 
bütün o bilgiyi 10-20 günlük kurslarla 
vermemiz mümkün değil, daha uzun 
bir süreye yaymamız gerekiyor. Ama 
şöyle bir handikapımız var: insanları 
uzun süreli, bir üniversite eğitimi gibi 
antrenör eğitiminde bir çatı altına ge-
tirip yüz yüze eğitimle bunu yapamaz-
sınız. O nedenle buna alternatif arıyo-
ruz. Alternatif de çağın getirdiği eğitim 
teknolojisi; uzaktan eğitim. Uzaktan 
eğitim yapabilme konusunda birçok 
yöntem var; bir tanesi eğitim materyali 
oluşturmak. Eğitim materyallerini şu 
an hazırlıyoruz. Her konunun her ka-
deme için kitapçığını hazırlıyoruz. On-
dan sonra internetten takip edebilmeyi 
sağlayan bir sistem oluşturacağız. Ve 
antrenör kendi temposu içerisinde bu 
materyali 3-5 ay okuyacak. Okudu-
ğunu ve o temel konuları anlayabildi-
ğinden emin olduğumuz bir süreçten 
sonra karşımıza gelecek ve o 8-10 
günlük kurs içerisinde de yüz yüze 
eğitimle son şeklini vereceğiz. 

Sonuçta materyal doğru olabilir ama 
o kadar çok bilgiyi kısa sürede öğ-
renmesini beklemek yanlış olur. Biz 
bunu aşmaya çalışıyoruz. Aralarda da 
bir takım seminerler, çalıştaylar yapa-
cağız. Çünkü antrenörler daha çok o 

7



zaman öğreniyorlar. Hepsini bir ara-
da sağlayarak bu eğitimi uygulamayı 
umuyoruz. Şu an materyalleri oluştur-
ma aşamasındayız. En zor ve önemli 
kısmını geride bıraktık ve artık deneme 
aşamasındayız. Bunu yaparken eski 
sistemden de faydalanıyoruz.

Antrenör zafiyeti
Bu başka federasyonlara da örnek 
olacak bir çalışma değil mi?

Başka federasyonlar yapmakta oldu-
ğumuz çalışmanın haberini almışlar, 
bazıları bunun içine girmeye çalışıyor-
lar. Yavaş yavaş diğer federasyonlar 
da benimseyeceklerdir, çünkü hatanın 
neresinden dönülse kârdır. 

Türk sporunda yeterli sayıda iyi antre-
nör yetiştirilmemesi, her zaman şika-
yet konusudur. O zaman bunu nasıl 
yapabileceğimizi oturup düşünmemiz 
lazım. Başkalarının bu işi nasıl yaptığı-
na bakarsınız. Ama oradakini kopya-
layıp almaya da karşıyım. Size uygun 
olan kısımları, uygun yerlere monte 
edebilirsiniz. Ama esas olan kendi çö-
zümlerinizi üretmektir. Bunun bir takım 
ortak kuralları var ama herkes bunu 
kendi bünyesine uyarlarken bir takım 
değişiklikler oluyor. Biz de kendimize 
göre uygun bir yöntemi geliştirece-
ğiz. Bunun için kararlı olmak, kuralları 
esnetmemek lazım. Herkes antrenör 
olmak zorunda değil, olamaz da. Or-
taya koyduğumuz antrenörlük ilkeleri-
ni yerine getirenler antrenör olabilirler. 
Ama herkesi antrenör yapacağız diye 
taşımamak lazım. Kişi 2. kademe an-
trenörse 3. ve ordan 4. kademe de ol-
mak istiyor. Olması gerekiyormuş gibi 

düşünülüyor. Böyle bir kural yok, bu 
bir zafiyet. 

Senin yeterliliğin belli bir kademeyse 
onu yapmalısın ve onun da ödüllen-
dirildiği bir sistem olmalı. Amerikalı bir 
yazarın kitabı var; belli bir kademede 
insanlar çok iyi öğrenciler yetiştirebilir-
ler, istenilen kuralları yerine getirebilir-
ler, insanı bazen terfi ettirdiğinizde terfi 
ettiği pozisyonda kişi kendisini yeterli 
donanıma sahip görmeyebilir. Ama 
oraya terfi ettiği için bir şey yapması 
gerekmektedir. Biz o tipten terfi edilen 
ve terfi edildiği yerde sistemi zayıflatan 
insanlar yaratmamalıyız. 

Bu yeni sistemle 3 tane antrenör 
kursu düzenlendi, sizce sonuçları 
nasıldı?
Yeni materyali test etmek bağlamında 
güzeldi. Ama dediğim gibi eski sis-
temle yaptık o kursları. Hala düşündü-
ğümüz modelden uzağız. Camiadan 
aldığımız duyumlar yeni materyalin 
beğenildiği yönünde. Bu kursları nasıl 
verdiğiniz önemli. Yeni sistemi tam ola-
rak görmediler. Yeni sistemi gördükten 
sonra yorumları almak daha uygun 
olabilir. Belki insanlar eğitim materyali 
ile ilgili bir şeyler söyleyebilirler. Ama 
biz de fark ediyoruz ki, bir miktar ince 
ayar yapmamız gerekiyor. Bu zamana 
kadar 1, 2 ve 3. kademelerin kursla-
rını yaptık. Kendi eğitim grubumuz 
içerisinde değerlendirmemizde bazı 
materyallere ayarlama yapmamız ge-
rektiğini gördük, bu ayarı yapıyoruz da. 

Ayrıca antrenörler sözünü ettiğimiz ye-
terlilikleri sahada ne kadar yansıtıyoru 
da araştırmamız gerekiyor. Bunlarla 

beraber sistemin etkili çalışıp çalışma-
dığını göreceğiz. 

Bir rötuş daha yapılacak o zaman...
Elbette. Zaten bu sürekli rötuş yapıl-
ması gereken bir sistem. Sunduğunuz 
bilgiyi test edeceksiniz, sahada an-
trenör onu uygularken ne kadar etkili 
oluyor, olmuyor, bakacaksınız. Bah-
settiğim kontrol için de bunu sahada 
ölçmenizi sağlayacak bir yöntem ge-
liştirmeniz lazım. Sürekli peşine düşüp 
araştırmanız gerekiyor. Saldım çayıra 
Mevlam kayıra anlayışıyla olmaz. 

 Türkiye’nin antrenör eğitiminde en bü-
yük eksiği bu kısımlar. Sadece; “Şu ka-
dar antrenör yetiştirdim”e bakıyor. Belki 
mezun verdiği insan sayısının kaydını tu-
tuyordur. Diyelim ki 300 kişi yetiştirdiniz. 
Bu 300 kişinin kaçı çalışıyor, çalışıyorsa 
nasıl çalışıyor, etkili oluyor mu, hangi tür 
yöntemi kullanıyor? İncelemeniz lazım.

Mesela biz, bütün dünyada popüler 
olan sporcu merkezli antrenör eğitimi 
verilsin diyoruz. Bizimki acaba gerçek-
ten sporcu merkezli antrenör eğitimi 
oluyor mu? Yoksa antrenör merkezli 
mi oluyor? Antrenör merkezli oluyor-
sa birçok yeteneğimizi kaçırıyoruz de-
mektir. Bir antrenörlük uygulamasının 
sporcu merkezli olması için nasıl ol-
ması gerekiyor; bunu henüz oluşturma 
aşamasındayız.

Kendinizden bahseder misiniz?
Hacettepe Üniversitesi Spor Teknolojisi 
ve Yüksekokulunda öğretim üyesiyim, 
okulun müdürüyüm aynı zamanda. 
Antrenörlük ve hareket bilimleri ile uğ-
raşıyorum. Uzmanlık alanım bu. Per-
formansı analiz etmek, performans 
bileşenlerini araştırmak daha çok ilgi 
duyduğum alan. Genellikle bu konu-
larla ilgileniyorum. Yöneticiliğim araştır-
ma yanımı birazcık engelliyor, frenliyor. 
Bundan şikayetçiyim. Ama her tercih 
bir özveridir. Ben de içerisinde bulundu-
ğum durumların getirdiği koşullar olarak 
kendimi yönetici pozisyonunda buldum. 
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Avrupa Voleybol Konfederasyonu (CEV) 
tarafından düzenlenen organizasyonlarda, 
elinde boyundan büyük fotoğraf makinesi 
ve donanımıyla oradan oraya koşuşturan 
birini görürseniz, O Daniela Tarantini’dir.

Kimi zaman hakem masasının önünde, 
kimi zaman salonun en üst katında, kimi 
zaman tribünde...

Fotoğraf çekerken konuşmayı da sevmez, 
normal zamanda tatlı bir sohbeti olan Da-
niela, fotoğraf çekerken sizi tanımaz; işine 
konsantre olmuştur çünkü.

Dikkatini işine verdiğinden, voleybol fotoğ-
rafçılığını işi olarak gördüğünden çok da iyi 
işler çıkarır.

Kendisinin de söylediği gibi ufak tefek bir 
kadın olsa da tutkusu Daniela Tarantini’yi 
başarılı kılar.

Daha gençlere, yeni başlayanlara ve me-
rak edenlere Daniela Tarantini’yi tanıtmak 
istedik.

Kaç yaşındasınız ve bu işe ne zaman 
başladınız?
Ben 41 yaşındayım ve fotoğrafçılığa 17 ya-
şımdayken başladım. Yani 24 yıldır fotoğraf 
çekiyorum. 

Fotoğrafçılığa sporla mı başladınız 
yoksa spora sonradan mı geçiş 
yaptınız?
Evet sporla başladım ama aynı zamanda 
başka şeyler de çekiyorum. Örneğin rö-

Voleybolun 
Fotoğraf 
Sanatçısı

Yedi yıldır CEV adına 
organizasyonları 
fotoğraflayan Daniela 
Tarantini, kadın 
spor fotoğrafçılığını 
anlattı, “Başarı için 
tutku şart, kendinizi 
sahadakilerden biri 
olarak hissetmelisiniz” 
dedi
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portaj  fotoğrafları ve daha bir çok şeyin 
fotoğrafını çekiyorum. 

Neden spor fotoğrafçılığını seçtiniz?
Çünkü voleybolu ve sporu çok seviyorum. 
Ciddi anlamda bir taraftarım ben. Genç-
ken neden en sevdiğim şeyi yapmayayım 
ki diye düşündüm. Bu çok güzel bir şey 
olurdu; zamanımı en sevdiğim şeyle geçir-
mek. Böylece voleybol fotoğrafları çekme-
ye başladım.

İtalya’da bir fotoğrafçı olarak nasıl 
bir yaşamınız var? İşinizin avantajları, 
dezavantajları var mı? Geçiminizi 
sağlayabiliyor musunuz?
İtalya’da fotoğrafçılık iyi bir meslek değil. 
Tutkun yoksa fotoğrafçılığı asla yapamaz-
sın. Çok ağır bir meslek, parası da az. Ve 
başladığım zamanlardan da daha az para 
kazanılıyor. Çok fazla fotoğrafçı arkadaşım 
var, hepsi aynı durumda. Örneğin 1 ay 
önce fotoğraf makinemi çaldılar. Yenisini 
almak zorunda kaldım. Böyle sıkıntılar da 
yaşanabiliyor. Ama ben bu mesleği yapıyo-
rum çünkü fotoğrafçılık bir tutku ve ben bu 
tutkuya sahibim. Bazen aklımdan geçiyor, 
“Acaba durmalı mıyım?” diye kendime so-
ruyorum.

Foto muhabirlerinin çok yük 
taşıdığını, ekipmanlarının ağır 
olduğunu görüyorum. Belki bu 
yüzden de kadınların çok eğildiği bir 
alan değil. Sizin bu denli ilerlemenizi 
sağlayan ne?
Bence bir şeyi yapmak istersen yapabi-
lirsin. Evet, doğru, zor bir meslek ve ben 
iri olmayan bir kadınım. Fakat voleybolla 
ilgilendiğim için kolay oluyor. Örneğin çok 
fazla güçlü erkeğin görev yaptığı, sahada 
sürekli olarak koşulan futbolun fotoğrafla-
rını çekiyor olsaydım işim daha zor olurdu. 
Ben birçok şey yapabilirim ama elbette bir 
erkeğin yaptığı her şeyi yapamam. Elim-
den geleni yapıyor ve yapabileceğime olan 
inancı koruyorum. 

Görev mi var?

Çantamı ve makinemi alır, yola çıkar ve her 
şeyi yaparım. Çünkü bana göre hiç bir şey 
olanaksız, imkansız değildir. Benim gibi 
çok kadın fotoğrafçı var, belki İtalya’da çok 
yok ama dünyada var. Olimpiyat Oyunları-
na gittiğimde, güçlü fiziğe sahip fazla kadın 
fotoğrafçı gördüm. 

Ödülleriniz var mı?
Ben yarışmalara katılmayı sevmiyorum; 
bu nedenle de hiç katılmadım ve ödül ka-
zanmadım. Böyle şeylerle ilgilenmiyorum. 
Pardon bir ödülüm var, atlamayayım; üç yıl 
önce kendi bölgemde voleybol komitesin-
den bir ödül almıştım. 

“Şu ana kadar çektiğim en iyi fotoğraf 
buydu” dediğiniz bir fotoğrafınız var 
mı?
Hayır yok. Olması da imkansız zaten. Siz 
de bilirsiniz ki, bakış açıları her zaman fark-
lıdır. Bu nedenle fotoğraflarımın güzelliği 
kişiye ve zamana göre değişir. 

Ne kadar zamandır CEV’de 
çalışıyorsunuz?
2003’den bu yana CEV’de görev yapıyo-
rum. Şimdi düşündüm de 7 yıl olmuş.

CEV’deki işinizden memnun 
musunuz? Asıl işiniz bu mu yoksa 
başka bir yerde de çalışıyor 
musunuz?
Benim başka bir işim yok; her zaman fo-
toğrafçıyım. Başka gazeteler ya da başka 
işler için çalışıyorum ama sonuçta sadece 
fotoğrafçılık yapıyorum. İkisini beraber yü-
rütüyorum. Elbette CEV’de çalışmayı sevi-
yorum.

İyi bir spor fotoğrafçısı olmak 
isteyenlere ne önerirsiniz?
Fotoğrafı çekerken kendini o sahanın için-
deki oyunculardan biri gibi hissetmelisin. 
Ben bir oyuncuyum, öyleyse onların yap-
tıkları şeyleri onlar gibi hissetmeliyim. Ön-
celikle bunun yapılması işi kolaylaştırır.

Sevdiğiniz, idolüm dediğiniz 
fotoğrafçılar var mı?
Hayır, belli kişiler yok. Takip ettiğim ve be-
ğendiğim bazı ajanslar var. Özellikle İngil-
tere’de sporla ilgilenen ajansları beğeniyo-
rum ama belirli isimler yok.

SIR YOK, TUTKU VAR

Spor fotoğrafı çekmenin püf noktası var mıdır? Kendinize ait küçük 
sırlarınız var mı? İyi bir spor fotoğrafçısı olmak için neler yapılmalı?

Hayır, öyle püf noktaları yok. Yalnızca aklın kamera ile birlikte hareket 
edecek. Gözlerinin gördüğüne konsantre olacaksın. Gördüğün şeyi diğer 
insanların da en güzel şekilde görmesini sağlamak için ne yapabilirsin, 
onu düşüneceksin. Ama sır yok yalnızca tutku var. Buna sahipsen kame-
ranı kullanman yeterli olacaktır.

TÜRKİYE MÜKEMMEL

Türkiye hakkında neler düşünüyorsunuz? Buraya çok sık organizas-
yona geliyorsunuz, rahat çalışabiliyor musunuz? Burayı sevdiniz mi?

Evet, buraya daha önceki yıllarda da geldim ama uzun zaman olmuştu. 
Ülkeniz gerçekten çok değişmiş. Her yer çok temiz, insanlar çok kibar. 
Bence her şey mükemmel. Alışveriş yerleri çok güzel. Başka ülkelerde 
ekonomik kriz olduğunu gördüm. Ama burada kriz yok, çok sayıda banka 
var, çok sayıda zengin insan var. Bu sadece benim fikrim mi bilmiyorum 
ama böyle düşünüyorum.
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Kolay bir süreç değildi; yeni bir hoca, 
yeni kadro, yeni sistem... Zorlu geçmiş 
lig etabı, dinlenememiş oyuncular... Ba-
şarıyı hemen elde etmek için önemli en-
gellerdi.

A Erkek Milli Takım Antrenörü Veljko Ba-
sic’in “Ben Avrupa Ligi Finallerine gidi-
yorum, benimle gelmek isteyen var mı?” 
sorusuyla da hedef belirlendi.

Filenin Aslanları, Avrupa Ligi üçüncülüğü-
ne giden yola Ankara’daki Portekiz maç-
ları ile çıktı. A Milliler, grubun ilk maçında, 
sonradan Avrupa Ligini kazanacak Por-

tekiz’e 3-1 yenildi. Dolu tribünlerde oyna-
nan ikinci karşılaşmayı da 3-0 kaybetme-
mize karşın moraller bozulmadı.

İkinci maçlar Avusturya ile Gaziantep’te 
oynandı. Aslanlar hizmete yeni açılan 
Şahinbey Spor Salonunda, rahat geçen 
maçlarda rakibini 3-0 ve 3-1 yenerek ilk 
galibiyet puanlarını kazandı.

A Erkekler ilk deplasman müsabakalarını 
Yunanistan’la yaptı. İlk maçı 3-0 verirken, 
ikinci maçı 3-0 kazandı. Bu arada Antre-
nör Vejko Basic genç oyunculara forma 
şansı veriyor, kendilerini geliştirmelerine 
olanak sağlıyordu.

Ertesi hafta komşu Yunanistan Anka-
ra’ya konuk oldu. A Milli Takım 3-1’lik 
skorlarla Yunanistan’ı iki maçtan da eli 
boş gönderdi.

Bir sonraki deplasman Avusturya idi. 
Ay-Yıldızlı takımımız ilk müsabakayı 3-0 
kazandı. İkincisini sürpriz bir şekilde 3-1 
kaybetse de dörtlü finallere katılma hak-
kını elde etmiştik zaten.

Grup mücadelesi Portekiz maçları ile 
sona erdi. A Milliler Portekiz’den 3-0 ve 
3-1’lik skorlarla yenik, fakat final biletini 
cebine koyarak ayrıldı. 

12 maç sonunda grupta puan durumu 
şöyle oluştu:

Takımlar O G M AS VS P
Portekiz 12 11 1 34 12 23
Türkiye   12 6 6 21 21 18
Yunanistan 12 5 7 24 23 17
Avusturya 12 2 10 10 33 14

Sıra Finallerde
2010 Erkekler Avrupa Liginin Dörtlü Fi-
nalleri İspanya’nın ev sahipliğinde, Gu-
adalajara kentinde, İspanya, Portekiz, 
Romanya ve A Milli Takımımızın katılımı 
ile yapıldı.

Çekilen kurada ev sahibi ile eşleşen A 
Erkek Milli Takımımız maçtan 3-0 mağ-
lup ayrıldı. Toplam 75 dakika süren mü-
sabakanın setleri 25-21, 25-20 ve 25-
22 sona erdi. Bu sonuçla A Milli Takım 
üçüncülük mücadelesi yapmaya hak 
kazandı.

Yarı finalin diğer maçında Portekiz, Ro-
manya’yı 3-2 yenerek finale çıktı. Ro-
manya da üçüncülük karşılaşmasında A 
Erkek Milli Takımının rakibi oldu.

Romanya maçı
Üçüncülük maçı gerçek bir mücadele-
ye sahne oldu. Ancak Filenin Aslanları, 
Romanya’yı  3-2 mağlup edip Avrupa 

Avrupa 
Liginin 

Bronz 
Aslanları

Her şeyi ile yenilenen A 
Erkek Milli Takımımız, 
katıldığı ilk resmi 
organizasyonu kupa ile 
kapatırken ilerisi için 
ümit verdi. Aslanlar 
Avrupa Liginde üçüncü 
olarak bronz madalya 
kazandı
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üçüncülüğüne imzasını attı. 98 dakika 
süren maçın setleri 19-25, 25-22, 25-
17,16-25 ve 13-15 sona erdi.

Maça iyi başlayan Filenin Aslanları ilk 
teknik molayı 8-7,  ikinci teknik molayı 
da 16-13 önde geçti, seti de 25-19 alıp 
1-0 öne geçti. İkinci sete iyi başlayan 
Romanya oldu. Teknik molaları 8-5 ve 
16-12 önde tamamladı. Seti de 25-22 
kazanıp 1-1 beraberliği sağladı.

Üçüncü sette de Romanya üstünlüğü 
vardı. Aslanlar üst üste hata yapınca bu 
seti Romanya 25-17 alıp 2-1 öne geçti. 

Üst üste iki set kaybetmesine rağmen A 
Milliler oyunu bırakmadı. Çok iyi savun-
ma yaptı. Sert servis ve smaçlarla rakibi-
ne nefes aldırmadı. Teknik molalara 8-4 
ve 16-7 önde girdi. Seti de 25-16 gibi 
farklı skorla alıp 2-2 beraberliği sağladı.

Maçın kaderini belirleyecek olan beşinci 
sette nefesler durdu. Set karşılıklı sayılar-
la geçti. Maçın hakeminin kritik iki kararı 
Millilerimizi yıldırmadı. Saha değişimine 
8-7 önde girdik. Romanya bir ara 13-
12 öne geçti. Aslanlar 13-13 beraberliği 
sağladı. Mustafa’nın çok iyi servisi ile Si-
nan, Emre ve Ahmet’in blokları seti 15-
13 maçı da 3-2 kazanmamızı sağladı.

Avrupa Ligi Birinciliğini, ev sahibi İspan-
ya’yı 25-23, 23-25, 18-25, 21-25’lik set 

skorlarıya 3-1 yenen Portekiz kazandı.

Dereceye giren takımların ödüllerini CEV 
Başkanı Andre Meyer, Jüri Başkanı Re-
publica Checa, Türkiye Voleybol Fede-
rasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık ile 
İspanya, Portekiz ve Romanya Federas-
yon Başkanları verdi.

Başkan Karabıyık’a sürpriz
A Erkek Milli Takımımız, üçüncülük mü-
sabakasının oynandığı 17 Temmuz’da 
55 yaşını bitirip 56 yaşına giren Fede-
rasyon Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a 

sürpriz yapıp doğum gününü pastasıyla 
kutlayarak hoş bir sürpriz yaptılar.

A Erkekler, Romanya karşısında çıkart-
tıkları başarılı oyunla ülkemize Avrupa 
Ligi üçüncülüğü kupası getirmenin se-
vincini birlikte yaşadılar.

Maç sonrası sporcuları tek tek tebrik 
eden Başkan Erol Ünal Karabıyık, “Finali 
kaçırdık ama üçüncülük de küçümsene-
cek bir derece değil. Hepinizi kutluyo-
rum. Bu takım daha çok dereceler elde 
edecek. Ben sizlere güveniyorum.” şek-
linde konuştu.

Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim 
Kurulu üyesi Ahmet Göksu ile Gençlik ve 
Spor Genel Müdürlüğü Temsilcisi olarak 
turnuvayı izleyen Bayburt Gençlik Spor İl 
Müdürü Hatice Yazgan da sporcularımızı 
kutladı. 

Final Sıralaması
1 . Portekiz 
2 . İspanya
3 . Türkiye
4 . Romanya

En iyi oyuncular
Avrupa Ligi Dörtlü Finallerinde A Milli 
Takımımızdan Serhat Coşkun en skorer 
oyuncu seçildi. En iyiler sıralamasına gi-
ren diğer oyuncular şöyle:

En Değerli Oyuncu (MVP): Valdir Seque-
ira (Portekiz)

En Skorer Oyuncu: Serhat Coşkun (Tür-
kiye)

En İyi Smaçör: Joao Miguel Jose (Por-
tekiz)

En İyi Servis Atan Oyuncu: Jose Javier 
Subiela (İspanya)

En İyi Blok Yapan Oyuncu: João Carlos 
Malveiro (Portekiz) 

En İyi Manşet Alan Oyuncu: André Lo-
pes (Portekiz) 

En İyi Pasör: Guillermo Hernan (İspanya)

En İyi Libero: Francesc Llenas (İspanya)
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Selim Sırrı Tarcan başarılı voleybolcularla doldu taştı, her biri geleceğin yıldızları olma yolunda umut verdi

Fotoğraflar: Hasan Kulaç

2009-2010 yılı alt yapı ligleri ödüllerini emektar Selim Sırrı Tarcan 
Spor Salonunda yapılan törenle aldılar.

Altyapılardaki her kategoride dereceye girenlerin ödüllendirildiği 
tören tam bir voleybol şenliği havasında geçti.

Ankara Voleybol İl Temsilcisi Ömer Ünal madalya töreninde yap-
tığı konuşmada, emeği geçen herkese, voleybolculara, ailelerine 
ve Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a 
teşekkür etti.

Sezonun centilmence geçtiğine vurgu yapan Ünal, genç yetenek-
lerin voleybolun yıldızları olacağına inandığını söyledi.

Ankara’da dereceye giren takımlar şöyle:

Küçük bayanlar 
Ankara 4. Gazi Üniversitesine başarı belgesi
Ankara 3. Hoy – Tur takımına kupa ve madalya 
Ankara 2. Ankara Vakıfbank takımına kupa ve madalya
Ankara şampiyonu Ted Kolejliler takımına kupa ve madalya 

Küçük erkekler
Ankara 4. Halkbank takımına başarı belgesi 
Ankara 3. Ziraat Bankası takımına kupa ve madalya 
Ankara 2. Sosyal Güvenlik Kurumu takımına kupa ve madalya 
Ankara şampiyonu Ted Kolejliler takımına kupa ve madalya 

Yıldız bayanlar 
Ankara 4. İller Bankası takımına başarı belgesi 
Ankara 3. ve Türkiye 2. Gazi Üniversitesi takımına kupa ve ma-
dalya 
Ankara 2. Ted Kolejliler takımına kupa ve madalya 
Ankara şampiyonu Tarımspor takımına kupa ve madalya 

Yıldız erkekler
Ankara 4. Ted Kolejliler takımına başarı belgesi 
Ankara 3. Milli Piyango takımına kupa ve madalya 
Ankara 2. Sosyal Güvenlik Kurumu takımına kupa ve madalya 
Ankara şampiyonu ve Türkiye 3. Ziraat Bankası takımına kupa ve 
madalya

Genç bayanlar 
Ankara 4. Ted Kolejliler takımına başarı belgesi 
Ankara 3. Tarımspor takımına kupa ve madalya 
Ankara 2. Sosyal Güvenlik Kurumu takımına kupa ve madalya 
Ankara şampiyonu İller Bankası takımına kupa ve madalya 

Genç erkekler
Ankara 4. Ted Kolejliler takımına başarı belgesi 
Ankara 3. Polis Akademisi ve Koleji takımına kupa ve madalya 
Ankara 2. Halkbank takımına kupa ve madalya
Ankara şampiyonu Sosyal Güvenlik Kurumu takımına kupa ve 
madalya

Ankara’da dereceye girenler madalyalarını aldı
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Pir Sultana ahvalimi arz ettim,
“Özünü meydana serdin mi?” dedi.
“Elin kusurunu demeden evvel,
Sen kendi nefsini yerdin mi?” dedi.

Büyük Hun, Batı Hun, Avrupa Hun, Ak Hun, 
Göktürk, Avar, Hazar, Uygur, Karahanlılar, 
Gazneliler, Büyük Selçuklu, Harzemşah, Altı-
nordu, Büyük Timur, Babür, Osmanlı.

Tarihte 16 Türk devleti var. Görünürde topu 
topu üç tanesi dış mihraklar tarafından yıkıl-
mış gibi ama tıpkı Devlet-i Âli Osmani gibi 
son dış mihrak harbinden evvel birbirlerini 
yiyip birbirlerinin yumruğunu kırmamış olsa-
lardı, onlar da kendi sonlarını getireceklerdi.

Büyük Hun; 420 sene... Kardeş kardeşi vur-
muş, boylar birbirine girmiş, herkes herkese 
düşman olmuş, bölünmüş, parçalanmış ve 
parçalar hâlinde dalaşmaya devam etmiş, 
sonunda yıkılmayı başarmışlardır.

Batı Hun; 168 sene... Gene bir başka Türk 
boyu olan Siyenpilerin, Çinlilerin; “Sizi dev-
let yapacaz valla.” gazına gelerek baş kaldır-
maları neticesinde birbirine girmiş, parça-
lanmış, yitip gitmiştir... Onları içeriden vuran 
Siyenpi Türkleriyle birlikte.

Avrupa Hun; 79 sene... Dünyaya yüzük öp-
türen Papa, Attila’nın yüzüğünü öpmüş, ne 
var ki Attila ölür ölmez başlayan taht kavga-
sı sonucunda Avrupa Hunları bir sene için-
de buhar olmuşlardır.

Ak Hun; 142 sene... Bir kardeş diğer kardeşi 
ayak oyunlarıyla devletin başından uzak-
laştırmış fakat meydan ona da kalmayınca 
yıkımı başarıyla tesis etmiştir.

Göktürk; 191 sene... İktidar hırsı ve kıskanç-
lık nedeniyle kardeş kardeşe düşmüş, her 
ne kadar Mustafa Necati Sepetçioğlu ve 
Nihal Atsız kabahati entrikacı Çinlilere yık-
mışsa da bu neticeyi değiştirmemiş, kardeş 
kardeşi vurmuş, kardeş kardeşi öldürmüş, 
kardeş kardeşi yok etmiş, kısaca kardeşler 
el birliğiyle Göktürk Devletini Hâk ile yeksan 
etmiştir.

Avar; 240 sene... Evet, son harple Franklar 
tarafından ortadan kaldırılmıştır ama bir ta-
necik harple ortadan kalkacak kadar bölü-
nüp cenge parça pinçik gitmesinin sebebi 
evvelemirde yine kardeş kavgasıdır.

Hazar; 332 sene... Devlet bile kuramayan 
Norman Türkleriyle Türk Türke yaptıkları yı-
kım mücadelesinden yenik çıkıp darmada-
ğın olmuşlardır.

Uygur; 591 sene... Malûm, kardeş kavgası... 
Kimsenin yıkamadığı bu yüksek uygarlık 
devletini kardeşlerin bitmek bilmeyen ik-
tidar savaşları serçe lokması kadar minik 
parçalara indirgemiş, sonra da her bir minik 
lokma Moğollar tarafından afiyetle kursağa 
indirilmiştir.

Karahanlılar; 100 sene... Bu Türk devletini de 
Selçuklu Türkleri tarih sahnesinden döve 
döve silmişlerdir.

Gazneliler; 220 sene... Dandanakan’da Sel-
çuklu Türklerinden bir araba sopa yiyip za-
yıflamış, ama yabancıya gitmemiş, devlet 
bile kuramayan Gurlu Türkleri tarafından 
yok edilmişlerdir.

Büyük Selçuklu; 117 sene... Devlet, babala-
rının malı olduğu için her bir hükümdarın 
ölümünde kardeşler, lokma lokma kopartıp 
arsa paylaşır gibi gelmiş geçmiş en büyük 
bilim ve kültür imparatorluğunu buçuk, 
çeyrek etmiş, kesmeyince birbirlerini de yi-
yip devleti bitirmişlerdir.

Harzemşah; 74 sene... Birbirlerini didikle-
mekten Moğollara gözkulak olmayı unu-
tunca olan olmuştur. 

Altınordu; 266 sene... Han Berdibek ölmüş, 
tüm hanlar birer kardeşin yanında yer alıp 
kardeşi kardeşe kırdırarak bir başka Türk 
devletini daha tarihten silmişlerdir.

Büyük Timur; 37 sene... Moğol değildir; 
Türk’tür. Ölmeden önce devleti kavga çık-
madan uslu uslu yönetsinler diye 4 oğlu ve 
35 torunu arasında üleştirmiştir. Kavga da 
asıl buradan çıkmış, 39 boy birbiriyle yiyiş-
miş, oğul babayı, baba oğulu, kardeş karde-
şi, torun torunu, amca yeğeni vurmuş, bu 
kargaşa da Timur Devletini vurmuştur.

Babür; 133 sene... O esnada birbirleriyle ka-
kışmak, süsüşmek ve yıkışmak daha heye-
canlı geldiğinden, sonları da Anglolandlıla-
rın elinden gelmiştir.

Osmanlı; 623 sene... Malûmun ilanına ihti-
yaç yoktur...

Dedim; “Haklı olmak para etmiyor.”
Dedi; “Sen çok toysun, aklın yetmiyor.”
Dedim; “Bir dediğin birin tutmuyor.”
“Verdiğin ikrarda durdun mu?” dedi.

Gelelim Türkiye Voleybol Federasyonuna. 
Vurun ama “Ne alâkası var canım?” deme-
den önce dinleyin de arzu ederseniz sonra 
gene vurun.

Bir an, hep beraber gözlerimizi kapatıp 2006 
yılının başına gidelim en iyisi. Sonra açalım 
gözlerimizi, ne var ne yok, bir bakalım.

Ne var?

Bir dolu borcunuz var.

İl Müdürlüğüne ait Selim Sırrı Tarcan Spor 
Salonunun girişe göre sağ cephesindeki tri-
bün altına tren kompartımanı gibi yan yana, 
iç içe sıralanmış üç buçuk tane ofisiniz var. 
Çişi gelen, Genel Sekreterin odasından ge-
çiyor. Bir tuvalete gitmek için Federasyonda 
kim var kim yok, hepsinin masasına sürtün-
mek zorundasınız.

Bir tane çaydanlığınız, naylon bir çay tepsi-
niz, misafir gelirse diyerek bakkaldan alın-
mış altı tane çay bardağınız var.

Şeker, çay alacak paranız yok. Yüzde dok-
san beş Başkandan kopartıyorsunuz çay 
parasını, bazı personel utanıyor istemeye, 
aralarında denkleştiriyorlar. Kimi yorulmuş 
istemekten, evinden elektrikli su ısıtıcı getir-
miş, ayağının dibinde kendi çayını demliyor.

Öğlenleri Federasyon uykuya dalıyor, ak-
şamları ise saat altı oldu mu kapı duvar.

Dil bilen tek kişi var ve o olmadı mıydı dün-
yaya sımsıkı kapalı kapılarınız.

Ligde bir dolu takım var; hepsi Federasyon-
dan büyük, hepsi Federasyondan zengin. 
Ama çoğu Federasyona borç takmış vazi-
yette. Federasyon sürünüyor, onlar sene-
lerce; “Bakarız bakarız.” deyip geçiştirmişler. 
Koskoca Türkiye Voleybol Federasyonu, 
evlatları tarafından huzurevine tepelenmiş 
ihtiyar bir baba gibi acı çekiyor. Bol bol sı-
kıntınız, derdiniz, borcunuz var.

Altı kişilik yemek masasına sığmayacak bü-
yüklükte tüp ekranlı, öksüren, tıksıran, ço-
pur, çolpa, çolak bilgisayarlarınız var.

Bazılarının 
Düşmanlığı, 
Dostluğundan 
Hayırlıdır...Sezgin Kaymaz 

TVF İcra Kurulu 
Koordinatörü

MAKALE
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Kapınıza avukatlarıyla dayanıp; “Hacze gel-
dik.” diyen alacaklılarınız var.

Yetmezmiş gibi “Biz öyle alıştık; sık sık sağa 
sola mutemetliğe göndermeniz, ayda 500-
800 YTL arası koltuk çıkmanız lâzım, yoksa 
işten ayrılırız.” diye parmak sallayan perso-
neliniz var.

Bun var, stres var, kasavet var...

Daha da var oğlu var.

Var işte.

Peki ne yok?

Forma, şort, eşofman, antrenman malze-
mesi yok; bunları alacak para da yok.

Milli takımlara bir güncük kamp yaptıracak 
imkânınız yok.

Yönetim Kurulunuzla Başkanın antreden 
bozma 10 metrekarelik odasına sığışıp top-
lantı yapmak zorundasınız, çünkü toplantı 
salonunuz da yok, adam gibi bir salon kira-
lama imkânınız da.

Milli Takımlarınız, kulüplerinden vakit bul-
dukça, boş zamanlarında gelip “çalıştırıve-
ren” kulüplü profesyonellere emanet. Ba-
ğımsız A Milli Takım Antrenörleriniz yok. 

Özerk olduğunuz hâlde kendi kendinizi yö-
neteceğiniz Talimatlarınız yok.

Tesisiniz yok.

Plaj voleybolunuz yok.

Salınıp gelen gençleriniz yok.

Alt yapınız yok.

O kadar çok şey “YOK” ki, bir tükenmez ka-
lem, bir sayfayı bir dakikada anca basan ya-
zıcınıza bir kartuş bulduğunuzda seviniyor, 
“Evreka Evreka” diye sokaklara fırlamak isti-
yorsunuz.

O kadar çok şey “YOK” ki, ‘yok’ kelimesi sizin 
için hükmünü kaybetmek üzere.

O kadar çok şey “YOK” ki, yukarıda “Ne var?” 
başlığı altında saydığım “VAR”lar, esasen 
yoklukların varlığıdır.

Bu yüzden şimdi sahiden ne var; onları say-
mak isterim.

Azminiz var.

Kararlılığınız, inadınız, cesaretiniz, merakı-
nız, hevesiniz, iyi niyetiniz var.

Coşkunuz, şevkiniz, heyecanınız var... Sizi 
gece gündüz ayakta tutacak bir vecd hâli-
niz var.

Bilginiz, görgünüz var, çalışma isteğiniz ve 
gözünüzü bir damla kırpmadan çalışabile-
ceğiniz geceleriniz, gündüzleriniz var.

“Buraya vakit geçirmeye gelmedin.” diyen 
bir ahlâkınız, “İşini seviyorsan severek yap, 
sevmiyorsan ceketini al, yürü git.” diyen bir 
vicdanınız, “Söz verdin; tutacaksın.” diye ku-
lağınızı büküp duran bir yüreğiniz var. Sev-
giniz, sevdanız, aşkınız var.

Kurulmadan önce, yukarıda saydığım; yıkı-
lıp gitmiş 16 devletin elinde ne varsa sizde 
de o var.

Hiçbir şey yoktan var olmaz; onlar da kuru-
luşu yoktan değil, eskinin mirasından yarat-
mışlardır elbet. Terekenin daha fazla çarçur 
olmasına dur diyerek işe başlamış, çadırdan 
otağa, otağdan köşke, köşkten saraya o te-
rekeyle yürümüşlerdir.

Malûm, gelişme, büyüme, yükselme hikâ-
yeleri.

Sonra malûm; nifak, fitne ve kardeş kavgası.

Sonrası zaten malûm.

Bakın Federasyona.

Sizin Federasyonunuzmuş gibi bakın. Sizin 
harman olduğunuz, sizin arz-ı endam etti-
ğiniz yere, yurda, vatana bakar gibi bakın. 
Kendi ülkünüze, idealinize ne kadar yaklaş-
tığınızı göreceksiniz.

Sakın, zamanında o yıkılıp giden devletlerin 
vatandaşları gibi bakmayın; doğru düzgün 
bakın. Ara sıra gardrobunun baş köşesinde 
sakladığı çuval kıyafetleriyle çarığına bakıp 
nereden geldiğini unutmamaya çalışan o 
çoooook zengin adam gibi bakın.

2006’daki çarıkla çuvalı ve 2010’daki Gucci 
takım elbiseyi, Rolex saati, Bentley arabayı 
göreceksiniz.

Ama kaşınan yaraları, kopartılmak istenen 
fırtınaları, büyümeyle doğru orantılı büyü-
yüp giden sızlanmaları, yakınmaları, sataş-
maları, hakaret etme gayretlerini, bu deva-
sa mekanizmanın ilgisini çekip bu sayede 
büyükmüş gibi görünme komplekslerini, 
geçerken yalpa vurup omuz atmaları, sonra 
da hır çıkarmak için “Ne çarpıyon lan!” kül-
hanlıklarını da göreceksiniz.

Ömrü billah şu tuzlukla şu biberliği yan 
yana getirmeyi becerememiş zavallıların; 
tesisleriyle, alt yapı ordusuyla, televizyon 
yayınlarıyla, dünyayı yene yene büyüyen 
yıldız, genç milli takımlarıyla, kulüpleriyle, 
basınıyla koskoca bir voleybol camiasını 
yan yana getiren Voleybol Federasyonuna 
nasıl hasetle, nasıl nefretle, nasıl korkuyla 
bakıp bozuk balata gibi nasıl da öttüklerini 
göreceksiniz.

Kısaca; dışarıdan kimsenin yıkamadığını, ba-
sit bir tarihi tekerrür oyunuyla içeriden nasıl 
yıkmaya çalıştıklarını göreceksiniz.

“Niye ona beş tane ödül veriliyormuş?” de-
yip dudaklarını sarkıtarak tepinenleri göre-
ceksiniz.

Milli Takım Antrenöründen yola çıkan, ge-
çerken Federasyona da uğrayıp kin kusan 
duayenleri göreceksiniz.

Kendi kendini acayip takdir ederek “Dünya-
nın sayılı voleybol otoritelerinden biri” ola-
rak takdim edenleri, salon yokken gık de-
meyip dünya çapında salon yapılırken ciyak 
ciyak bağırarak isim savaşı açanları, dünya 

plajları babasının malıymış gibi Plaj Voley-
bolu Ligi kurduk diye karalar bağlayanları, 
Troy Tanner ilk randevusunda zatürree olup 
gelemedi diye teybe vedet oryantal kasedi-
ni koyup şakır şakır göbek atanları görecek-
siniz.

Bu dostların her biri duayen, her biri dünya-
nın sayılı voleybol otoritesi, her biri voleybol 
dostu.

Bizim Başkan ise, piknikte, arkadaşlar arasın-
da oynadığını saymazsan, hayatında voley-
bol oynamamış biri.

Bir ara; “Voleybol topunu Voleybol Federas-
yonunda gördü.” diye nasıl çullandıklarını 
hatırlıyorsunuzdur.

O öyle.

Uzaktan voleybolcu.

Eyvallah.

Yukarıdakiler de; bir kere daha hatırlayalım; 
duayen, dünyanın sayılı voleybol otoritesi 
ve kesinkes voleybol dostu.

Şimdi vicdanımıza danışalım;

Kim yeşertmiş, kim kurutmaya çalışıyor?

Kimin derdi voleybolu yükseltmek, kimin 
derdi yükseltenleri düşürmek?

Dost kim, kim düşman?

Köprülü Fuat Paşa’ya sormuş Napolyon; 
“Dünyanın en kuvvetli devleti hangisidir 
Paşa?”

Beklemektedir ki Paşa kompliman olsun 
diye “Fransa” desin, o da etrafındakilere 
övünsün.

Paşa tereddütsüz; “Devlet-i Âli Osmani’dir 
General.” demiş. Sonra da yarattığı şaşkın 
sessizlikten istifade, devam etmiş; “Öyledir 
öyle. Şunca asırdan beri siz dışarıdan yık-
maya çalışırsınız, biz içeriden. Bakınız, hâlâ 
dimdik ayakta durur bu devlet. Demek ki en 
kuvvetlisi Osmanlıdır.”

Andre Meyer de öyle demişti; “Dünyanın en 
büyük Voleybol Federasyonu sizsiniz.”

Bunu bir yabancı göğsünü gere gere söy-
lerken “dünyanın sayılı voleybol otoritelerin-
den!” bir Türk vatandaşının söyleyememesi 
ne acı, değil mi?

Zaten Köprülü Fuat Paşa, gelecekten haber 
alabilseydi, Napolyon’a öyle demez, şöyle 
derdi; “Boşa çabalamayın; siz yıkamazsınız, 
ama biz beceririz evelallah.”

Bazılarının voleybola dost olmaması, olma-
sından daha hayırlıdır, hiç şüphe yok. Zaten 
Pir Sultan da buna dikkat çekiyor yazının 
başından beri.

Dedim; “Kervan menzil alsın salını.”
Dedi; “Hak eriysen yürü yolunu.”
Dedim; “Öpeceğim dostun elini.”
“Bir kere hançersiz gördün mü?” dedi.
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“Gamsız 
Gamova” 
Meryem’in 
hedefleri 
büyük
Voleybolumuzun genç 
yeteneklerinden, 
arkadaşlarının “Gamsız 
Gamova” yakıştırmasını 
yaptığı Meryem’in idolleri 
Gamova ve Aguillera

Türk voleybolunun en yetenekli genç oyun-
cularından biri de Meryem Boz. İller Banka-
sı’nda başarılı sezonlar geçirdikten sonra 
genç yaşında yurt dışına transfer oldu. Biz 
de Meryem’i dergimize konuk ettik.

Bize kendinden bahseder misin?
3 Şubat1988 Eskişehir doğumluyum. Ailem-
de Bulgar göçmenliği olduğunu biliyorum. 
Voleybola Eskişehir DSİ Bentspor’da, 14 
yaşımda başladığımda ortaokul üçüncü 
sınıftaydım. Eskişehir’de bir yıl oynadıktan 
sonra İller Bankasına transfer oldum. 14 yaş 
voleybola başlamak için biraz geç; ben geç 
başladım yani. 8 yıl İller Bankası forması giy-
dim. Bunun 5 yılı A Takımda geçti.

İller Bankasına gelirsek, burayı biraz 
anlatabilir misin?
Bizim kulüp daha çok gençlere önem veri-
yor. Ben A Takımına çıktığımdan beri takım 
sürekli gençleşti. Geçen sene iki yabancımız 
vardı, diğer Türk oyuncular hep gençti. Takı-
mın yaş ortalaması 20 civarındaydı. 

Yine de güzel voleybol oynuyorduk. Bir de 
biz alt yapıdan yetiştiğimiz için arkadaşlığı-
mız üst düzeydeydi. Bizim için kulüpten çok 
ev gibi oldu İller Bankası. Bu durum başarı-
ya da yansıdı elbette. 

Profesyonellik birbirini sevmeye değil, oyun-
daki uyumu sağlamaya bir kurum. Ama 
aramızdaki sevgi, İller Bankasında uyuma 
da olumlu olarak yansıdı.

Kaç kere milli oldun?
Tam olarak saymadım ama A, Yıldız, Genç 
olmak üzere toplam 50’den fazla oldu her-
halde. A Milli Takımda oynamaya geçen 
sene başlayabildim. Milli formaya hizmet 
etmeye bundan sonra da devam etmek is-
tiyorum.

Nasıl bir voleybolcusun sence, en 
güçlü yönün ne?
Sıçramam iyi diyebilirim. Yüksekten, yani 
bloğun üstünden vuruyorum. Hırslı bir 
sporcuyum. Çok belli etmiyorum ama ger-
çekten çok hırslıyım. Yenilgiyi kabullenemi-
yorum. O maç, çok iyi oynasam da yenilir-
sek, çok mutsuz oluyorum. Sahada işimi 
iyi yapmam gerekiyor. Her şey voleybolla 
bağlantılı. Voleybolda mutsuzsam aileme 
yansıtıyorum. Zaten voleybolu sevmeyen 
biri kendini geliştiremez. 

Okul var mı?
Okul var. Gazi Üniversitesi Beden Eğitimi 
ve Spor Yüksekokulunda okuyorum ama 
voleybolla okulu birlikte götüremiyorum. 
Çünkü antrenmandan sonra okul oluyor. 
Ben okula gitmek yerine dinlenmeyi tercih 
ediyorum. Dinlenmezsem, bir sonraki an-
trenmanda düzgün performans sergileye-
mem diye düşünüyorum. Voleybol birinci 
planda yani. Birinci sınıfı geçtim, ikinci sını-
fın yarısını bitirdim. Sanırım bir gün mezun 
olacağım.

Okulun faydası var mı? Daha bilimsel 
çalışmanı sağlıyor mu?
Dersler faydalı olabilir aslında ama ben 
derslere giremediğim için bir faydasını gö-
remiyorum.

Antrenmanlar, maçlar dışında nasıl 
vakit geçiriyorsun?
Antrenmanlar ve maçlar dışında dinlenme-
ye ve ailemle vakit geçirmeye çalışıyorum. 
Film izlemeyi, yüzüp rahatlamayı çok sevi-
yorum.

Kendine nasıl bir hedef koydun?
Türkiye ve dünyada isim sahibi olmak is-
tiyorum. Örneğin bizim Gamova için söy-
lediklerimizin, bir yerlerde benim için de 
söylenmesini istiyorum. Amaçlarımın en 
tepesinde dünya çapında bir oyuncu olmak 
var. Buraya ulaşmak için çok çalışmak ge-
rektiğinin de bilincindeyim elbette.

Örnek aldığın bir oyuncu var mı?
İlk A Takımına çıktığım zaman Güldeniz 
vardı. Bizim takımda bana gamsız Gamova 
derdi. Bende Gamova’yı çok beğeniyorum. 
Aguera da kendime örnek aldığım voley-
bolculardan. 

Kaç numara ayakkabı giyiyorsun?
44 numara ayakkabı giyiyorum. 192 san-
timetre boyundayım. Topukluyla rahat 
edemiyorum. Evlenirken de düz giyeceğim. 
Zaten henüz öyle bir planım yok.

Röportaj ve Fotoğraf: Hasan Kulaç
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Filenin Aslanları 
Avrupa Şampiyonasında

A Erkek Milli Takımımız Avrupa Şampiyo-
nası finallerinde mücadele etmeyi alış-
kanlık haline getirdi. Ay-Yıldızlı takım, iste-
yen her ülkenin katılabildiği, 20. yüzyılın 
Avrupa Şampiyonalarını bir yana bırakır-
sak, tarihinde ikinci kez elemeleri geçerek 
elit takımlar arasına kalmayı bir kez daha 
başardı. İkincisi de bilindiği gibi 2007’de 
yaşanmıştı ve takımımız Moskova’daki fi-
nallere elemeleri geçerek gitmişti.

Grup maçları
Filenin Aslanları, Avusturya ve Çek Cum-
huriyeti’nin ortaklaşa organize edeceği 
2011 finalleri için ilk mücadelesini Anka-
ra’daki grup müsabakalarında verdi. Ay-
Yıldızlı takımımız, yeni hocası ile oynadığı 
üç karşılaşmayı da galibiyetle kapattı. 

A Milli Takım 22 Mayıs’ta, Ankara’da, Baş-
kent Voleybol Salonundaki grup maç-
larında ilkin Romanya’yı ağırladı. Setleri 
25-21, 28-26, 25-17 maçı da 3-0 kazanan 
A Milliler turnuvaya iyi bir başlangıç yaptı.

22 Mayıs’taki rakibimiz genç ama kuv-
vetli bir takım olan Belarus’tu. Bir önceki 
maçın skoru bize moral verirken seyirciyi 
de salona çekmişti. Dolu tribünler takımı, 
takım da tribünü coşturdu. Sonuçta maçı 
29-27, 25-19 ve 27-25 biten setlerle 3-0 
kazanıyor, İtalya karşısına çifte moral ve 
ayrı bir güçle çıkıyorduk.

Rakip 23 Mayıs’ta İtalya idi. Grup maçla-
rını önemsemiş, Ankara’ya tam kadro ile 
gelmişlerdi. Müsabakaya da o havayla 
başladılar. Fakat setin ortalarından itiba-
ren (14-21) müthiş bir geri dönüş yapan 
takımımız seti 26-24 kazanarak öne geç-
meyi başardı. Sonraki setler bizim için 
daha kolay geçti. İkinci seti 25-17, üçün-
cü seti de 25-13 kazanan Filenin Aslanları 
Ankara grubunu lider bitirdi.

İkinci tur maçlar İtalya’da oynandı. Takımı-
mız burada ilk maçını Romanya ile oynadı 
ve 3-0 (25-22, 25-16, 25-23) galip ayrıldı. 
İkinci maçtaki rakibimiz olan, Ankara’da 
yendiğimiz Belarus bu kez daha iyi oyna-
dı. Maç 19-25, 25-23, 19-25 ve 25-19’luk 
set skorlarıyla 2-2’de eşitlendi. Tie-break 
setini 15-8, maçı da 3-2 kaybettik ve ilk 
yenilgimizi aldık.

Son gün ev sahibi İtalya’ya 18-25, 21-25 
ve 23-25 biten setlerle 3-0 yenilerek grup 
maçlarını ikinci sırada tamamlamış olduk.

İki grup maçları sonunda puan durumu 
şöyle oluştu:

Takımlar O G M AS VS P
İtalya 6 5 1 15 4 11
Türkiye 6 4 2 14 6 10
Belarus 6 3 3 10 14 6
Romanya 6 0 6 3 18 3

A Erkek Milli Takımımız bu ikincilikle diğer 
grubun ikincisi Yunanistan’la üçüncü ra-
und (veya üçüncü eleme, play-off ) maçı 
oynayacaktı.

Eylül ayında yapılacak bu iki karşılaşma 
büyük önem taşıyordu. İki takım Avrupa 
Liginde yaptıkları ve üçünü takımımızın 
kazandığı müsabakalarla bir nebze de 
olsa birbirlerini tanıdı.

5 Eylül’de Ankara’da yapılan ilk maçı takı-
mımız 3-1 kazanırken gerçekten üstün bir 
oyun sergiledi. Setler 25-19, 25-16, 23-25 
ve 25-13 sona erdi. 

Yunanistan’ın Girit adasındaki rövanş ma-
çına, Antrenör Veljko Basic’in de söylediği 
gibi turu geçmeye değil, bir zafer kazan-
maya gittik. Nitekim öyle de oldu ve 25-
15, 25-21, 20-25, 18-25 ve 15-11 biten set-
lerle maçtan 3-2 galip ayrılarak 2011’de 
Avusturya ile Çek Cumhuriyeti’nin birlikte 
düzenleyeceği finallerdeki yerimizi aldık.

A Erkek Milli Takımımız, 
tarihinde ikinci kez 
elemeleri geçerek Avrupa 
Şampiyonası finallerinde 
yer alma hakkını elde 
etti. Böylece son üç 
Avrupa Şampiyonasında 
yer almayı başardık

Haber: Tuğçe Pala
Fotoğraf: Hasan Kulaç
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F.Bahçe 4 yabancı yıldızıyla favori. Ancak AR-
KAS Spor, Halk Bankası, Ziraat Bankası, İstan-
bul Büyükşehir Belediye, Galatasaray ve Beşik-
taş da zirveyi sarsacak diye düşünüyorum.

Türkiye’de voleybol, heyecan ve kalite yönün-
den basketbolu solladı. Artık eskiden ancak 
televizyonlardan hayranlıkla izlediğimiz yıl-
dızlar, ligimizin kalitesi yükselince birer, ikişer 
valizlerini toplayıp gelmeye başladı. Bu ne-
denle AROMA Erkekler Voleybol Ligi bu sezon 
dünya çapındaki yıldızların gövde gösterisine 
sahne olacak.

Önce son şampiyon Fenerbahçe’den baş-
layalım; zaten iyi olan kadrosunu üç süper 
oyuncuyla güçlendirdi. Önce Kübalı Leonell 
Marshall’ı kadrosuna katan Sarı-Lacivertliler, 
üstüne, bir sezonluğuna 550 bin Avro ödeye-
rek Sırbistan’ın 9 yıldır dünya voleybolunda 
zirvedeki tahtını kimseye kaptırmayan “Kor-
kunç” lakaplı İvan Miljkoviç’i ekledi. Sırpların 
müthiş silahı Andre Geriz de geldi üstüne 
üstlük... Coskoviç de Türk uyruğu statüsüyle 
oynama hakkı aldı, varan dört.

Diğer takımlar da süper
Fenerbahçe kağıt üzerinde favori ama diğer 
takımlar da Kanaryaların uyum sorunu ya-
şayabileceği ihtimaliyle, güçlü kadrolarla, iyi 
servis atarak ve iyi savunma yaparak zirve 
mücadelesine katılmayı bekliyor.

İzmir temsilcisi ARKAS Spor’un aldıkları da 
piyasanın kalburüstü isimlerinden; Kolombi-
yalı Liberman Agames ve Brezilyalı Joao Paolo 
Bravo. 

Ziraat Bankası Alman Milli Takımının pasörü 
Simon Tischer’le kadrosunu güçlendirirken, 
Gundars Celitans ve Peter Platenik’le “Devam” 
dedi. 

Halk Bankası, ARKAS’taki ve 
Polonya Milli Takımındaki 
başarısıyla tanıdığımız Piotr 
Gruzska’ya çengel attı. Kübalı 
Alain Addys Roca Borrero ve 
Brezilyalı Rafael Olivera file 
üzerinde şov yapacaklar.

Yıldızlar savaşı
Her zaman iddialı kadrolar 
kuran İstanbul Büyükşehir 
Belediye ise iki Finlandiyalı 
Oyvanen ve Kunnari ile Bul-
gar Todor Alekseyev’e bel 
bağladı. 

Galatasaray’a gelince; geçen 
sezon iyi randıman aldığı 
Brezilyalı Ashlei Nemer ile 
Fransız Philippe Barca Csy-
sique’ye “Kal” dedi. Bunların 
yanında Fransa Milli Takımı 

ve Paris Volley’in “Müthiş parmaklar” diye anı-
lan pasörü Yannick Bazin’le güçlendi. 

Artık Kara Kartal’ın da sesi gürce duyulacak 
file üzerinde. Beşiktaş, Brezilyalı Leonardo Cal-
deira ve Amerikalı Yosleydar Cala Gerardo ile 
tribünlerde taraftarlarını coşturacak. 

Görünen o ki, bu sezon seyrine doyamaya-
cağımız, heyecan kasırgası şeklinde geçecek 
maçlar izleyeceğiz. 

Müthiş bir lig 
izleyeceğiz

Gürkan Ertaç
Yeni Asır Gazetesi
Spor Müdürü

MAKALE
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Türk oyuncuların 
önü açıldı

Aroma Birinci Bayan ve Erkek Liglerindeki 
takımlarda maç kadrosunda bulunacak 
yabancı oyuncu sayısı üç olarak belirlendi.

Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim Ku-
rulunun kulüplerle mutabakata vararak 
aldığı karar, altyapıya ağırlık verilmesini, 
Milli Takımlara seçilecek oyuncuların daha 
fazla voleybolcu arasından süzülmesini 
sağlamak, yerli oyuncuların önünü açmak 
amaçlarını güdüyor.

Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol 
Ünal Karabıyık, yabancı oyuncu düzenle-
mesinde yapılan yenilikleri açıklamak ama-
cıyla bir basın toplantısı düzenledi. Başkan 
Karabıyık, yeni sezonda yürürlüğe girecek 
uygulama nedeniyle Federasyonun geri 
adım attığına dair bir algı oluştuğunu belir-
terek; bunun “Onun dediği oldu - Bunun de-
diği oldu” şeklinde speküle edilmesinin çok 
yanlış olduğunu, kulüplerin,  Federasyonun 
yerli oyuncuların oyun tecrübesi kazanma-
larının sağlanmasına ilişkin kaygılarını an-

layarak buna birlikte çözüm geliştirdiklerini, 
sorunun, her iki tarafı da mutlu edecek şekil-
de çözüme kavuşturulduğunu dile getirdi. 

Karabıyık, son dönemde gündemi meşgul 
eden yabancı oyuncu sınırlamasıyla ilgili 
olarak kulüplerden gelen öneriyi kabul et-
tiklerini, çünkü bunun; Türk oyuncuların 2 
yabancılı sisteme göre daha çok forma şan-
sı bulacağı anlamına geldiğini söyledi. 

2007’de karar verildi
Başkan Erol Ünal Karabıyık şöyle devam etti: 
“Son dönemde kulüpler, önümüzdeki sezon-
dan itibaren başlayacak 2 artı 2 uygula-
masının durdurulmasını, Türk takımlarının 
Avrupa kupalarındaki başarılarının devam 
edebilmesi için uygulamanın 3 yabancılı sis-
temin sürdürülmesini talep ediyorlardı. Biz 2 
artı 2 kuralını 2007 yılından itibaren yaptığı-
mız ve 2009-2010 sezonunun başında da bir 
sene ertelediğimiz bir çalışmayla belirlemiş-
tik. Biliyorsunuz, bu sezonun sonuna doğru 
bu karar ekseninde ciddi bir gündem oluştu. 
Nitekim, kulüplerimizle tekrar bir araya gel-
dik ve son derecede sıcak, samimi, anlayış 
dolu bir ortamda getirdikleri önerileri olum-
lu bulduk. Bizim istediğimiz 2 artı 2 yerine, 
maç kadrosunda sadece 3 yabancı oyuncu 
bulundurma konusunda anlaşmaya vardık. 
Burada ne bir boyun eğme, ne de geri adım 
atma söz konusu. Aksine, kulüpler, sahada 
3 yabancı istiyorlardı, istedikleri oldu, Fede-
rasyon millî takımlarda oynayacak oyuncu-

ların maç tecrübesi kazanmasını istiyordu, 
fazlasıyla oldu. Bir kayıp değil, önemli, de-
vasa bir kazanç var; hem kulüp, hem millî 
takımlar adına.”

Çok önemli düzenlemeler
2 artı 2 kararının; yerli oyuncuların oynaya-
rak deneyim kazanmasını temin edebilmek 
için alınmış bir karar olduğunu bir kez daha 
vurgulayan Başkan Karabıyık, “Şimdi muta-
bakata varılan kararla takım kadrosunda 
yer alan yerli oyuncular oynanan ralli sa-
yısının 3’te 1’i kadar oynamak durumunda 
olacak. Yeterli süreyi alamayan oyuncular, 
istedikleri takdirde geçici transfer hakkı ka-
zanacak.” dedi. 

Karabıyık, bu şekilde yerli oyuncuların eski-
ye oranla daha çok forma giyebileceklerine 
dikkat çekerek; “Sahada 3 yabancı ve 3 yerli 
oyuncu olacak. 6 yerli oyuncu kenarda yer 
alacak. Bu 6 oyuncunun ralli sayısının 3’te 
1’i kadar oynaması demek, 6’nın 3’te 1’i olan 
2 oyuncuya tekabül eder. Bu durumda, bi-
zim hesabımıza göre, Türk oyuncular, saha-
da 1 yabancı oynuyormuş gibi forma giyme 
şansı bulacaklar. Bu, genç oyuncuların oy-
naması için çok önemli, devrim niteliğinde 
bir karar.” ifadelerini kullandı. 

TVF Başkanı Erol Ünal Karabıyık, yeni alı-
nan karar doğrultusunda kulüplerin, sezon 
içinde 2’şer günü geçmeyecek milli takım 
kamplarına destek vereceklerini açıkladık-
larını da kaydetti.

Takımların maç 
kadrosundaki yabancı 
sayısı bir eksiltilerek üç 
olarak belirlendi. Karar 
Türk oyuncuların önünün 
açılması amacıyla alındı
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Geçtiğimiz Haziran ayında Alanya’da ya-
pılan, benim de gözlemleme fırsatı buldu-
ğum Üniversitelerarası Dünya Plaj Voleybol 
Şampiyonasından bazı gözlemlerimi aktar-
mak istiyorum. 

Şampiyona kendi evimizde olmasına kar-
şın, aldığımız dereceler, açıkçası beni hiç 
tatmin etmedi. Tecrübesizliği bir etken ola-
rak kabul edebilirim.

Buradan hareketle, bizler halen sporda-
ki başarının bir ekip (sporcu, teknik ekip, 
yönetici, menajer, sponsor) işi olduğunu, 
başarının bir ekip çalışması ile geleceğini 
tam olarak kavramış değiliz. Alanya’daki 
gözlemlerim bunu kanıtlar gibiydi sanki. 
Maalesef, orada, sporcularımızın dışında 
başarı için çaba gösteren, koşuşturan kim-
seyi görmedim. 

Vereceğim örnekle aradaki farkı anlatmaya 
gerek kalmayacak sanırım.

Genelde, Alman takımları için «Turnuva 
takımı“ tanımlaması yapılır. Bu unvan on-
lara gökten inmedi, sebepsiz yere verilmedi 
elbette.

Adamlar, inanılmaz ölçüde rakibi ve kendi 
takımlarını analiz edip alınacak önlemleri 
ona göre belirliyor. Böylece maçlara ne ya-
pacaklarını bilir bir şekilde çıkıyorlar. Alan-
ya’daki turnuvada da bunun en güzel ör-
neğini gördüm. Maçlar başlamadan önce 
konuştuğum Alman Plaj Voleybolu Milli 
Takımları Antrenörü Jörg Ahmann (Kendisi 
benim şu anda eğitim gördüğüm Trainer 
akademiden bu yıl mezun oldu) favori ol-
madıklarını ama ellerinden geleni yapa-
caklarını söyledi.

Jörg Ahmann, 5 gün boyunca kız ve erkek 
olmak üzere oynanan her maçın istatistiğini 
tuttu. Öyle ki, kendi takımları maç yaparken 
bile o başka sahada oynayan rakiplerinin 

istatistiklerini not aldı, analizler yaptı.  Her-
hangi bir Alman takımı sahadayken, diğer 
Alman takımları ve sağlık ekibi bir araya top-
lanıp onlara inanılmaz destek verdi.

Sonuç; erkeklerde iki Alman takımı final 
oynadı, birinci ve ikinci Almanya’dan çıktı. 
Kızlarda yine birincilik ve üçüncülük Alman 
takımlarından çıktı. Bizim bu konularda 
öğrenmemiz gereken çok şey ve almamız 
gereken çok yol var. 

Bir de şampiyonaya ilgi azdı. Bu da sporcu-
ların o sıcak havada motivasyonlarını, bağlı 
olarak da oyun kalitelerini olumsuz etkiledi.

Plaj voleybolu konusunda değinmem gere-
ken bir başka konu daha var. Selçuk Şeker-
ci-Volkan Göğtepe ikilisinin geçen sezonun 
dünya şampiyonları Jonas-Julius’a karşı 
gösterdikleri performans aslında bizde bu 
yeteneğin bulunduğunu gösterdi. Burada 
sorun devamlılığın olmaması, sistemin çok 
yeni kurulması. Bu sorunları aşarsak gerçek-
ten önümüz açık diyebiliriz.

Biraz da salondan bahsedelim... Çok hare-
ketli bir transfer sezonu yaşandı. Bu da bize 
yine çok çetin, kaliteli ve voleybolseverlerin 
dünya yıldızlarını çıplak gözle izleyebileceği 
bir ligin müjdesini veriyor.

Geçen yılın erkeklerdeki şampiyonu Fener-
bahçe özellikle Milijkovic ve Marshal trans-
ferleriyle yine Aroma Erkekler Birinci Liginin 
ve hatta Avrupa Şampiyonlar Liginin de 
favorisi.

Arkas yeni antrenör ve yeni oyuncularıyla 
çabuk uyum sağlarsa tekrar eski günlerine 
dönebilir.

Keza Halk Bankası da öyle. Sezona fazla 
yeni oyuncuyla başlayacak. Uyum sorunu-
nu aşmak için sezonu erken açtılar. Üst sıra-
ları zorlayacaklarını düşünüyorum. 

Aynı şekilde İstanbul Büyükşehir Belediyesi, 
Galatasaray ve Ziraat Bankası da üst sırala-
rın en büyük adayları. Dediğim gibi Fener-
bahçe diğer takımlardan bir adım önde gö-
züküyor. Ama şampiyonluk yarışı çok çetin 
geçecek, şampiyon olan takımı çok çileli bir 
yolculuk bekliyor.

Burada bir eleştirim Ziraat Bankası yöneti-
cilerine olacak. İki yıl önce, oyunculuğunu 
henüz yeni bırakmış Nikolay Kuravkin’le an-
laştılar, sonuç ortada. Şimdi de voleybolu 
yeni bırakmış Plamen Konstantinov... Merak 
ediyorum neden bu şansı aynı konumdaki 
Türk oyunculara vermezler de yabancıya 
gelince kapılar açılır.

Ayrıca bizdeki arkadaşlar Birinci Ligde an-
trenörlük diplomasına ulaşmak için yıllarını 
vermeleri gerekirken, yabancılar bu belgele-
ri nasıl alıyorlar, merak ediyorum.

Doğu Bloğu ülkelerinde insanların nasıl 
antrenörlük belgesi aldığını da herkes bilir 
aslında. Asla bizdeki gibi prensiplere, kursla-
ra, sınavlara, disipline bağlı değildir. Olması 
gereken Türkiye’deki, Almanya’daki uygula-
malardır.

Buradaki eleştirim adı geçen insanların kişi-
liğine değil. Kaldı ki, ikisi ile de uzun süre kar-
şılıklı voleybol oynadım. Oyunculuklarına, 
yeteneklerine saygı duydum. Ama vazge-
çemediğimiz bu zihniyete karşı olduğumu 
tekrarlamak isterim.

Kızlarda ise Fenerbahçe yine en büyük fa-
vori. Sarı-Lacivertli takımı Eczacıbaşı olmak 
üzere Vakıfbank Güneş Sigorta Türk Tele-
kom ve Galatasaray zorlar. Bence Gamo-
va’nın Fenerbahçe’den ayrılması, Neslihan 
ve menajer Nalan Ural’ın Eczacıbaşı’na 
transferleri sezonun flaş gelişmeleriydi.

Voleybol dolu günler dileğiyle...

Darılmak yok.

Gürsel Yeşiltaş

MAKALE
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Genç Kızlarımız Balkan İkincisi
11-15 Ağustos tarihlerinde Bosna 
Hersek’in Banja Luka kentinde ya-
pılan Balkan Şampiyonasında Genç 
Kız Milli Takımımız ikinci oldu.

Ay-Yıldızlı kızlarımız gruptaki ilk ma-
çında güçlü rakibi Sırbistan’la karşı 
karşıya geldi. İlk üç seti büyük bir 
çekişmeye sahne olan maç, 25-23, 
25-21, 18-25 ve 25-14’lük setlerle 
3-1 Sırbistan lehine sonuçlandı.

Milli Takımın ikinci maçtaki rakibi 
Arnavutluk takımı oldu. Gençleri-
miz, rakibini fazla zorlanmadan 25-
20, 25-19 ve 25-13’lük setlerle 3-0 
yenerek grup ikincisi oldu. Puan 
averajıyla da yarı finale yükseldi.

Genç Kız Milli Takımımızın yarı fi-
naldeki rakibi Romanya idi. Genç-
lerimiz bu maçı da 26-24, 25-11 ve 
25-22 biten setlerle 3-0 kazanarak 
finale adını yazdırırken takımımız-
dan Kübra Akman karşılaşmanın en 
değerli oyuncusu seçildi.

Finaldeki rakip bir kez daha Sırbis-
tan’dı. Genç Kız Milli Takımımız final-
de rakibine 25-22, 25-22 ve 25-22 
biten setlerle 3-0 yenilerek Balkan 
İkincisi oldu.

İki Sporcumuz “Enler” listesinde
Öte yandan, şampiyonada iki spor-
cumuz da en iyiler arasına girmeyi 
başardı. Yıldız Kız Milli Takımımız-
dan Ceren Kestirengöz En İyi Servis 
Atan, Özge Yurtdagülen de En İyi 
Blok Yapan Oyuncu seçildiler.

Sıralama
Turnuva sonundaki genel sıralama 
şöyle oluştu:
1.Sırbistan
2.Türkiye
3.Yunanistan
4.Romanya
5.Bosna-Hersek
6.Karadağ
7.Bulgaristan
8.Makedonya
9.Arnavutluk
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TVF Basın Ödülleri 
sahiplerini buldu
TSYD Yönetim Kurulunca belirlenen özel 

jüri tarafından yapılan değerlendirme sonu-

cunda ödüle layık görülen basın mensupla-

rı, Türkiye – Bulgaristan arasında oynanan 

Bayanlar Avrupa Ligi Yarı Final müsabakası 

öncesinde ödüllerini aldılar.

FOTOĞRAF
1.Ali Ünal (Zaman)

2.Özgür Şahiner (Hürriyet)

3.Bülent Karadaş (Zaman)

Mansiyon: Celal Demirbilek (Hürriyet)

Mansiyon: Bülent Karadaş (Zaman)

Fotoğraf dalında dereceye girenlere ödül-
leri, Gençlik ve Spor Genel Müdürü Yunus 
Akgül tarafından takdim edildi.

HABER
1. Celal Demirbilek (Hürriyet)
2. Murat Tarhan (Akşam)

Bu yıl ikincisi düzenlenen “TVF Ödüllü Fotoğraf, Haber ve Röportaj 
Yarışması”nın ödülleri sahiplerini buldu.

22



3. Bülent Karadaş (Zaman)
Mansiyon: Celal Demirbilek (Hürriyet)

Ödül sahipleri plaketlerini Avrupa Voleybol 
Federasyonu Başkanı Andre Meyer’in elin-
den aldı.

ROPÖRTAJ
1.Alev Anakök (Cumhuriyet)

2.Celal Demirbilek (Hürriyet)
Ödüller CEV Asbaşkanı Jan Hronek tara-
fından verildi.

PLAJ VOLEYBOLU HABER
1.Birinci olacak eser bulunamamıştır.
2. Celal Demirbilek (Hürriyet)

İkincilik ödülünü Türkiye Spor Yazarları 

Derneği Başkanı Esat Yılmaer sundu.

PLAJ VOLEYBOLU FOTOĞRAF
1.Birinci olacak eser bulunamamıştır.
2.Gökhan Özyurtlu (Yeni Asır) 

İkincilik ödülü Türkiye Voleybol Federasyo-
nu Başkanı Erol Ünal Karabıyık tarafından 
verildi.

1. Celal Demirbilek  “5 Bin Euro’ya Tesettüre 
Girdi” Haberi

2. Murat Tarhan  “Meksika’da Skandal” Haberi

3. Bülent Karadaş “ Başkan Borç Verdi” Haberi

VOLEYBOL HABER DALINDA
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2. Celal Demirbilek “Neslihan” Röpörtajı

1. Ali Ünal

VOLEYBOL FOTOĞRAF DALINDA 

VOLEYBOL RÖPÖRTAJ DALINDAMANSİYON CELAL DEMİRBİLEK “Aysun 
tesettürden çıktı”  haberi

1. Alev Anakök “Ortak Dil Voleybol” Röportajı
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2. Celal Demirbilek “ Yıkın O Tesisi” Haberi 2. Gökhan Özyurtlu

2. Özgür Şahiner 3. Bülent Karadaş

Mansiyon Celal Demirbilek

Mansiyon Bülent Karadaş

PLAJ VOLEYBOLU HABER PLAJ VOLEYBOLU FOTOĞRAF 
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Organizasyon TVF’nin işi
Burada fazla bir iş yapmama gerek yok, çünkü her şey gayet başarılı 
yapılıyor. Türkiye Voleybol Federasyonu birçok turnuva organize 
ediyor; her sene 2-3 iyi organizasyon düzenliyor. Böylece Federasyon 
çalışanları artık ne yapmaları gerektiğini çok iyi biliyorlar
Philipp Schütz, Avrupa Voleybol Konfede-
rasyonunun (CEV) Basın Delegesi. 2006’dan 
bu yana aynı görevi yapıyor. Avrupa’daki A 
tipi orgnizasyonlarda bulunur mutlaka. Bu 
açıdan bakınca Avrupa voleybolu ve vo-
leybol organizasyonları hakkında görgüsü, 
bilgisi, deneyimi fazladır.

İşini titizlikle yapan, geçinmesi kolay bir 
spor insanıdır dersek yanlış olmaz.

Aşağıda kendi ağzından da dinleyeceğiniz 
gibi birçok vesile ile Türkiye’de bulundu. Gö-
rev alanına giren işlerde birlikte çalıştığımız 
Philipp Schütz’le Avrupa Ligi Dörtlü finalleri 

için geldiği Ankara’da basın basına konuş-
tuk...

Sizce Türkiye’de nasıl bir voleybol 
ortamı var? Şu anda Bayanlar Avrupa 
Ligi Finalleri oynanıyor, bunun 
hakkında ne düşünüyorsunuz?
Geçtiğimiz 5-6 sene boyunca Türk takım-
larının turnuvalarda yaptığı birçok maçı 
izledim. Son üç senede çok büyük gelişim 
gösterdiler. Bayan Milli Takımınız şu anda 
Avrupa Voleybolunda üst sıralarda yer alan 
iyi bir takım. Her iyi takım yenilebilir. Siz de 
Avrupa Ligi dörtlü finallerinde talihsiz bir 
şekilde Bulgaristan’a yenildiniz. Teknik bir 

değerlendirme yaparsam, bana göre takı-
mınızda biraz manşet sorunu vardı. 

Fakat öze dönersek, takımınızda çok genç, 
çok iyi oyuncular var. Önümüzdeki iki üç 
sene boyunca adından çok söz ettiren bir 
ekip olma potansiyeliniz var.

Görev aldığınız CEV organizasyonları 
için sıklıkla geliyorsun. Türkiye’deki 
organizasyonları nasıl buluyorsunuz? 
Burada olmaktan çok memnunum. En son 
bir sene önce Erkekler Avrupa Şampiyonası 
için İzmir’e gelmiştim. Orada da çok güzel 
bir organizasyon yapmıştınız. Orada birlikte 

Söyleşi: Tuğçe Pala
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saptadığımız tüm küçük eksikliklerin bugün 
burada (Ankara’da) olmadığını gördüm. 
İnternetle, basınla, gazetecilerle, ilgili hiç bir 
problem yok. Benim burada fazla bir iş yap-
mama gerek kalmadı, çünkü her şey gayet 
başarılı yapılıyor. 

Türkiye Voleybol Federasyonu, birçok turnu-
va organizasyonu yapıyor; her sene 2-3 iyi 
organizasyon düzenliyor. Böylece federas-
yon çalışanları artık ne yapmaları gerektiği-
ni çok iyi biliyorlar. 

Başka ülkelerde de turnuvalarda bulun-
dum. Ama onlar bunu bir ya da ikinci kez 
yapmış oluyorlar, çünkü 3-4 senede bir or-
ganizasyon alıyorlar. Ama Türkiye’de her 
sene turnuva oluyor; yani ben senede bir 
kere kesin olarak geliyorum Türkiye’ye.

İsviçre’deki işin hakkında biraz bilgi 
verir misiniz?
CEV delegeliği, asıl işimin yanında yaptı-
ğım ikinci bir iş. Benim asıl mesleğim değil. 
Asıl olarak İsviçre’de Uluslararası Olimpiyat 
Komitesinde çalışıyorum. Yüzde 80 İsviçre, 
yüzde 20 CEV için çalışıyorum. Aktif bir işe 
sahibim. Hiçbir zaman büroda oturmuyor, 
sürekli seyahat ediyorum. Bu çok iyi bir şey 
aslında. Her zaman yeni insanlar, yeni kül-
türler ve yeni adetler tanıyorum. Bunlar beni 
mutlu eden şeyler.

Sabah kahvaltılarına hayran
Sırası gelmişken, Türk yemekleri 
hakkında ne biliyorsun, beğeniyor 
musunuz?
Türk mutfağının çok iyi olduğunu biliyorum. 
Daha önce İzmir’e geldiğimde iki haftamızı 
deniz kenarında geçirdiğimiz için çok balık 
yedik. Ben eti de seviyorum, küçük tatlıları, 
şekerli olan her şeyi seviyorum. Türkiye’de 
seçenek çok. Ama burada en çok sevdiğim 
şey sabah kahvaltısı. Türkiye’de otellerdeki 

kahvaltı büfesi benim gördüğümün en bü-
yükleri. Her şeyi bulabiliyorsunuz; çok farklı 
peynirler, meyveler, tatlılar her şey, ben çok 
sevdim. İsviçre’de de böyle olmasını isterdim 
ama maalesef bu imkan yok.

Bizim dergimize bir makale yazacak 
olsaydınız ana fikri ne olurdu?
Bence voleybolda en önemlisi, futbolda ve 
teniste olduğu gibi starlardır, herkesin ta-
nıdığı insanlardır. Voleybolda genellikle bu 
insanlardan konuşmuyoruz. Çoğunlukla 
maçlardan, organizasyonlardan konu-
şuyoruz. Örneğin Batı Avrupa’da insanlar 
voleybol oynayanların kim olduğunu bilmi-
yor. Genel olarak sporla ilgilenen insanlar 
futbol oyuncularını, tenis oyuncularını bili-
yor ama voleybolcuları tanımıyorlar. Bence 
medyada buna bir yer ayrılmalı, o zaman 
herkes oyuncuları tanır. “Evlendi, yeni bir ar-
kadaşı var, şunları yaptı”, hayatlarında yeni 
olan ne varsa her şeyle ilgili bilgiler verilmeli. 
Ben böyle bir şey yazardım.

En beğendiğiniz Türk oyuncular 
hangileri?
Ben Neslihan’ı iyi tanıyorum. Çünkü onu 
daha önce de çok izledim. Seda’yı tanı-
yorum. Çünkü ikisi de uzun zamandır bu 
ekipteler. Ayrıca genç takımı görme fırsatım 
da oldu. İtalya’da ki Gençler Avrupa Şampi-

yonasına gitmiştim. Orada Türkiye de var-
dı. Genç pasör Naz’ı tanıma fırsatım oldu. 
İki sene önce genç olan oyuncular bugün 
A Milli Takımda oynuyorlar, bunu görmek 
çok güzel. Bu kızların tecrübesi için de çok 
önemli. Bu sayede şu anda Türk Milli takımı-
nı oluşturan oyuncuların iyi bir potansiyele 
sahip olduklarını ve daha da gelişerek en iyi 
takımlarını kurabileceklerini düşünüyorum.

Gördüğünüz kadarıyla dünya 
voleybolunda nasıl bir teknik gelişme 
var. Daha mı sert daha mı tekniğe 
dayalı oynanıyor sizce?
Ben daha çok Avrupa Voleybolunu tanıyo-
rum çünkü genellikle Avrupa’da seyahat 
ediyorum. Son yıllarda gördüğümüz kada-
rıyla voleybol dünya çapında tenis ve futbol 
kadar yaygın değil. Onlarla kıyaslayamayız 
bu yüzden. Voleybol onlara göre daha genç 
bir spor. Ama zamanla önem kazanma-
ya başladı. Medyada haberleri sıkça yer 
alıyor, mali açıdan ve verilen önem açısın-
dan gelişme gösterdi. Bence bu gelecekteki 
çalışmalara da yardım edecektir. Ve şimdi 
Avrupa Voleybolundaki gelişmelere tanık 
oluyoruz. Türkiye, Polonya, İtalya, Rusya gibi 
ülkelerde voleybol çok önemli. Bu amaçla 
çok paralar harcıyorlar. CEV ve FIVB aracılı-
ğıyla da voleybol giderek gelişiyor ve onlar-
da ülkelere bu anlamda destek oluyor.

Müthiş bir fikir
Şu anda içinde bulunduğumuz 
yeni salonumuz hakkında ne 
düşünüyorsun?
Yeni salonu çok beğendim. Fe-
derasyon büroları ve salonun 
bir arada olması bence çok iyi 
bir fikir. Çünkü normalde bun-
lar bir arada olmaz. Sürekli 
oradan oraya gitmek zorunda 
kalırsın ama burada her şey 
beraber. Bir de yanda otel var, 
plaj voleybolu sahası var. Yani 
yalnızca voleybol için burası. 
Bence böyle bir yapıyı inşa ede-
cek paraya sahip çok fazla fe-
derasyon yoktur. Genelde diğer 
spor dallarıyla paylaşılarak ya-
pılır. O zaman da kim oynasın, 
kim oynamasın konusu olur, 
tartışma çıkar. Ama bu sadece 
size ait, çok güzel bence.
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Şu yerli-yabancı antrenör konusuna bir 
de ben el atmak istiyorum. Avrupa’nın 
bir çok ülkesindeki (55 federasyon) vo-
leybol ekiplerinin başında yerli antre-
nörler vardır, bunun en büyük nedeni 
de parasal durumdur. Milli takımların 
başında da yine yerliler vardır ve bunun 
da sebebi paradır.

Bizim ligde oynayan, 1-4 arasında mü-
cadele eden ekiplerimizin başına son 
zamanlarda yabancı antrenörler ge-
tirildi. Bu takımların başarı derecesini 
hepiniz biliyorsunuz. En son Fenerbah-
çe Acıbadem’in kaçırdığı şampiyonluk 
dışında iyi bir derecemiz yok. 

Burada aklıma bazı sorular geliyor. Me-
sela, yabancı antrenörler bizim oyuncu-
larımıza bir şeyler öğretti mi? Servisi iyi 
olmayanlara servis atmayı öğretti mi? 
Yeni, değişik bir sistem kurup bu sistemi 
ekibin alt yapısına aktarabildi mi?

Bu sorulara ben yanıt vermem, vere-
mem de... Verirsem uygun olmaz. Fakat 
eminim ki, her biri oyuncularına yardım 
etti, bazı hususlarda onların dikkatini 
çekti; blok, smaç, savunmada onlara 
her türlü yönlerde hareketler gösterdiler. 
Ellerinden geldiği kadar yetişmiş oyun-
cuları pişirdiler. Oyuna hiç girmemiş ye-
dekleri kadroya alıp onları alışmadıkları 
pozisyonlarda oynatarak iyi birer oyun-
cu olmalarını sağladılar. Bunları konu-
ya iyi tarafından bakarak söylesem de 
düşünmeden edemiyorum; onların va-
zifeleri zaten bu!

Konumuz şu:
Bizim antrenörlerimiz de aynı işleri ya-
pamaz mı? Hem de kulüplerimize daha 
ucuza mal olmaz mı?

İşte şimdi anahtar noktaya geldik. 

Yerli antrenörlerimizden 5-10 tanesi ol-
gun, deneyimli ve üst düzey. Diğer ulus-

lararası deneyimleri yetersiz olan kar-
deşlerimiz halen öğrenme grubunda. 
Bu arkadaşlarımızın birkaç yıl herhangi 
bir kulübün başında olması, o ekibe de-
ğişik bir oyun kurdurması ve bu kurdu-
ğu oyunla neticeye gitmesi az gördüğü-
müz başarı öykülerindendir.

Voleybol sporu Avrupa’da 2000 yılından 
itibaren çok iyi bir hamle yaptı. Avru-
pa’dakiler gibi bizim kulüplerimiz de 
iyi takımlar kurarak voleybol sporunu 
yaşatmak için çaba gösteriyorlar. Bizim 
kulüplerimizin bir de voleybolu duyur-
mak gibi bir misyonu var. 

Herkesin kafasında spor dalı olarak 
yalnız futbolun bilindiği bir ülkede ya-
şayan diğer spor dallarının da olduğu, 
sadece çok iyi netice alındığında orta-
ya çıktığı için, hem pahalı oyuncuları 
hem de pahalı antrenörleri yurdumuza 
getiren kulüplerimizi alkışlamalıyız. Bu 
kulüplerdeki antrenörlere, menajerlere, 
kulüp başkanlarına kızmayalım, darıl-
mayalım. Onlar ellerinden geleni yapı-
yor, ama yanlış ama doğru!

Milli takımlarımızın başına getirilen ya-
bancı hocalara gelince...

İlk olarak yine kendi yorumumu yapı-
yorum; erkek ve bayan Milli Takımları 
birbirinden çok farklı. Bunu hepimizin 
kabul etmesi şart. Her şeyden evvel bek-
lentiler değişik. Bayan Milli Takımımızın 
2003 zaferinden sonra “Sultanlar“ ola-
rak anılması, onlardan çok ama çok ba-
şarılar istememiz, her gelen federasyon 
yönetimini zora soktu; “Antrenör dışa-
rıdan getirilsin, bizler için bu gereklidir“ 
diyenlerin sayısı arttı. Voleybol camiası, 
“Biz bir yere geldik, bundan sonrasını 
Türk antrenörler götüremez.“ diye ka-
bullenmeye başladı. Bu söylemler elbet-
te federasyon yönetimlerine ulaştı. 

Yabancı antrenörler 
ve bizimkiler!Saffet Eraybar

Voleybol Uzmanı

MAKALE
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Hiç unutmam Başkan Erol Bey bir kaç 
gazeteciye fikirlerini sordu. Sanırım 
Fransa’da idik. Aramızdan sadece, her 
zaman olduğu gibi Alev Anakök Milli 
Takımların başında Türk antrenörlerin 
olması gerektiğini ısrarla söyledi. Ba-
yanlarda Adnan Kıstak, ReşatYazıcıo-
ğulları, erkeklerde Nedim Özbey-Işık 
Menküer’in isimlerini verdi. Ben ve di-
ğer gazeteciler, antrenörümüz yabancı 
olursa milli takımımızın farklı olacağını 
tahmin buyurduk. 

O günlerde kimin getirileceği bilinmi-
yordu. Sonradan Alessandro Chiappini 
geldi, hakikaten kızlarımıza, Federas-
yon ve Cengiz Abiye (Göllü) kendini iyi 
tanıttı, bir şeyler yapacağını kabullen-
dik. Yaptı da.

Amma velakin kalıcı olmadı yaptıkları.

Hepimiz biliyoruz bir antrenör kendi ka-
fasına göre bir ilk altı seçer, onu devamlı 
oynatır. Ale tam tersine hiç bir zaman 
tam bir ilk altı çıkarmadı, çıkaramadı. 

Kalıcı bir taktik oluşturamadı. 

Cengiz Abi İtalyan Hoca’yı serbest bırak-
tı ve o istediğini yaptı.

Türk voleyboluna en büyük faydası 23-
25 oyuncumuzun milli forma giyme 
hakkına sahip olmasını sağlamasıydı. 
Türkiye’nin bir dolu turnuvaya katılma-
sını sağladı. Oyuncularımızın ulusla-
rarası bilgisini, görgüsünü artırdı. Bazı 
oyuncularımız ellerini, kollarını, sıçra-
malarını geliştirdiler; kulüp takımlarına 
da faydaları oldu.

“Bütün bunları bir Türk antrenör de ya-
par mıydı?“ diye sorduğumuzda, “Evet” 
yanıtını vermek zorundayız. Gel gör ki, 
“Bizim artık yabancı antrenöre ihtiyacı-
mız yok”  diyebilmek için bu deneyime 
ihtiyacımız vardı.

Mehmet Kardeşime gelince...

Bu vazife kendisine hak ettiği için veril-
di. Şimdi Mehmet Hoca’yı kendi haline 
bırakmalı, işine karışmamalı, ama ona 
yalnız olduğu hissini de vermemeli-
yiz. Bırakın, kendi kafasındaki kadro-
yu kursun ve Milli Takımımızı Dünya 
Şampiyonasına hazırlasın. Kızlarımız 
Mehmet’e güvenerek çalışırlarsa, biz 
voleybol aşıkları da Mehmet’imizi des-
teklersek Dünya Şampiyonasından şe-
refimizle ayrılırız diye tahmin ediyorum. 

En çok korktuğum, Mehmet Hoca’nın 
boş bırakacağı TVF Spor Lisesi takımı-
nın durumudur. Orada bir aksilik olma-
sın. Sayın Başkanımız, buna lütfen ve 
cidden bizzat el koyunuz. Eğer oyuncu 
yetiştirmezsek bir yerde durur kalırız. 
Federasyonumuz ve camiamızın, en iyi 
hocalarımızın okullarımızda, kulüple-
rimizin alt yapılarında olmasını istedi-
ğinden hiç kuşkum yok. Böyle de olması 
gerekiyor zaten.

Bir de Erkek Milli Takımımız var elbette. 
Önceleri onlardan beklentilerimiz azdı. 
Fakat Federasyon Avrupa Şampiyonası 
Finallerini Türkiye’ye aldırınca, beklen-
tilerimiz arttı, Filenin Aslanlarını heye-
canla takip eder olduk. 

Avrupa Voleybol Konfederasyonunun 
Avrupa Şampiyonası Finallerini bize 
vermesinden sonra Semih’le (Oktay) 
konuştuk. Semih bana, “Boşta olan, ta-
nıdığımız, iyi bir antrenör var mı?” diye 
sordu.

Ben de “Bakalım” dedim. Ben kendileri-
ne bir cevap veremeyince yapılan araş-
tırmalar sonucu Fausto Polidori A Erkek 
Milli Takımının başına getirildi.

Kadrolar hazırlandı, turnuvalara gidildi. 
En iyi oyuncumuz maalesef sakatlan-
dı ve Avrupa Şampiyonası geldi çattı. 

Şanssızlıklarla kaybettiğimiz maçlar-
dan birini kazanabilseydik final guru-
buna kalacaktık. Neticeyi hepimiz bili-
yoruz; olmadı!

Fausto da çevreden yardım görmedi, 
beğenilmedi, seçtiği oyuncular politika 
yaparak elinden alındı. Adam hiç bir za-
man rahat bırakılmadı.

Ben yine gördüklerimi size, burada ak-
tarıyorum; Fausto hiç bir zaman Fede-
rasyonumuzu istismar etmedi, oyun-
cuları kırmadı, onları her zaman sevip 
sayarak çalıştırdı. Fakat teknik kadro-
sundan yararlanamadı. Avrupa Şampi-
yonasından sonra da yollar ayrıldı.

Fausto’nun Milli Takım süreci, yabancı 
antrenörle yeniden çalışılması için bir 
engel değildi. Nitekim, yeni antrenö-
rümüz de yine yabancı: Veljko Basic. 
Basic’in en büyük zaferi bizi 2011 Av-
rupa Şampiyonası finallerine taşımak 
olacaktır. Bunu hepimiz canı gönülden 
istiyoruz, inşallah olur. 

Aynı soruyu yine soralım:

“Bütün bunlar Milli Takımın başında bir 
Türk hoca bulunsaydı da olur muydu?”

Elbette olurdu. 

Ama Federasyon bu yolu seçti ve yar-
dımcıları Türk olan yabancı bir hocaya 
vazife verdi.

Ama şimdi bu tartışmaları, soruları bir 
yana bırakalım. Basic ve teknik heyeti-
nin elde edeceği başarılara odaklana-
lım. Buradan biliyorum ki, Avrupa’nın 
kulüp takımları, Milli Takımları bizden 
korkup çekiniyorlar.

Bütün bunlara rağmen voleybolun Türk 
kamuoyunda hak ettiği yeri alabilmesi 
için ancak şampiyon olması lazım. Zira 
gümüş madalyalar bize yetmiyor!
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Plaj voleybolunda 
önlenemeyen yükseliş

Plaj voleybolu Türkiye’de uzun yıllar bir yaz 
sporu olarak kaldı. Geçtiğimiz yıllarda kimi 
turnuvalar tertip edilse de bunlardan başa-
rılı sporcular çıkarılamadı.

İçinde bulunduğumuz yıla gelene kadar 
uluslararası alanda elde ettiğimiz derece-
ler, 2002’de Balkan Gençler Üçüncülüğü, 
2007’de Balkan Gençler İkinciliği ve 2008’de 

Balkan Gençler Üçüncülüğünden ibaret…

Bu derecelerin dışında, Avrupa ve dünyada 
bir başarımız yoktu, klasmana girememiş-
tik.

2009’da plaj voleybolunda atağa geçen 
Türkiye Voleybol Federasyonu bir proje ge-
liştirdi. Projeye danışman olarak ABD’li an-
trenör Troy Richard Tanner atandı. Tanner, 
Seul Olimpiyat Oyunlarında ABD Salon Ta-
kımı ile sporcu, Pekin Olimpiyatlarında altın 
madalya kazanan ABD Plaj Voleybolu Millî 
Takımı Misty May ve Carry Walsh’un Antre-
nörü idi.

Troy Tanner Türk Plaj Voleybolu Millî Takım-
larının Olimpik hazırlık programını başlata-
cak, geleceğin Plaj Voleybolu Millî Takımla-
rının antrenör ve sporcu adayları ile yoğun 
çalışmalar gerçekleştirecekti. 

2009’da 25 antrenör, 70 sporcu, 95 kişiden 
oluşan bir çalışma grubu ile start verildi. 
Tanner, gelecek vaadeden sporcu ve antre-
nörleri belirledi.

Tanner 2010 yılı başında ve Eylül 2010’da 
Türkiye’ye gelerek plaj voleybolu antrenörü 
ve sporcularıyla kamp yaptı.

1,5 yıllık müthiş gelişme
Çok değil, bir buçuk yıllık bir çalışma ile plaj 
voleybolumuz imrenilecek başarılara ulaştı. 
NTV Spor kanalından canlı yayınlanan ligle 
birlikte bu gelişmenin dünyada benzerinin 
olmadığı ifade ediliyor. 

Plaj Voleybolu Milli Takımlarındaki spor-
cularımızın sezon başında hiç bir şeyleri 
yoktu. Ne puanları, ne tecrübeleri… Önleri 
karanlıktı. Şimdi CEV, FIVB puanları var. Bu 
puanlar onların daha üst düzey turnuvala-
ra katılmalarına olanak sağlıyor. Her geçen 
gün artan tecrübeye sahip oluyorlar.

Bir buçuk yıl önce hedef;

Önce bir turnuvaya kabul edilmekti

Sonra ana tabloya kalmayı amaç edindik

Şimdi derece arıyoruz ki Güney Kıbrıs’ta ikin-
ci, Vaduz’da da üçüncü olarak başardık.

Bu arada, Avrupa Şampiyonası Finalleri için 
wild card başvurusu yapmıştık, bu başvuru 
kabul edildi. Fakat sporcularımız başvuru 
yapıldıktan sonra topladıkları yüksek CEV 
puanlarıyla zaten Avrupa’nın en iyi 21 takı-
mı arasına katılmayı hak etmişlerdi. 

Türkiye’nin plaj 
voleybolundaki topyekûn 
kalkışması, henüz 
çok yeni olmasına 
karşın meyvelerini 
vermeye baladı. Sporcu 
yetiştirmeden tesis 
yapımına, uluslararası 
başarıdan lige kadar 
yapılanlar bu gelişmeyi 
sağladı
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Plaj Voleybolu Milli Takımlarımız CEV tur-
nuvalarından sonra FIVB Dünya Serisi Tur-
nuvalarında yarışmaya başladı. Başdöndü-
rücü bir hızla yükselen plaj voleybolumuz 
buralarda madalya kazanacak ivmeyi ya-
kalamış durumda.

PLAJ VOLEYBOLU 2010 
SERÜVENİ
Plaj Voleybolu Milli Takımlarının yarışma 
dönemi Türkiye Plaj Voleybolu Ligi sona er-
dikten sonra başladı. 

Milli Takım Antrenörü Atay Doğu bu döne-
mi şöyle anlatıyor:

“Nisan ve Mayıs aylarında, Side ve Alan-
ya’da kamplar yaparak Avrupa’dan kamp 
yapmaya gelen takımlarla çalışma ve maç-
lar, turnuvalar oynama imkanı bulduk. Bu 
süreç oyuncularımıza çok olumlu katkılar 
sağladı. Daha sonraki kamplarımızı Anka-
ra’da Federasyon’un tesislerinde yaptık ve 
performans labaratuarı, kondisyon salonu 
ve konaklama imkanlarını sonuna kadar 
kullandık. Bu kamplar oyuncularımızın ge-
lişmesinde büyük rol oynadı.”

Dergimiz yayına hazırlandığı sırada Plaj Vo-
leybolu Milli Takımlarımızın katıldığı turnu-
valar ve elde ettikleri dereceler şöyle:

CEV Satellite Constanta Turnuvası
A Erkek Plaj Voleybolu Erkek Milli Takımımız 
bu yıl ilk deneyimini Romanya Constanta 
CEV Satellite Tunuvasına katılarak yaşadı. 
Sporcularımız burada 3 galibiyet 1 yenilgi 
aldı. Bu sonuçlardan sonra Murat Gigi-
noğlu-Mehmet Taşkıran ikilisi ana tabloya 
kalma başarısı gösterirken, ikinci maçta 
Hollandalı rakibine 2-0 yenilen Selçuk Şe-
kerci-Engin Özbek ikilisi turnuvaya veda etti. 
0 puanla gidilen turnuvada Murat-Mehmet 
13. olup 15’er CEV ve 3’er FIVB, Selçuk-Engin 
17. Olarak 10’ar CEV ve 2’şer FIVB puanı al-
dılar.

CEV Satellite Kiev Tunuvası
İkinci turnuva Ukrayna’nın Kiev kentindeki 
CEV Satellite Turnuvası idi.

Turnuvada Türkiye’yi temsil eden çiftlerden 
Selçuk Şekerci-Volkan Göğtepe CEV’in Wild 
Card başvurumuzu kabul etmesiyle müsa-
bakalara ana tablodan dahil oldular. 

Bir diğer ikilimiz Murat Giginoğlu-Engin 
Özbek eleme turlarına 9. sıradan girdi. Ele-
melerde ilk turu maç yapmadan atlayan 
Engin-Murat ikilisi ikinci turda Sırbistan’dan 
Basta-Nikolic’i 2-1 yenerek ana tabloya gir-
di. Böylece, ana tablo müsabakalarında 2 

takımımız da üst turlar için mücadele etme 
hakkı kazandı.

Yeni başlayan bir ülke için bu müthiş bir 
yükselişti.

Ana tabloda mücadele eden Milli Takımı-
mız oynadığı maçları kaybederek 13. oldu. 
Bu turnuvada oynayan her oyuncumuz 15 
CEV ve 3 FIVB puanı topladı.

CEV Satellite Kıbrıs Turnuvasında 
İkinci olduk
14-18 Temmuz 2010 tarihleri arasında Kıb-
rıs Rum Kesimi’nin Pafos şehrindeki CEV 
Satellite Turnuvasında ülkemizi  dört takım 
temsil etti.

Turnuva öncesinde Engin Özbek-Murat Gi-
ginoğlu çiftinin 55, Selçuk Şekerci-Volkan 
Göğtepe ikilisinin 40 puanı bulunuyordu. 
Engin-Murat ikilisi turnuvaya ana tablodan 
katıldılar.

İlk gün yapılan eleme müsabakalarında 
Selçuk-Volkan ikilisi de maç yapmadan 
ana tabloya yükseldi. Bayanlarda ise Esra-
Gizem ikilisi Hatice-Özlem’le eşleşti. Maçı 
2-1 kazanan Hatice-Özlem ikilisi ana tab-
loya yükselirken, Esra-Gizem çifti turnuvaya 
veda etti.

Tanner: Gelecek parlak
Türkiye Voleybol Federasyonu TVF tarafından baş-
latılan dünyanın ilk ve tek Plaj Voleybolu Ligi’nde ilk 
sezon geride kalırken, Plaj Voleybolu Bayan ve Erkek 
Milli Takımları Danışmanı ABD’li Troy Tanner, Türki-
ye’nin geleceğinden çok ümitli olduğunu söyledi.
Kariyerinde ABD Milli Takımı ile hem oyuncu hem an-
trenör olarak olimpiyat şampiyonluğu bulunan Tan-
ner, Türkiye’de fiziksel açıdan çok güçlü sporcular 
olduğunu belirterek; “Tek gereken çalışmak. Fiziksel 
açıdan hiçbir sıkıntı yok, hatta bir çok ülkeden daha 
iyisiniz. Antrenmanlarda milli salon takımlarını gör-
düm. Gerçekten çok güçlü ve yetenekliler” yorumunu 
yaptı.
Antrenör ve sporcuların her geçen gün kendilerine 
olan güvenlerinin arttığını görmekten mutluluk duy-
duğunu ifade eden Tanner, şöyle devam etti:
“Özellikle Plaj Voleybolu Ligiyle birlikte Türkiye’de bu 
işin geleceği çok parlak görünüyor. TVF Başkanı Erol 
Ünal Karabıyık’ın parlak, güçlü vizyonu sayesinde çok 
iyiye gidecek. Keyif aldığım bir iş yapıyoruz. Dünyada 
ilk kez uygulanan ligin danışmanı olmak da ayrı bir ke-
yif veriyor. Amerika’da herkes bu ligin çok parlak bir 
fikir olduğunu düşünüyor. İnternetten izleniyor. Türk 
Ligi’nin ABD’de sıkı takipçileri var.”
Troy Tanner genel anlamda plaj voleybolu oyuncuları-
nı tanımlarken salondaki oyunculara oranla daha yaşlı 
olduklarını söyledi. “Plaj voleybolu zaman ve tecrübe 
gerektiriyor. Bu nedenle yaş ortalaması yüksek” diyen 
Tanner, “Dünya starları bile plaja ilk başladıklarında 
bocalıyorlar. Zamanla üst sıralara yükseliyorlar. Çok 
yetenekli, kapasiteli oyuncular plaja geçmek istiyor 
ama plajın yapısı, anlayışı, fiziksel aktiviteleri farklı. 
Bunu zamanla oturtmak gerekiyor” diye konuştu.
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Erkeklerde Selçuk Şekerci-Volkan Göğtepe 
ikilisi oynadığı yarı final maçında Zuopanis-
Mourtzios (Yunanistan) çiftini 2-1 yenerek 
finale yükseldi. Final müsabakasında Kot-
silianos-Xenakis (Yunanistan) ile karşılaşan 
temsilcilerimiz bu maçtan 2-0 mağlup ayrıl-
dı. Bu sonuçla Selçuk-Volkan ikilisi önemli bir 
başarıya imza atarak CEV Satellite Plaj Vo-
leybolu Turnuvasının ikincisi oldu. Yarı finale 
yükselme maçında Volkan-Selçuk’la karşıla-
şan Engin-Murat karşılaşmayı 2-1 kaybede-
rek turnuvayı 5. sırada bitirdi. Bu turnuvadan 
Volkan ve Selçuk 45 er CEV, 9 ar FIVB, Engin 
ve Murat 30 ar CEV, 6 şar FIVB, Hatice ve Öz-
lem 15 er CEV, 3 er FIVB, Gizem ve Özlem ise 
10 ar CEV, 2 şer FIVB puanı aldılar.

CEV Challenger Novi Sad 
Turnuvası
Challenger turnuvaları, satellite tunuvala-
rından daha üst organizasyonlar.

Sırbistan’ın Novi Sad şehrinde yapılan CEV 
Challenger Beach Volleyball Turnuvasında 
takımlarımız 5. ve 13. sıraları elde ettiler. İlk 
iki maçını kazanan Selçuk-Volkan çifti 3. 
Maçını sabah 09:00’da yaptı ve maçı Alman 
ekibine karşı 2-1 kaybetti böylece mağlup-
lar tarafına geçti. Burada Norveç ekibini 
2-1, ardından da geçen yılın U19 Dünya 
şampiyonu Ukraynalı takımı 2-1 yenerek 
yarı finale çıkma karşılaşması oynamaya 
hak kazandı. Sadece 1 saatlik aradan son-
ra, aynı gün saat 18:00’de şiddetli yağmur 
altında dördüncü maçına çıkan ve büyük 
bir mücadele gösteren ekibimiz, 2-0 yenilin-
ce turnuvayı 5. olarak tamamladı.

Engin-Murat’tan oluşan diğer ekibimiz İs-
viçre ekibini 2-0 yenerek ana tabloya girdi. 
ilk maçını Sloven rakibine kaybettikten son-
ra mağluplardaki ilk karşılaşmasını Belarus 
takımıyla yaptı ve 2-0 kazandı. Ancak ikinci 
müsabakada Norveç takımına 2-1 yenile-
rek turnuvayı 13. sırada tamamladı.

Bu sonuçlardan sonra Selçuk ve Volkan 
60’ar CEV ve 24’er FIVB puanı kazanarak 
Dünya ve Avrupa sıralamasında yüksel-
meye devam ettiler. Aynı şekilde Engin ve 
Murat da 30’ar CEV ve 12’şer FIVB puanı ka-
zandılar. 

CEV Satellite Vaduz Turnuvası 
Üçüncülük geldi
Liechtenstein’ın Vaduz kentinde devam 
eden CEV Satellite Turnuvasında mücadele 
eden Plaj Voleybolu Milli Takımlarımız mü-
sabakalarını ana tabloda yaptılar.

Plaj Voleybolu Erkek Milli Takımımızdan En-
gin ve Murat ikilisi, bir takımın çekilmesiyle 
müsabakalara doğrudan ana tabloda baş-
ladı. Milli ikili ilk sınavında Norveç’e yenildi. 

Topladıkları puanlarla ana tabloya 4. sıra-
dan giren Selçuk-Volkan ikilisi İtalyanları 
2-0 yendi. Selçuk-Volkan ikilisinin yeni rakibi 
Çek Cumhuriyeti takımı oldu. Millilerimiz 
Çek Cumhuriyeti’nden Kufa-Weiss ikilisini, 
44 dakika süren karşılaşmada 21-19 ve 21-
19’luk setlerle 2-0 yendi. Ardından Ukraynalı 
rakibine 2-0 yenilerek mağluplar tarafına 
geçti. Orada İsviçre ekibini 2-0 yenerek yarı 
finale çıktı. Yarı finalde Norveç takımına ye-
nildi, 3. Lük maçında daha once yendiği Çek 
ekibini bir kez daha yenerek bronz madal-
yayı kazandı.

Ana tablodaki ilk maçlarında Norveç eki-
bine 2-0 yenilen Engin-Murat, ikinci maçını 
rakibinin sakatlığı nedeniyle maç yapma-
dan kazandı. Daha sonra Avusturya ekibine 
2-0 kaybederek turnuvayı 9. Sırada tamam-
ladı.

Plaj voleybolundaki bu önemli başarı, Gü-
ney Kıbrıs Rum Cumhuriyetinde elde edilen 
ikinciliğin ardından alınan ikinci büyük de-
rece oldu.

Plaj Voleybolu Bayan Milli Takımımızdan 
Hatice-Esra ikilisi, Özlem-Gizem ikilisini 
eleyerek çıktıkları ana tablo maçlarında 
Liechtenstein’ı 2-0 yenerken, Slovenya’ya 
aynı skorla 2-0 mağlup oldu. Norveç’e 2-1 
yenilerek elenen Hatice-Esra çifti turnuvayı 
9. sırada bitirdi. Bu turnuvanın sonucunda 
Volkan ve Selçuk 40 ar CEV, 8 er FIVB, Engin 
ve Murat, Hatice ve Esra 20 şer CEV, 4 er FIVB, 
Özlem ve Gizem ise 10 ar CEV, 2 şer FIVB pu-
anı kazandılar.

Avrupa Şampiyonası Finalleri
Sezon başında bizim için bir hayal olan ve 
ancak wild card alarak katılabileceğimizi 
düşündüğümüz, ancak arada geçen za-
man zarfında katıldığımız turnuvalardan 
topladığımız puanlarla, Avrupa’nın en iyi 
24 takımının mücadele edeceği Berlin’deki 
Avrupa Şampiyonası Finallerine 22. Sıra-
dan girme hakkını elde eden Volkan-Selçuk 
aynı zamanda CEV’in yetkili organlarının 
da dikketini çekmiş ve kendilerine wild card 
verilmişti. Gruplarında son dünya şampi-
yonu Alman Brink-Reckermann, dünya sı-
ralamasında 21. Sırada bulunan Letonya’lı 
Plavins-Smedins ve 30. Sırada bulunan çok 
tecrübeli İsviçre’li Heyer-Heuscher ekipleri 
bulunuyordu. İlk maçta müthiş bir oyun or-
taya koyan Volkan ve Selçuk dünya şampi-
yonu Alman ekibine tie-break setinde 16-14 
kaybederek sahadan ayrıldı. İkinci maçta 
Letonya’lı rakibine karşı biraz da ilk maçın 
etkisinden kurtulamadığı için 2-0 kaybetti-
ler. Ertesi gün yaptıkları maçta bir kez daha 
üstün bir oyun ortaya koydular ve İsviçre’li 
rakiplerini 2-0 yenerek Letonya ekibiyle aynı 
puan ve set averajına sahip oldular. Ancak 
kurallar gereği aynı grupta, aynı puana 
sahip iki ekibin birbirine karşı oynadıkları 
maça bakıldığı için, en iyi üçüncülerden bir 
üst tura çıkma şansını yakalayamadılar.
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Ortaya koydukları oyunla herkesin takdirini 
kazanıp “Biz Türkiye’de beach volley oynan-
dığını bilmiyorduk” şeklinde yorumlara yol 
açtılar. Hatta daha oradayken çeşitli tur-
nuvalara davetler ve beraber kamp yapma 
teklifleri gelmeye başladı. Sonuçta bu tur-
nuvadan da 40 ar CEV ve 25 er FIVB puanı 
toplamış olduk.

FIVB Open Aaland(Finlandiya) 
Turnuvası
İlk defa katıldığımız bir FIVB turnuvasında 
Volkan-Selçuk ve Engin-Murat Türkiye’yi 
temsil ettiler. 41 takımın yer aldığı eleme 
müsabakalarında Selçuk-Volkan ilk turu 
maç yapmadan geçip ikinci turda Yunanis-
tan ekibine 2-0 mağlup olarak turnuvaya 
veda etti. Diğer yandan Engin-Murat ikilisi 
İngiliz rakibine ilk turda 2-1 mağlup olarak 
ikinci tura yükselemedi.

Ana tabloya kalmak için aynı gün oyna-
nan 3 maçın da kazanılması gereken FIVB 
turnuvaları psikolojik olarak çok büyük bir 
baskı altında oynanıyor.

FIVB Open Den Haag (Hollanda) 
Turnuvası
İlkinde umduğumuzu bulamadığımız FIVB 
turnuvalarının ikincisinde elemelere 49 
takım katıldı. Selçuk-Volkan ilk turda Mı-
sır’lı rakibini 2-0 yenerek ikinci tura çıktı ve 
orada Brezilya takımına karşı 2-1 kaybedip 
elenmiş oldu. Brezilya ekibi üçüncü turda 1 
numaralı seri başı Amerikalı takımı yenerek 
ana tabloya çıkma başarısı gösterdi. Engin-
Murat ikilisi ise ilk turda Uruguay’lı rakibine 
tie-break setinde 15-13 kaybetti ve turnuva-
ya veda etti.

Son söz
“0” CEV ve “0” FIVB puanıyla, “Elemelere ka-
tılabilir miyiz?” şüpheleriyle başladığımız 
sezon sonunda geldiğimiz noktanın özeti 
aşağıdadır:

Volkan-Selçuk 410 CEV puanıyla 196 takım 
arasında 33. sırada, 174 FIVB puanıyla 257 
takım arasında 82. sırada.

Engin-Murat 215 CEV puanıyla 196 takım 

arasında 43. Sırada, 62 FIVB puanıyla 257 
takım arasında 122. Sırada.

Hatice-Esra 65 CEV puanıyla 156 takım ara-
sında 90. sırada, 8 FIVB puanıyla 193 takım 
arasında 157. sırada.

Özlem-Gizem 45 CEV puanıyla 156 takım 
arasında 112. sırada, 4 FIVB puanıyla 193 
takım arasında 177. sırada.

Burada bayan takımlarımızın sadece iki CEV 
turnuvasına katılabildiğini ve FIVB turnuva-
larına katılmadıklarını belirtmek gerekir.

Bu sezon topladığımız puanlar önümüzde-
ki sezon istediğimiz her turnuvaya katılma 
olanağını sağlama açısından çok büyük bir 
önem taşıyor. Bir de 2011 tarihinden itiba-
ren FIVB turnuvalarının 2012 Londra Olim-
piyatlarına puan verecek olması bu önemi 
bir kat daha artırmakta.

Bu arada U20 Balkan Şampiyonasında 
hem erkekler hem de bayanlarda kazanılan 
gümüş madalyalar, U23 Balkan Şampiyo-
nası’nda kazanılan bronz madalya bu se-
zondaki başarı hanesine yazılmalıdır.

Önümüzde 15-19 Eylül 2010 tarihlerinde 
Alanya’da düzenlenecek olan U21 Dünya 
Şampiyonası ve 24-26 Eylül 2010 yine Alan-
ya’da düzenlenecek olan Olimpiyat Kıta Ele-
mesi 1. Tur turnuvası Continental Cup tur-
nuvası var. Bu turnuvalarda da elimizden 
gelenin en iyisini yaparak başarılarımıza 
yenilerini eklemek istiyoruz.
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2010-2011 Sezonu 
Aroma 1. Liglerinde 
Kuralar Çekildi
Aroma Bayan ve Erkek Birinci Liglerinin fikstür kuraları çekildi. Erkekler 
Ligi 16 Ekim, Bayanlar Ligi de 20 Kasım’da başlayacak
Voleybolda Aroma Bayanlar ve Erkekler Bi-
rinci Liglerinde 2010-2011 sezonu fikstürü 
belli oldu.

TVF Başkent Voleybol Kampusünde düzen-
lenen kura çekimi öncesinde kulüp temsilci-
lerine hitap eden Türkiye Voleybol Federas-
yonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık, Erkekler 
Liginin 16-17 Ekim’de, Bayanların da 20-21 
Kasım tarihlerinde yapılacak maçlarla baş-
layacağını söyledi.

Aroma Bayanlar Birinci Liginin, 29 Ekim-14 
Kasım tarihleri arasında Japonya’da düzen-
lenecek Dünya Voleybol Şampiyonası nede-
niyle geç başlayacağını ifade eden Karabı-
yık, bu sezon, özellikle bayanlarda sıkışık bir 
takvim uygulanacağını dile getirdi.

Karabıyık, kulüplerden gelen istek üzerine, 
Teledünya Türkiye Kupası’nda bu yıl dörtlü 
final oynanmasına karar verildiğini belirtti. 
Karabıyık, play-off sürecinde bu sezon farklı 
bir uygulamaya gidileceğine dikkati çeke-
rek, 1. ve 2. etapların kazanılan 2 maç, son 
etabının ise kazanılan 3 maç üzerinden oy-
nanacağını belirtti.

Plaj voleybolu liginin bu sezon da devam 
edeceğini ifade eden Ünal Karabıyık, tüm 

kulüpleri bu lige katılmaya davet etti. Fede-
rasyon başkanı, plaj liginde mücadele ede-
cek takımların, 21-22 Eylül tarihlerinde  ya-
pılacak elemeler sonunda belirleneceğini 
hatırlattı.

Karabıyık, konuşmasını ‘’2010-2011 sezo-
nunda tüm kulüplerimize başarılar diliyo-
rum. Bol seyircili, bol coşkulu bir sezon olur 
inşallah.’’ sözleriyle tamamladı.

Takvim
Aroma Erkekler Birinci Liginde 1. devre 16 
Ekim’de başlayıp, 26 Aralıkta sona erecek. 8 
Ocak 2011 tarihinde başlayacak ikinci dev-
re de 20 Mart 2011’de tamamlanacak. 

Aroma Bayanlar Birinci Liginde ise 1. devre 
20 Kasım’da başlayıp 30 Ocak 2011’de ta-
mamlanacak. 5 Şubat 2011 tarihinde baş-
layacak ikinci devre, 17 Nisan 2011’de sona 
erecek.

1. etap müsabakaları sonunda ilk 8 sırayı 
alan takımlar, play-off etabını oynamaya 
hak kazanacak. Play-off müsabakalarında 
takımlar (8-1), (5-4), (7-2) ve (6-3) şeklinde 
eşleşerek eleme usulüne göre karşılaşacak. 
Elenen takım, 1. etaptaki (normal lig eta-
bındaki) yerine dönecek, play-off sonucun-

da lig şampiyonu ve lig ikincisi belirlenecek. 
1. etap müsabakaları sonunda son 2 sırayı 
alan 11. ve 12. takımlar ise 2. lige düşecek.

Play-off etabı sonunda lig şampiyonu 
olan takım, Türkiye’yi Avrupa Şampiyon-
lar Ligi’nde, Türkiye Kupası şampiyonu ise 
CEV Cup’ta temsil edecek.

İlk hafta programı
Erkekler ve bayanlarda ilk haftanın progra-
mı şöyle:

Erkekler
Halkbank-MEF Okulları
İstanbul Büyükşehir Bld.-Polis Akademisi
Ziraat Bankası-Galatasaray
TOFAŞ-Fenerbahçe
Beşiktaş-ARKAS Spor
Torul Gençlerbirliği-Maliye Milli Piyango

Bayanlar
Beşiktaş-İller Bankası
Galatasaray-Fenerbahçe Acıbadem
Ereğli Belediyesi-MKE Ankaragücü
TED Ankara Kolejliler-Karşıyaka
Eczacıbaşı Vitra-Nilüfer Belediye
Dicle Üniversitesi-Vakıfbank Güneş Sigorta 
Türk Telekom
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Teledünya Türkiye Kupası 
Fikstürü Belli Oldu

2010-2011 Sezonu Teledünya Türkiye Kupa-
sı kur’aları Ankara’da çekildi.

TVF Başkent Spor Tesisleri’nde gerçekleştiri-
len kura çekimine federasyon başkanı Erol 
Ünal Karabıyık, BaşkanVekili Mehmet Akif 
Üstündağ, Türksat Genel Müdürü ve TVF Yö-
netim Kurulu üyesi Özkan Dalbay, Federas-
yon Genel Sekreteri Sinem Mavili, ile kulüp 
temsilcileri katıldı.

Kura çekiminden önce kulüp temsilcilerine 
hitaben konuşan Başkan Karabıyık, Bu yıl 
kupada 4’lü final uygulamasına geçildiğini 
söyledi. Başkan Karabıyık, “Kulüplerin talebi 
böyle oldu. Evde veya deplasmanda oyna-
nacak final serisi yerine, 4’lü final yapılacak. 
Finallerin oynanacağı il, federasyon tarafın-
dan belirlenecek. Tarafsız saha tanımı yok. 
Hangi salon uygunsa o kentte oynanacak. 
Kuraya dahil olup sonra çekilenlere para 
cezası ve en az bir yıl kupadan men cezası 
verilecek” dedi. Başkan Karabıyık katkıları ve 
desteklerinden dolayı Türksat Genel Müdü-
rü Özkan Dalbay’a teşekkürlerini iletti.

Türksat Genel Müdürü Özkan Dalbay’da 

Voleybol Federasyonu ile işbirliğinden 
mutluluk duyduklarını belirterek, “Geçen 
yıl sponsor olduk. Bu yıl ve seneye de bu iş-
birliğini sürdüreceğiz. Maç yayınlarını Web 
TV üzerinden voleybolseverlere ulaştırmak 
istiyoruz. Türksat olarak voleybola ayrı bir 
önem veriyoruz. Telekomünikasyon siste-
minde centilmence rekabet etmek istiyo-
ruz. Bunun için de voleybol uygun bir branş 
oldu” diye konuştu.

Bayanlar A Grubu maçları Tekirdağ’da, B 
Grubu maçları Ankara’da, C Grubu maçları 
İstanbul’da, D Grubu karşılaşmaları Anka-
ra’da 12-13-14 Kasım tarihlerinde oynana-
cak. 13-14 Kasım tarihlerinde Aroma 2. Lig 
Bayanlar Ligi maçlarına ara verilecek. 

Erkekler A-B-C ve D gruplarındaki takımlar 
tek devreli Lig usulü turnuva müsabakaları 
oynayacaklar. Müsabakalar sonunda grup-
larında 1. ve 2. sırayı alan 8 takım ile grupla-
rında 3. olan (en iyi puan, set ve sayı averajı) 
en iyi 2 takım toplam 10 takım II. Etap ele-
me turlarına katılacaklar. II. Etapta 16 takım 
yeniden kur’a ile eşleşecek. 

Ligi ilk altı içinde bitiren takımlar Teledünya 
Türkiye Kupası’na II. Etaptan itibaren dahil 
olacaklar.

A Grubu müsabakaları Bozkurt’ta (Kasta-
monu), B Grubu maçları Sivas’ta, C Grubu 
karşılaşmaları Niksar’da(Tokat), D Grubu 
maçları da Tokat’ta 8-9-10 Ekim tarihlerin-
de oynanacak.

A-B-C ve D gruplarındaki takımlar tek dev-
reli Lig usulü turnuva müsabakaları oyna-
yacaklar. Müsabakalar sonunda grupla-
rında 1. 2 ve 3. sırayı alan 12 takım II. Etap 
eleme turlarına katılacaklar. II. Etapta 16 
takım yeniden kur’a ile eşleşecek. 

Ligi ilk dört takım arasında bitirenlar kupa-
ya II. Etapta dahil olacaklar.

Türkiye Kupasında Etaplardan herhangi bi-
rinde maçlardan çekilen veya müsabakaya 
çıkmayan takımlara, Federasyon tarafın-
dan belirlenecek para cezasına ilaveten bir 
yıldan az olmamak üzere Türkiye Kupala-
rından men cezası verilecek.

Birinci etap turnuva maçlarındaki grup da-
ğılımları şöyle:

Bayanlar
A GRUBU B GRUBU C GRUBU D GRUBU
EREĞLİ BLD. MKE ANKARAGÜCÜ NİLÜFER BLD. KARŞIYAKA
YEŞİLYURT GAZİ ÜNİV. E.TOKİ ÇANAKKALE BLD.
ÇERKEZKÖY NUMUNE ÖZCAN BEYLİKDÜZÜ PURSAKLAR BLD.
SALİHLİ BLD. SGK DİCLE ÜNİV. TED KOLEJİ

Erkekler
A GRUBU B GRUBU C GRUBU D GRUBU
HALKBANK GALATASARAY M.MİLLİ PİYANGO BEŞİKTAŞ
TORUL GENÇLİK POLİS AKADEMİSİ TOFAŞ MEF OKULLARI
BOZKURT BLD. 4 EYLÜL BLD. NİKSAR BLD. BELEDİYE PLEVNE
TED KOLEJİ KEŞAN GENÇLİK TEDAŞ EDM MELİKGAZİ BLD.
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16-17 Ekim Azerbaycan Erkekler Challenge CUP Serdar Nişancıoğlu Yrd. Hakem
16-17 EKİM Azerbaycan Bayanlar Challenge CUP Nurper Özbar Baş Hakem
16-18 Kasım Yunanistan Erkekler Şampiyonlar Ligi Ümit Sokullu Baş Hakem
16-18 Kasım Bosna Hersek CEV CUP 1/16 Final Serdar Nişancıoğlu Baş Hakem
23-25 Kasım Polonya Erkekler Şampiyonlar Ligi Bülent Bozkurt Yrd. Hakem
23-25 Kasım Rusya Erkekler Şampiyonlar Ligi Aziz Yener Yrd. Hakem
23-25 Kasım Yunanistan CEV CUP 1/16 Final Ali Bağde Yrd. Hakem
23-15 Kasım İtalya Erkekler Challenge CUP Onur Hoşnut Yrd. Hakem
23-25 Kasım Romanya Erkekler Challenge CUP Özgür Evren Sarmaşık Baş Hakem
23-25 Kasım Ukrayna Erkekler Challenge CUP Erdal Akıncı Yrd. Hakem
23-25 Kasım Sırbistan Erkekler CEV CUP 1/16 Final İlhami Şenyurt Yrd. Hakem
30 Kasım-2 Aralık Azerbaycan Bayanlar Şampiyonlar Ligi Ersin Altıparmak Baş Hakem
07-09 Aralık Sırbistan Erkekler CEV CUP 1/16  Final Mehmet Demirdelen Baş Hakem
14-16 Aralık Belçika Erkekler Şampiyonlar Ligi Ümit Sokullu Baş Hakem
14-16 Aralık İtalya Bayanlar Şampiyonlar Ligi Bayram Dikmentepe Baş Hakem
14-16 Aralık Romanya Bayanlar Şampiyonlar Ligi Nihat Ermihan Yrd. Hakem
14-16 Aralık Hırvatistan Bayanlar CEV CUP 1/16 Final Özgür Evren Sarmaşık Yrd. Hakem
14-16 Aralık Sırbistan Bayanlar Challenge CUP Nurper Özbar Yrd. Hakem
14-16 Aralık Sırbistan Erkekler Şampiyonları Ligi Bayram Dikmentepe Yrd. Hakem
04-06 Ocak Yunanistan Erkekler Şampiyonlar Ligi Ersin Altıparmak Yrd. Hakem
04-06 Ocak Polonya Bayanlar Şampiyonlar Ligi Bülent Bozkurt Baş Hakem
12 Ocak Bulgaristan Erkekler Şampiyonlar Ligi Nihat Ermihan Baş Hakem
12 Ocak Rusya Erkekler Şampiyonlar Ligi Aziz Yener Baş Hakem

CEV’den Türk 
hakemlerine 
görevler
Yılın ilk yarısında çok 
sayıda Avrupa kupası 
maçı idare eden 
hakemlerimiz yeni 
sezonda da Avrupa 
salonlarında birbirinden 
önemli maçlarda düdük 
çalacak.
Avrupa Voleybol Konfederasyonu (CEV) Türk hakemlerine 
görev yağdırdı.

Yılın ilk yarısında çok sayıda Avrupa kupası maçı idare 
eden hakemlerimiz yeni sezonda da Avrupa salonlarında 
birbirinden önemli maçlarda düdük çalacak.

7 Nisan 2010- 12 Ocak 2011 periyodunda Avrupa’da maç 

yönetme görevi alan hakemlerimiz Erdal Akıncı, Ali Bağde, 
Serdar Nişancıoğlu, İlhami Şenyurt, Bayram Dikmentepe, 
Mehmet Demirdelen, Deniz Demir, Ersin Altıparmak, Bü-
lent Bozkurt, Özgür Evren Sarmaşık, Nurper Özbar, Ümit 
Sokullu, Nihat Ermihan ve Aziz Yener.

Hakemlerimizin 12 Ocak 2011 tarihine kadar Avrupa Ku-
palarında yönetecekleri karşılaşmaların programları şöyle:
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Yaklaşan 2010-2011 sezonu öncesinde 
Türk hakemliğinin son durumunu öğren-
mek için Merkez Hakem Kurulu Başkanı 
Aydın Öztürk’le konuştuk.

Ülkemizde 2010 yılı itibariyle aday, il, ulusal 
ve uluslararası kategorilerde olmak üzere 
3 bin 500 voleybol hakeminin bulundu-
ğunu anlatan MHK Başkanı Öztürk, hakem 
sayıları konusunda şu bilgileri verdi:

“Bu hakemlerin 16’sı uluslararası hakem 
statüsünde görev yapıyor. Türkiye Voley-
bol Federasyonunun organize ettiği lig 
ve kupalarda 418 hakem baş ve yardımcı 
olarak müsabaka yönetiyor. 48‘i A klas-
manında baş ve yardımcı olarak 166’sı B 
klasmanında baş ve yardımcı olarak  204 
ulusal hakem de C klasmanında baş ve 
yardımcı olarak görevlendiriliyor.

Bunların dışındaki 3 bin hakem (il ve 
aday) tüm müsabakalarda yazı, skor, çizgi 
hakemi olarak görev alıyor.”

Üçte biri bayan
Tüm hakemlerin yaklaşık üçte birinin ba-
yan olduğuna işaret eden MHK Başkanı 
Öztürk, A klasmanında 10 bayan hakem 
görev yaparken, 2 olan uluslararası bayan 
hakem sayısının artırılması için de çalış-
maların sürdürüldüğünü, bu sayının en 
kısa zamanda 5’e çıkarılmasını istedikleri-
ni söyledi.

Eğitime büyük önem
Hakemlerin eğitimine büyük önem veril-
diğini anlatan Öztürk, şu bilgileri verdi:

“Eğitimler, sezon öncesinde, genellik-
le eylül sonlarına doğru tüm ulusal ve 
uluslararası hakemlerimizin katılımıyla üç 
günlük bir program dahilinde ve konakla-
malı olarak yapılıyor. 

Bu eğitim seminerlerinde üç kişiden olu-
şan MHK Eğitim Kurulumuzca, bir önceki 
sezonda saptanan hatalar, varsa değişen 
kurallar görsel ve uygulamalı olarak anla-
tılır.

Hakem seminer ve eğitimleri ile sezon 
içinde oynanan karşılaşmaların değişik 
açılardan yapılmış video çekimleri üze-
rinde yapılan yorumlamalarla hataların 
tekrarlanmasının önüne geçilmeye çalışı-
larak müsabakaların en az hata ile yönetil-
mesi amaçlanmaktadır.”

Bunların yanında iller bazında her ayın 
ilk haftasında il temsilcileri kanalıyla o ilin 
hakemlerine topluca eğitim seminerleri 
verilerek il hakemlerinin eğitiminin de ih-
mal edilmediğinin altını çizen Aydın Öz-
türk, seminerin yapıldığı kentteki en üst 
klasman hakemlerinin bu seminerlerde 
eğitmen olarak alındığını, böylece eği-
timlerin her kategoride sezon boyunca 
devam ettiğini söyledi.

“Sezon başlamadan önce A Klasman ha-
kemlerimizi ayrı bir seminerde toplayarak 
son hatırlatmalar yapılmaktadır” diyen 
MHK Başkanı Öztürk, “16 uluslararası ha-
kemimiz dünya ligleri, Avrupa Şampi-
yonaları, Olimpiyatlarda üst düzeyde 
aldıkları görevlerle ülkemizi ve Federas-
yonumuzu temsil ediyorlar. Bu arkadaş-
larımızın birçoğu dünya klasmanında 
yer alan hakemlerdir, hakemlik seviyesini 
yüksekte tutarak lokomotif olarak gördü-
ğümüz hakemlerimizle gurur duyuyoruz” 
diyerek hakemlerimizin uluslararası düze-
yi hakkında bilgi verdi.

Diplomalı hakemler
Aydın Öztürk hakemlerimizin en az lise 
mezunu olduklarının altını çizerek “Ha-
kemlerimiz en az lise mezunu. Yükseko-

kul bitirenler, üniversite mezunları ve üni-
versite öğrencileri genel sayının dörtte 
üçünü oluşturmaktadır” sözleriyle eğitim 
düzeylerini anlattı.

Hakem olmak isteyenlerde, başlangıçta 
resmi özellikler arandığını fakat bu yeter-
liklerin iyi hakem olmaya yetmeyeceğine 
değinen MHK Başkanı Aydın Öztürk, “Ön-
celikle, bu işe ciddiyetle sarılmaları gere-
kir. Adalet dağıttıkları için bilgili ve cesur 
olmalı, verdikleri kararların arkasında 
durabilmeli, her zaman her ortamda dik 
durmalılar. 

Bunun yanında, insan sevgisi ile dolu ol-
maları, voleybolun içinden gelmeleri, bu 
sporu sevmeleri çok önemlidir. 

Hakemlerimizin kendilerini geliştirmeleri-
nin en önemli yollarından biri maçları ve 
görevli hakemleri izlemeleridir. Uluslara-
rası seviyeye ulaşabilmeleri için mutlaka 
yabancı dil bilmeleri ve her gün geliştir-
meleri gerekir. Hakemlerimizin mutlaka 
hayalleri olmalıdır. Biliyoruz ki, hayalleri 
olanların hedefleri de olur” diye konuştu.

Öztürk sözlerini şöyle bitirdi:

Hakemlerimizin kimi sorunları olduğu da 
bir vakıa. Bunların ortadan kaldırılması 
için her gün olumlu adımlar atmaktayız. 
Problemler gün geçtikçe azalmakta, bu 
da voleybol kalitemizi yükseltmektedir. 
Başat hedefimiz, Türk voleybolunu her 
unsuruyla dünya platformunda en üst se-
viyeye çıkarabilmektir.”

Hakemlerin hayalleri olmalı
Merkez Hakem 
Kurulu Başkanı 
Aydın Öztürk, Türk 
hakemlerinin hayalleri 
olması gerektiğini, 
hedeflerin bu sayede 
gerçekleşeceğini söyledi
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Türk voleybolunun geleceğine yapılan 
en önemli yatırımlardan biri olan İl Kar-
maları Organizasyonunun finalleri bu yıl 
da 12 erkek ve 12 kız takımlarının ka-
tılımı ile 25 Haziran-13 Temmuz tarih-
lerinde Ankara’da yapıldı. Finallere 192 
kız ve 192 erkek sporcu katıldı.

Final diyebileceğimiz şenlikler Anka-
ra’da yapılsa da İl Karmaları Organizas-
yonu bütün yurdu saran kollektif bir ça-
lışma. Bu yılki çalışma 8 Şubat 2010’da 
78 ilde start aldı. Söz konusu 78 kentin 
her birinde görevlendirilen antrenörlerle 
yetenekli sporcular arasında taramalar 
yapıldı ve 78 ilin coğrafi konumu dikkate 
alınarak bu iller 15 bölgeye ayrıldı.

Her ilimizden 20 kız ve 20 erkek spor-
cuyla başlatılan çalışmalar, toplam 3 
bin 120 genç voleybolcu ile Haziran 
ayına kadar devam ettirildi. İllerdeki bu 
kadrolar daha sonra 12’şer sporcuya 
indirildi ve bu sporcularla bağlı olduk-
ları bölge merkezlerinde üç gün süreli 
yarışmalar yapıldı.

Bu yarışmaların sonucunda seçici ku-
rul üyeleri tarafından seçilen her bölge-

nin 12 sporcusu; 192 kız ve 192 erkek; 
toplam 384 sporcu Ankara Hacettepe 
Üniversitesi Beytepe Kampusünde 
üç günü test ve ölçüm çalışmaları, üç 
günü yarışma programı olmak üzere 
altı günlük programa alındı.

İl Karmaları Şenliğine katılan voleybol-
cularımızın ölçüm ve performans testle-
ri, Türkiye Voleybol Federasyonu Genel 
Sekreteri Dr. Sinem Mavili başkanlığın-
daki uzman bir ekip tarafından titizlikle 
yapıldı. Tüm değerleri kayıt altına alınan 
sporcular bu üç günün sonunda kendi 
aralarında karşılaşmalar yaptılar.

Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık, şenliğe katılan er-
kek ve kız voleybolcularla ayrı ayrı bir 
araya gelerek sohbet etti. İdeallerini, 
hayallerini sordu. Son 36’ya kalama-
yan sporculara üzülmemelerini öğütle-
di. Seçilenlere de kendilerini daha zor 
bir sürecin beklediğini anlattı. Başkan 
Karabıyık, “Milli Takımlarımızın kapıla-
rı tüm voleybolculara açıktır. Burada 
seçilenler arasında olmamanız iyi vo-
leybolcu olmadığınız anlamına gelmez. 
Sizleri üzmesin, ümitleriniz kırılmasın. 
Her hangi bir kategorideki mili takım-

lara her zaman girme şansınız var” di-
yerek teselli etti. Karabıyık, öğrencilere 
TVF Spor Lisesi’nin sınavlarına girme-
lerini öğütledi.

Bu programa katılan sporcular, antre-
nörler ve illerinin voleybol il temsilcileri, 
erkekler ve kızlar ayrı ayrı olmak üzere 
çeşitli aktivitelere katıldılar. Bunlar için-
de en önemli etkinlik elbette sporcula-
rımızın Anıtkabir’e yaptıkları ziyaretlerdi.

Gelişim kampları
Test, ölçüm ve yarışma programı sonu-
cunda uygun görülen 36 kız ve 36 er-
kek sporcumuz Ankara Volley Otel’de 
ve Hacettepe Üniversitesi Beytepe 
Yerleşkesinde üst düzey antrenörlerin 
nezaretinde 7’şer günlük gelişim kam-
pına alındılar.

Bu programda katılan sporcularımıza 
temel teknik eğitim verilirken sosyal 
aktivitelere de katılmaları da sağlandı.

Seçilen bu sporcularımız Yıldız Milli ta-
kımlarımızın ileride yapacağı çalışmalara 
dahil edilmek üzere illerine geri döndü.

İl Karmaları faaliyetinin tüm giderleri her 
yıl olduğu gibi bu yıl da Federasyonu-
muz tarafından karşılandı.

2010 İl 
Karmaları 

Şenliği 
Yapıldı

Tarık TÜRKER
İl Karmaları Sorumlusu

Hazırlıklarına 8 Şubat’ta 
başlanan İl Karmaları 
Şenliği, bölgelerden 
gelen 192 kız ve 192 
erkek sporcunun 
katılımı ile Hacettepe 
Üniversitesi Beytepe 
Yerleşkesinde yapıldı. 
Seçici jürinin onayladığı 
sporcular gelişim 
kampına alındı
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Filenin Aslanlarının İtalya zaferinin ardından yaşanan se-
vinç görülesi güzellikteydi. Salondaki 6 bin kişinin oluştur-
duğu mutluluk tablosunun içinde farklı kompozisyonlar 
vardı; babalar ve oğullar…

Örneğin Çankaya’nın voleybol sevdalısı Belediye Başkanı 
Bülent Tanık ve oğlu Milli Takım Kaptanı Sinan Cem Ta-
nık… Bülent Bey, İtalya galibiyetinden sonra Sinan’ı kut-
larken bambaşka gözlerle bakıyordu.

Bir diğer sevgi yumağını da Ay-Yıldızlı takımın pasörü Ars-
lan Ekşi ile babası, Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim 
Kurulu üyesi Mustafa Ekşi oluşturmuşlardı.

Bir de Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Erol Ünal 
Karabıyık’la takımın en genci Burutay Subaşı’nın kucak-
laşması vardı. Gerçek baba-oğul değillerdi ama Başkan 
Karabıyık’la Milli Takımlardaki tüm oyuncular arasında bu 
yakınlık vardı.

Babalar ve Oğulları
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Continental Cup
Plajda En Büyük Başarımız!

24-26 Eylül 2010 tarihinde Alanya’da yapılan Avrupa Plaj Voleybolu 
Olimpiyat Elemeleri Avrupa Kıtası 1. Etap müsabakalarında, plaj 

voleybolundaki en büyük başarımızı elde ettik.
Yıl boyunca önemli başarılar elde eden ve 
ülkemize madalyalar kazandıran Plaj Vo-
leybolu Erkek Milli Takımlarımız, yine bir 
ilki gerçekleştirdi; Avusturya gibi plaj voley-
bolunda dünyada söz sahibi olan ülkelerin 
katıldığı Avrupa Plaj Voleybolu Olimpiyat 
Elemeleri Avrupa Kıtası 1. Etap Müsabaka-
larını birinci olarak tamamladı.
Üç gün süren maçlar boyunca yalnızca 
bir mağlubiyet alan Selçuk Şekerci-Vol-
kan Göğtepe ve Murat Giginoğlu-Hakan 
Göğtepe ikilileri önce Slovakya takımları 
ile karşılaştı. Slovakya etabını yenilgisiz3-0 
tamamlayan takımlarımız maç yapmadan 
gelen Avusturya karşısında finalde yalnızca 
bir maç kaybetti ve şampiyonluğa ulaştı.
Continental Cup ilk kez düzenleniyor. 2010 
yılında başlayan organizasyon 2011’de 
sona erecek ve üç etapta oynanacak. İlk 
etapta 8 Grupta maçlar oynanırken, Alan-
ya’da yapılan H Grubunda Türkiye, Avustur-
ya ve Slovakya mücadele etti. Continental 
Cup statüsü gereği her gruptan 3 ilk sıraları 
elde eden üç ülke bir üst tura gidecek. Oluş-
turulacak 6 grupta dörder ülke yer alacak ve 
bu maçlar 2011 yılında yapılacak.
Gruplardan çıkan birinciler ve en iyi iki 
ikinci ülke 2012 Continental Cup finaline 

katılacak. Finaller sonunda şampiyon olan 
ülke 2012 Olimpiyatlarına katılma hakkı 
kazanacak. İkinci ve üçüncü olan ülkeler 
ise Dünya Kupasına katılacak. Yine kupayı 
birinci ve ikinci tamamlayan ülkeler olimpi-
yatlara gidecek.
Continental Cup’ta H Grubu birincisi olan 
takımlarımız da böylece olimpiyat yolunda 
önemli bir adım atmış oldu, voleybolun ta-
kım sporlarında ülkemizi olimpiyatta temsil 

etmeye en yakın adaylardan olduğunun 
altını bir kez daha çizdi. 
Bayanlar dördüncü
Continental Cup Bayanlarda ise Finlandiya, 
Slovakya ve Avusturya ile mücadele eden 
Hatice Can Korucu- Esra Ötücü ve Özlem 
Engeloğlu-Gizem Giraygil ikilileri istenen 
sonuçları elde edemeyerek müsabakaları 
dördüncü olarak tamamladı.
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Lise takımından adım 
adım Birinci Lige

Kurulduktan 4 yıl sonra Birinci Lige yüksel-
meyi başarmak, ancak filmlerde görülecek 
Amerikan rüyası gibi. Ancak 3 bin nüfuslu 
Gümüşhane Torul Gençlerbirliği Spor Kulü-
büyle bu rüyayı gerçek hayatta gerçekletirdi.

Torul’un hikayesini genç Başkan Evren Öz-
demir’den dinledik.

Kulüp başkanı Özdemir, 2006 yılında Torul 
Lisesi Gençlik ve Spor Kulübü adıyla kurulan 
takımlarının, Birinci Lige kadarki yolculu-
ğunu anlattı. Kurulduğu yıl Gümüşhane’de, 
daha sonra da bölgelerarası voleybol mü-
sabakalarında birinci olan Torul Lisesi Vo-

leybol Takımının, Erkekler Voleybol Üçüncü 
Ligine yükseldiğini belirten Özdemir, “2008-
2009 sezonunda Üçüncü Ligde gösterdiği-
miz başarının ardından da 2009-2010 sezo-
nunda yolumuza İkinci Ligde devam ettik” 
dedi.

Burada da gruplarında ikinci olduklarını ve 
Aroma Erkekler Birinci Ligine yükselme süre-
cinde 8 takım arasında son 4’e kaldıklarını 
ifade eden Özdemir, final grubunda aynı 
başarıyı gösteremediklerini hatırlattı.

Birinci Lig kapısı açıldı
Yeni sezonda SGK ve Konya Diltaş takımla-
rının ligden çekilmesiyle kendilerine Birinci 
Ligde mücadele etme hakkı doğduğunu 
söyleyen Özdemir, “Türkye Voleybol Fede-
rasyonunun daveti 23 Temmuz’da geldi, 
Ağustos’un 15’ine kadar takım ve alt yapı 
oluşturma gibi konularla ilgilendik” dedi.

Halen iki tanesi yabancı olmak üzere 10 
sporcularının bulunduğunu dile getiren 
Evren Özdemir, “Bir yabancı oyuncu daha 
alıp sezona başlamak istiyoruz. Hedefimiz, 
ilk yılımızda ligde kalmak. Ligi henüz tanı-
mıyoruz, 5 bin nüfuslu bir ilçenin temsilcisi 
olarak burada bulunuyoruz.” diye konuştu.

Ligin diğer takımlarını ağırlayacakları sa-
lonlarında birtakım değişikliklere gittiklerini 
ifade eden Özdemir, salonun zemininin ve 
ısıtma sisteminin yenileneceğini belirtti.

Özdemir, kulüpte voleyboldan başka masa 
tenisi, hentbol, satranç ve engelli sporculara 
özel branşlara da yer verdiklerini ifade ede-
rek bayan voleybol takımının henüz oluş-
turulmadığını, belki daha sonra bunu da 
kurabileceklerini kaydetti.

Lise takımı olarak 
kurulduktan 4 yıl sonra 
Aroma Erkekler Birinci 
Ligine kadar yükselen 
Torul Gençlerbirliği 
Voleybol Kulübünün 
başarısı örnek 
gösterilecek nitelikte
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Bazen bir resim yapmak için, henüz bilmediğiniz 
renkleri keşfetmeniz gerekebilir..

Mehmet Bedestenlioğlu’na yaraşır bir hoş geldin 
yazısını, klasik jargonla yazmanın mümkünü 
yoktu. Bunca yılda, bunca güzel insanın kalbin-
de yer etmeyi başarmış birini, üç yıllık bir yazarın 
üç satır karalamasına teslim edemezdim.. Baş-
lıksa, bu yazıda en sık göreceğiniz kalbi ifadenin 
ta kendisi..

Birazdan okuyacaklarınız, herkesin gönlünde bir 
yerlere değebilecek hayatlardan seçildi. O’nun 
hakkında kitaplar dolusu söyleyecek sözü olan 
bir avuç insanın, ulaşamadığımız onlarca kişinin 
de hislerine akis olacak hikayesinden..

Elimizden gelen, yüreğimizden gelene kıyasla, 
denizden çekilmiş bir kase su kadar..

“Ben Mehmet abimle yıldız takım günlerinde ta-
nıştım. İlk geldiği gün, dün gibi aklımdadır. 

O zamanlar, hayatımızı bu denli değiştireceğini 
bilmiyorduk elbette. Değiştirmek derken?.. Yani 
bize sadece voleybol değil, hayata dair de çok 
şey öğretti. Şöyle bir düşünüyorum da birlikte ne-
ler neler yaşadık.. Pazar günleri Belgrad koşuları, 
bitmeyen kahvaltılar, antrenman sonrası yaptı-
ğımız şakalar.. Ve tabi ki yorgunluktan neredeyse 
bayılacağımız idmanlar!.. Hepsi çok güzel ve çok 
özeldi.. Şimdi, Milli Takımımızın da önümüzdeki 
zaman zarfında çok başarılı olacağına inanıyo-
rum.. ”
(Gökçen Denkel)

“Mehmet abi benim Yıldız Milli zamanından an-
trenörüm. Beni libero yapan da ilk O’dur. Gala-
tasaray’da 2008’in ilk yarısında yine beraberdik. 
Üstümde emeği, hakkı büyüktür. Libero olmamı 
O sağlamıştır diyebilirim. Çok hırslıdır.. Bir gün 
bir toplantı esnasında bana: Senin Vakıfbank’ta 
libero oynaman için hiçbir eksiğin yok, neden 
oralarda olmayasın demişti. Bu söz beni fazla-
sıyla etkilemiş, tetiklemişti! Ve bugünlere geldik 
sonunda.. ”
(Gizem Güreşen)

“On yıllık voleybol hayatımın yaklaşık altı yılı, alt-
yapıda Mehmet abimle beraber geçti. Yaşadığı-
mız her an, her saniye benim için çok özel.. Bun-
dan yaklaşık 6-7 sene önceydi.. Afyon’a gitmiştik, 
Türkiye şampiyonası için.. Ben bir maçta bileğimi 
burkmuştum. Henüz yıldız takımdaydım o za-
manlar.. O gün acıdan ağlarken, kendimi Meh-

met Abi’nin ellerinde doktora giderken buldum. 
Tam muayene esnasında Mehmet Abi doktora 
dedi ki: Doktor bey, bu kızın durumu nedir? He-
men iyileşmesi gerekiyor, çünkü Milli Takıma 
gidecek.. Tabi benim böyle bir şeyden haberim 
yoktu. İlk duyduğum yer de orasıydı.. Hem ağlı-
yor, hem şaşkınlıktan ne yapacağımı bilemiyor-
dum. Mutluluktan Mehmet abime sarılmıştım. 
O acı içinde bile beni mutlu etmiş, gülebilmemi 
sağlamıştı büyük insan..”
(Selime İlyasoğlu)

“Mehmet abimi kelimelerle anlatmak.. Bu ka-
dar iyi tanıdığım bir insan.. Çocuk yaştan beri 
yıllarımı geçirdiğim insan.. Normalde bir fasikül 
yazı çıkarmam lazım ama.. İlk kez böyle bir şeye 
kalkışıyorum ve bu kadar zor olacağını hiç mi hiç 
düşünmezdim.

Kaç zaman?.. Yıllar yılı beraber ağladık, beraber 
güldük. Her yerde, her şeyimizde yanımızdaydı. 
Daha ne denir ki? Bu spor bana çok şeyler kattı, 
ama kazandırdığı en değerli şey Mehmet abim-
dir..

Benim hayatım üzerinde çok büyük emeği olan 
birisi.. Ve ben O’nu anlatırken iki kelimeyi bir ara-
ya getirmekte zorlanıyorum şimdi.. Ya da kelime-
ler mi yetmiyor? Aslında bana kalırsa, Mehmet 
Abi tam manasıyla anlatılamayacak kadar bü-
yük bir insan..

Sanırım bu kadarıyla dahi, herkes içimden ge-
çenleri anlamıştır. Ancak dediğim gibi, Mehmet 
abimi bildiğim cümlelerle tarif etmem imkansız 
ve O’nu en iyi yaşayanlar bilir.. İyi ki varsın Meh-
met abicim.. ”
(Neşve Büyükbayram)

“Mehmet abimle ilgili unutulmaz bir anı? Unu-
tabildiğim anı yok ki, hangisini anlatsam bile-
medim şimdi.. Yüzyıl Işıl günleriydi.. 2005 sene-
sinde İstanbul şampiyonu olmuştuk. Türkiye bile 
değil, yalnızca İstanbul.. Kupayı aldık, soyunma 
odasına girdik. Herkes seviniyor, herkes mutlu.. 
Gece gündüz çalışmışız, karşılığını da almışız 
tabi. Sonra Mehmet Abi girdi soyunma odasına.. 
Sanki ilk defa mı şampiyon oluyorsunuz, ne var 
bu kadar sevindiniz diyerek şakalaştı bizimle. 
Ben de; vallahi ben ilk kez şampiyon oluyorum 
abi demiştim. Hala hatırlarım Mehmet Abi’nin 
yüzündeki o ifadeyi!.. O gün, benim için bazı 
şeylerin şampiyonluktan da önemli olduğunu 
anladığım günlerden biridir..”
(Fatma Yıldırım)

“ İlkokul 1.sınıftan beri Mehmet abiyle birlikteyim 
ben.. Anı dediğiniz, koca bir hayatın ta kendisi 
aslında. O da bu yazıya sığmaz. Ama ilkler hep 
en özeldir ya, öyle bir ilk anlatayım.. 2005 yılıydı.. 
Ben daha küçük takımdayım. 90 jenerasyonu 
Türkiye şampiyonasına gidiyordu. Cansu, Neşve, 
Fatma, Büşra, Asu, Naz.. Mehmet Abi, beni de o 
kadroya dahil edip turnuvaya götürmüştü. Oy-
namadım tabi, kenardan seyrettim. Ve bu benim 
ilk şampiyonluğum oldu.. O yaşta bir voleybol-
cunun o havayı yaşaması ne demektir, sonraları 
çok iyi anlıyorsunuz. Hiç beklemediğim bir şeydi. 
Çok özel ve unutulmaz bir olaydı benim için.. 
Mehmet Abim bir tanedir.. ”
(Sibel Kızavul)

“Öyle çok anım var ki Mehmet abimle ilgili.. Be-
nim için en değerli olanlardan birini anlatayım. 
2009’un Nisan ayında, Rotterdam’daki Avrupa 
şampiyonasına gitmeden önceydi.. Burhan Fe-
lek’teki son hazırlık maçında, Mehmet Abi’nin 
tabiriyle ‘ çizgiye takılarak ’ ayak bileğimi burk-
muştum. Ertesi gün yola çıkacaktık ve benim 
takımımı yalnız bırakmamam gerekiyordu. Tam 
son dakika golü olmuştu yani bu olay!..

Bir gün içerisinde en iyi tedaviler uygulandı. Hızlı 
bir iyileşme sağlanmaya çalışıldı. Havalimanın-
da dahi çok dikkat ettik her şeye.. 

O gün uçağa bindik ve ben koltuğumun ön sıra-
da, uçağın en geniş yerinde olduğunu gördüm. 
Öyle ki ayağımı öne uzatabilecek kadar rahat-
tım. Uçuş boyunca buz tedavimi rahatlıkta yap-
tım, ayrıca yanımdaki koltuk da boştu. Tüm bun-
ların hoş bir tesadüf olduğunu düşünmüştüm. 
Yanıldığımı, uçaktan indiğimizde öğrendim..

Meğer her şey Mehmet Abi’nin düşüncesiymiş.. 
Her şeyi O ayarlamış.. Ve ben bir kez daha böyle 
bir insanı tanıdığım için, benim antrenörüm ol-
duğu için ne kadar şanslı olduğumu farketmiş-
tim.. ”
(Ceren Kestirengöz)

Dünya tarihinde her zaman iş yapan insanlar 
bulunmuştur. İşini iyi yapan insanlar, daha az 
bulunmuştur. İşini iyi yapan, insan gibi insanlar 
ise çok nadir bulunmuştur. Başka kalplerde yer 
edebilmenin basit sırrını, okuduğunuz yazının 
satır aralarında bulacaksınız. Ve bu satırlar, biz 
kardeşlerinden Mehmet abimize nacizane bir 
armağandır. Kabul buyurması dileğiyle…

“Mehmet Abim.. ”
Kamil Çalpala

MAKALE
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Genç Kızlar Avrupa 
Beşincisi
Avrupa Şampiyonası finallerine katılma hakkı kazanmayı başaran Genç 
Milli Takım, burada yaptığı 7 maçın 5’ini kazanarak Avrupa beşincisi 
oldu

Sırbistan’ın Zrenjanin ve Nis kentlerinde 
3-13 Eylül tarihlerinde yapılan Genç Kızlar 
Avrupa Şampiyonasına katılan Milli Takı-
mımız üçüncü oldu.

Milli Takımımız ilk maçında Almanya ile 
karşı karşıya geldi. Millilerimiz bu maçı güç-
lü rakibine karşı 3-1 kaybetti. Müsabakanın 
setleri 25-22, 23-25, 20-25 ve 12-25 sona 
erdi.

Genç Sultanların bir sonraki rakibi bir başka 
güçlü ekolün temsilcisi İtalya idi. Genç Kızlar 
bu maçtan da 20-25, 17-25 ve 16-25’lik set-
lerle 3-0 yenik ayrıldı.

Genç Kız Milli Takım 5 Eylül’de Slovakya ile 
karşı karşıya geldi. Genç Milliler maçtan 
3-2’lik sonuçla yenik ayrılırken, setler 21-25, 
25-20, 17-25, 25-20 ve 15-13 sona erdi.

Milli Takımımız bir sonraki rakibi, güçlü Po-
lonya’yı 25-20, 25-15 ve 25 setlerle 3-0 yendi.

Genç Kız Milli Takım gruptaki son maçında 
Macaristan’la oynadı. 3-1’lik galibiyete 25-
21, 12-25, 19-25 ve 17-25’lik set sonuçları ile 
ulaşan Ay-Yıldızlılar grup müsabakalarını 
İtalya ve Almanya’nın ardından üçüncü sı-
rada tamamladı. Bu sonuçla diğer grubun 
dördüncüsü Slovenya’yı 3-1 (22-25, 20-25, 
25-16, 21-25) geçerek, grupta karşılaştığı ve 
mağlup olduğu Slovakya ile beşincilik mü-

sabakasına çıktı.

Sert geçen bir oyundan son-
ra rakibinden rövanşı alan 
Genç Kız Milli Takımımız, 
3-2 galip gelerek şampiyo-
nadan beşinci olarak ayrıldı. 
Bu maçın setleri de 25-21, 
22-25, 25-23, 15-25 ve 13-15 
sona erdi.

İtalya’nın finalde Sırbistan’ı 
3-1 yenerek şampiyon ol-
duğu turnuvada Alman-
ya’yı aynı sonuçla yenen 
Çek Cumhuriyeti üçüncü, 
Almanya da dördüncü oldu.

Genel klasman şöyle:
1.İtalya
2.Sırbistan
3.Çek Cumhuriyeti
4.Almanya
5.Türkiye
6.Slovakya
7.Rusya
8.Slovenya
9.Hollanda
10.Polonya
11.Belçika
12.Macaristan
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Geçmiş olsun!
Türkiye Voleybol Federasyonu Yönetim 
Kurulu Üyesi Ahmet Metin Altındağ 

23 Ağustos 2010’da by-pass ameliyatı 
oldu. TVF Sağlık Kurulu Başkanı Tuğ-
general Prof. Dr. Ufuk Demirkılıç’ın Gül-
hane Askeri Tıp Akademisi’nde by-pass 

ameliyatına aldığı Ahmet Metin Altın-
dağ artık daha sağlıklı. Türkiye Voleybol 
Federasyonu yönetim ve personeli adı-
na acil şifalar, sağlıklı günler diliyoruz

Hoşgeldin Naz 
Bebek
Türkiye Voleybol Federasyonunun en 
genç babası Orhan Aydın... Teknik İş-
ler Müdürü Orhan Aydın ve eşi Özlem 
Aydın’ın 4 Ağustos’ta nur topu gibi bir 
kızları oldu. 3 kilo 900 gram ağırlığında 
ve 54 santim boyunda ilk vücut ölçüle-
rine sahip, babası ile karşılaştırıldığında 
oldukça iri sayılan Aydın Ailesinin yeni 
üyesi Naz Bebeğe hoşgeldin diyor, bah-
tının açık, ömrünün mutlu geçmesini 
diliyoruz.
Sağlık dileklerimizle
TVF Personeli

İlker’i de 
Evlendirdik!
Sorsalar, bu civarda en son evlenecek 
isim İlker (Akkaya) derdik. Hiç öyle bir 
hali yoktu ama ilk önce o gitti. 2 Ağus-
tos 2010’da  hayatını Esin Duygun’la 
birleştirdi. Esin, Medeni Kanun’un açık-
larını iyi biliyormuş, kendi soyadını da 
kullanmaya devam edecek. 
Tandoğan Astsubay Orduevi’nde dü-
zenlenen nikah töreninde çiftin tanık-
lıklarını Türkiye Voleybol Federasyonu 
Başkanı Erol Ünal Karabıyık ve Esin 
Duygun Akkaya’nın dayısı Rifai Kayhan 
yaptılar.
Esin-İlker çiftine çalışma arkadaşları ola-
rak ömür boyu mutluluklar diliyoruz.

NOT: Bu işe en çok sevinen İlker’in annesi 
olmuş. “Hasan, evden yaklaşık bir tonluk 
bilgisayar, bilgisayar aksamı ve karsam-

ba çıktı, İlker’in odasını dört gün boyun-
ca boyatarak gerçek rengini bulabildik.” 
dedi.

Başkanımız 
Ameliyat Oldu
Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı 
Erol Ünal Karabıyık kolonoskopi, endos-
kopi ve omuz ameliyatı geçirdi.
Türkiye Voleybol Federasyonu çalışanla-
rı, Başkan Karabıyık’a geçmiş olsun diyor.
Başkanım,
Her ne kadar hasta ziyaretleri ile geç-
miş olsun mesajları kısa tutulur dense 
de bu seferlik bizi mazur göreceğinizi 
umuyoruz. Sezgin Hocam kadar edebi 
bir dil kullanamayacağımızı biliyorsak 
da bu bizden olsun bizim duygularımızı 

anlatsın istedik.
Bazen siz bize kızıyorsunuz, bazen biz 
sizin bize haksızlık ettiğinizi düşünü-
yoruz. Ama bir aile olduğumuzu, baba-
mızın bizi korumaya çalıştığını, gerek 
tecrübeleriyle gerekse de özel konuş-
malarıyla bizleri doğru yönlendirmeye, 
her anlamda hayata hazırlamaya çalış-
tığını biliyoruz. O, bizim için çok güçlü 
ve biz babamızın da hastalanabileceği-
ni hiç düşünmedik.
Hastalığınızın bizi gerçekten üzdüğünü 
bilmenizi isteriz. Sizi bir an önce ara-
mızda görmek umuduyla tüm personel 
olarak acil şifalar dileriz.
Sevgi ve Saygılarımızla 
TVF Personeli
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Genç Erkekler 
Balkan 
Üçüncüsü
Makedonya’nın Nov Dojran kentinde 
10 takımın katılımı ile yapılan Genç Er-
kekler Balkan Şampiyonasında Milli Ta-
kımımız Balkan Üçüncülüğünü kazandı.
Genç Milliler turnuvadaki ilk maçını 
Bosna Hersek’le yaptı. 17-25 verdiği ilk 
setten sonra toparlanan Genç Erkek 
Milliler, sonraki setleri 25-15, 25-23 ve 
25-10, müsabakayı da 3-1 kazanarak 
turnuvaya galibiyetle başladı.
Genç Milli Takımın ikinci rakibi ev sahibi 
Makedonya idi. Takımımız bu karşılaş-
mayı da 3-1 (25-19, 25-14, 21-25, 25- 21) 
kazanarak yarı finale yükseldi.
Yarı finalde Yunanistan’la eşleşen Ay-
Yıldızlı takımımız rakibine 25-23, 32-30, 
13-25 ve 26-24’lük set skorlarıyla 3-1 
yenildi. 

Yunanistan yenilgisinden sonra Bulga-
ristan’la üçüncülük maçına çıkan Genç 
Milli Takımın turnuvadaki bu son maçı 
da diğerleri gibi 3-1’lik sonuçla bitti. Ra-
kibini 25-22, 25-16, 20-25 ve 25-23’lük 
setlerle mağlup eden Genç Milli Erkek 
Takımımız Balkan Üçüncüsü oldu.
Sıralama
Turnuva sonunda genel sıralama şöyle 
oluştu:

1.Sırbistan
2.Yunanistan
3.Türkiye
4.Bulgaristan
5.Karadağ
6.Bosna Hersek
7.Makedonya
8.Romanya
9.Arnavutluk
10.Moldovya

Bahçeşehir 
Üniversitesi 
Avrupa 
Şampiyonu
Polonya’da düzenlenen Üniversitelera-
rası Avrupa Şampiyonasında Bahçeşe-
hir Üniversitesi bayanlarda şampiyon, 
erkeklerdeki temsilcimiz Gazi Üniversi-

tesi ise üçüncü oldu.
Daha önce Almanya’yı 3-0, Polonya’yı 
3-1, Portekiz’i 3-0, İspanya’yı 3-0’la ge-
çen Bahçeşehir Üniversitesi finalde Sır-
bistan’ı 3-0 (25:16, 25:13, 26:24) yenerek 
zafere ulaştı.
Erkeklerdeki temsilcilerimizden Gazi 
Üniversitesi, yarı finalde Eindhoven 
Üniversitesine 3-2 yenilirken üçüncülük 
maçında Polonya temsilcisi University 
of Warsaw’u 3-2 yendi. Anadolu Üniver-
sitesi ise gruptan çıkamadı.

Aslanlardan 
İspanya’da 
Doğum Günü 
Sürprizi
Filenin Aslanları, 55. yaşını tamamlayıp 
56 yaşına giren Voleybol Federasyonu 
Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a sürpriz 
yapıp doğum gününü İspanya’da kut-
ladılar. “İyi ki doğdun Başkan” şarkısı ve 
alkışlarla pastasını kesen Başkan Kara-
bıyık, “Bu benim için sürpriz oldu. Do-
ğum günümü çocuklarım ve torunumla 
kutlayacaktık. Özellikle torunuma söz 
vermiştim. Sizleri yalnız bırakmamak 
için İspanya’ya geldim. Bana böyle bir 

sürpriz yaptığınız için teşekkür ediyo-
rum. Final oynamak vardı, üçüncülük 

de iyi derecedir. Sizden üçüncülük ku-
pasını istiyorum” şeklinde konuştu.
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Sultanlardan 
Başkan 
Karabıyık’a 
Doğum Günü 
Sürprizi
A Bayan Milli Takımımızın oyuncuları ve 
teknik heyeti, Türkiye Voleybol Federas-
yonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a do-
ğum günü sürprizi yaptı.
Başkan Karabıyık’ın odasına önceden 
konuşlanan, Başkan Karabıyık odaya 
girince de “İyi doğdun Başkanım” şarkı-
sıyla karşılayan Filenin Sultanlarının bu 
sürprizi Karabıyık’ı oldukça duygulan-
dırdı.
“Bu sürpriz parti için hepinize çok te-
şekkür ederim. Gerçekten çok güzel bir 
sürpriz oldu” diyen Başkan Karabıyık, 
“A Erkekler de İspanya’da kutladılar do-

ğum günümü. Ben de sizlere uzun, gü-
zel, sağlıklı yıllar diliyorum” dedi.
Kaptan Esra Gümüş’ün takım arkadaş-
ları adına, geçirdiği ameliyatlar için 
geçmiş olsun dileğinde bulunması ve 

Japonya’da kendisini yanlarında görme 
dileğini iletmesi üzerine Başkan Karabı-
yık, “Kolum iyileşirse, Dünya Şampiyo-
nasında forma giymek isterim.” esprisiy-
le yanıt verdi.

Grand Prix’de 
MVP Tesellisi
İtalya’da sona eren 2011 Bayanlar Dün-
ya Grand Prix Avrupa Kıtası Elemeleri 
sona erdi. Eleme müsabakalarında ilk 
üç sırayı Almanya, Rusya ve İtalya alır-
ken, Türkiye dördüncü oldu.
Filenin Sultanları Grand Prix vizesi ala-
masa da iki oyuncumuz turnuvanın 
“En”ler listesine girdi. Elemelerin en 
değeli oyuncusu ve en skoreri Neslihan 

Darnel olurken, Bahar Toksoy’da en iyi 
blokör seçildi...
Turnuva’nın En Değerli Oyuncuları :
MVP: Neslihan Darnel (Türkiye) 
En iyi blokör: Bahar Toksoy (Türkiye) 
En iyi libero: Enrica Merlo (İtalya)
En skorer: Neslihan Darnel (Türkiye)
En iyi sevisçi: Kathleen Weiss (Almanya) 
En iyi pasör: Evgenya Startseva (Rusya) 
En iyi smaçör: Ekaterina Gamova (Rusya)
Takım Sıralaması : 
1.Almanya, 2.Rusya, 3.İtalya, 4.Türkiye, 
5.Hollanda, 6.Bulgaristan

Türkiye Voleybol Federasyonu tarafın-
dan yaptırılan TVF Spor Lisesi öğretie 
başladı. Anadolu Lisesi statüsünde eği-
tim veren, Türkiye’de bir ilk olan TVF 
Spor Lisesi, geçen yıl kabul edilen 60 
öğrenciye ek olarak, bu yıl yetenek sı-
navı ile alınan 60 öğrencinin katılımı ile 
120 öğrenciye eğitim verecek.
Ankara’nın eğitim merkezi Beşevler 
semtindeki, TVF Voleybol Kampusü 
bünyesinde bulunan okulda öğrencile-
re geniş olanaklar sağlanıyor. Voleybol 
Lisesi öğrencileri 7 bin 500 kişilik ulus-
lararası standarttaki Başkent Voleybol 
Salonu, bin kişilik Beştepe Salonu, kon-
disyon merkezi ve performans labora-
tuarının tüm imkanlarından yararlana-
rak eğitim alacak. Yatılı öğrenciler için 5 
yıldızlı otel standardında bir de öğrenci 
pansiyonu buluruyor.

Voleybol Lisesinde ders zili çaldı
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TVF Sağlık 
Kurulu Başkanı 
Rütbe Aldı
24 Mart 2009 tarihinden bu yana Türki-
ye Voleybol Federasyonu Sağlık Kuru-
lu Başkanlığını yürüten Tabip Kıdemli 
Albay Prof. Dr. Ufuk Demirkılıç 4 Ağus-
tos 2010 günü toplanan Yüksek Askeri 
Şura’nın kararı ile Tuğgeneralliğe terfi 
ettirildi.
Prof. Dr. Ufuk Demirkılıç; 1985 yılında 
Gülhane Askeri Tıp Akademisi Askeri 
Tıp Fakültesinden mezun oldu. 1993 
yılında Kalp ve Damar Cerrahisi uzmanı 

olan DEMİRKILIÇ, akademik kariyerinde 
1998 yılında Doçentliğe, 2004 yılında 
Profesörlüğe yükseldi.
Türk Kalp Damar Cerrahisi Derneği Bi-
limsel Araştırma ve Koordinasyon Kuru-
lu Üyeliği, Ulusal Vasküler Cerrahi Der-
neği, Flebololoji Derneği, Ulusal Travma 
ve Acil Cerrahi Derneği, Türk Kardiyoloji 
Derneği, European Society of Vascular 
Surgery, Asian Society for Cardiovas-
cular Surgery, European Association 
for Cardio-Thoracic Surgeons, Fellow 
of European Society of Cardiology, In-
ternational Society of Cardiothoracic 
Surgeons, The Society For Heart Valve 
Disease, American Association for the 
Advancement of Science, Society of 
Thoracic Surgeons derneklerine üyelik-

leri bulunan, birçok akademik yayının 
editörlüğünü de yürüten Prof. Dr. Ufuk 
Demirkılıç evli ve iki çocuk babasıdır.

Yıldız Kızlar 
Balkan İkincisi
Karadağ’da yapılan Yıldız Kızlar Balkan 
Şampiyonasını Milli Takımımız ikincilik-
le kapattı.
Ay-Yıldızlı kızlarımız gruptaki ilk karşı-
laşmada Bulgaristan’ı 25-11, 25-21 ve 
25-21’lik set skorlarıyla 3-0 yendi. Bu 
iyi başlangıçtan sonraki rakip Yunanis-
tan’dı. Yunanistan’ı da 3-0’la geçen Yıl-
dızlar, grubun güçlü takımı Sırbistan’ı 
25-16, 10-25, 18-25, 25-13 ve 15-2’lik 
setlerle 3-2 mağlup etmeyi başardı. 
Grubu lider bitiren Yıldız Millilerimiz 
yarı finalde Bosna-Hersek’i 25-15, 26-24 
ve 25-20 sona eren setlere 3-0 yenerek 
finale yükseldi. 

Grupta yendiğimiz Sırbistan’a finalde 
oyun tutturamayınca 3-0 yenilen Yıldız 

Kızlarımız Balkan İkinciliği ile yetinir-
ken, ilerisi için büyük ümit verdiler.

Uluslararası 
transferde 
elektronik 
dönem
Uluslararası Voleybol Federasyonu 
(FIVB) ulusal federasyonlara gönderdiği 
yazıyla, uluslararası transferde elektro-
nik transfer sertifikası döneminin başla-
dığını ve kağıt formatının kullanılmaya-
cağını bildirdi.
FIVB Spor Karşılaşmaları Birliği Başkanı 
Theofanis Tsiokris imzasıyla gönderilen 
bildiride yeni sistemle ilgili bilgiler ve-
rildi.
Buna göre, FIVB ulusal federasyonlara 
kullanıcı adı ve şifre gönderecek. Ulusal 

federasyonlar kulüp ve oyunculara kul-
lanıcı adı ve şifre yaratılmasından kendi-
si sorumlu olacak. Bu hazırlık dönemin-
de sistem ulusal federasyonların verdiği 
kulüp bilgilerini içerecek. Her kulüp için 
“kullanıcı oluştur” seçmeden önce içeri-
ğin güncelliği kontrol edilecek. Bu işlem 

ayrı ayrı her kulübe kendi kullanıcı adını 
ve şifresini gönderecek. Aynı prosedür 
uluslararası transfer yapan her oyuncu-
ya kullanıcı adı oluşturmak için de ge-
çerli olacak. Yeni kulüp ve oyuncular için 
ulusal federasyon tarafından yeni profi-
lin kurulması gerekiyor.
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TVF Seminerleri 
Sürüyor
Türkiye Voleybol Federasyonu’nun eği-
tim seminerleri dizisi sürüyor.
Son olarak Çocuk Sporcu: Sağlık, Bes-
lenme ve Antrenman Etkileşimi” başlıklı 
seminer de başarıyla gerçekleştirildi.
Seminerde;
Çocuk ve Genç Sporcu Antrenmanı ko-
nusunu TVF Genel Sekreteri Dr. Sinem 
Mavili, Çocuk ve Genç Sporcu Sağlığı 
konusunu Prof. Dr. Emin Ergen Çocuk 
ve Genç Sporcu Beslenmesi konusunu 
da Yrd. Doç. Dr. Hüsrev Turnagöl anlattı.
İstatistik Seminerine Büyük İlgi
Voleybol istatistiği konusunda antre-
nörlere detaylı bilgi vermek amacıyla 
düzenlenen seminer, Ankara’da başladı.
35 katılımcıyla sınırlı tutularak 2 günde 
tamamlanması planlanan istatistik se-
mineri, 72 antrenör katılmak isteyince 3 
güne uzatıldı.

2 grup oluşturularak verilen seminerde 
voleybolun resmi istatistik programı 
Data Volley hakkında ayrıntılı teorik ve 
pratik bilgiler aktarıldı.
Voleybolda Temel Hareket Semineri 
Sona Erdi
Türkiye Voleybol Federasyonu tarafın-
dan düzenlenen “Voleybolda Temel Ha-
reket Eğitimi Semineri” Başkent Voley-
bol Kampusündeki iki salonda yapıldı.
168 antrenörün katıldığı seminerde 
dersleri Prof.Dr. Caner Açıkada, Yrd. 

Doç.Dr. Ziya Koruç, Yrd. Doç.Dr.Hüsrev 
Turnagöl, Dr. Figen Altay ve Dr.Yeşim 
Bulca verdi.
Voleybolda Yetenek Seçimi, Çocuk 
Sporcuyla İletişim, Çocuk Sporcu ve 
Beslenme ile Temel Hareket Eğitimi 
konu başlıklarında teorik ve pratik ders-
ler verildi.
İki grup halinde, 28 Ağustos ve 6 
Ekim’de yapılması planlanan seminer, 
katılımcılardan gelen talep üzerine bir-
leştirilerek 28 Ağustos’a alınmıştı.

Voleybol 
kalenizi çok 
beğendim
Afrika Şampiyonası’na hazırlanan Tunus 
Genç Milli Takımı, Avrupa Şampiyonası 
hazırlıklarını sürdüren Genç Erkek Milli 
Takımla ortak kamp ve hazırlık maçları 
yapmak üzere Ankara’da.
Tunus Genç Erkek Milli Takım Antrenö-

rü Manoiv Gara, Ankara’da iyi bir hazır-
lık dönemi geçireceklerine inandığını, 
yapacakları maçlarla buradan deneyim 
kazanarak ayrılacaklarını söyledi.
Türk voleybolu ile ilgili olarak geniş bir 
bilgiye sahip olduklarını ifade eden ko-
nuk antrenör şunları söyledi:
“Türkiye hakkında gelmeden önce de 
fikrimiz vardı. Voleybolla ilgili olarak da 
Avrupa’da nasıl bir gelişme kaydettiği-
nizi takip ediyoruz. İtalya ve Sırbistan 
gibi büyük takımlar arasında yer alma-
ya başladığınızı görüyoruz. Türkiye hak-

kında güzel düşüncelerimiz var. Buraya 
geldiğimizde de voleybol kalenizi gör-
dük, burada salon var, otel var, federas-
yon ofisleri var. Sadece burası bile Tür-
kiye’de voleybolun ne kadar geliştiğini 
gösteriyor.”
Türkiye Voleybol Federasyonuna An-
kara’ya gelmelerine yardımcı olduğu, 
takımını ağırladığı için çok teşekkür 
eden Manoiv Gara, “Bize burada çok iyi 
çalışma şartları sunuldu. Bizler de sizi 
her zaman ülkemizde ağırlamak isteriz” 
diyerek sözlerini tamamladı.
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Tesislerimiz 
Yunanistan 
Federasyon 
Başkanını 
Etkiledi
Yunanistan Voleybol Federasyonunun 
yeni başkanı Achilleas Mavromatis ilk 
resmi ziyaretini Türkiye Voleybol Fede-
rasyonu Başkanı Erol Ünal Karabıyık’a 
yaptı.
Oldukça samimi bir havada geçen zi-
yarette konuk Federasyon Başkanı TVF 
Başkent Voleybol Kampusü’ne hayran 
kaldığını söyledi.
“Çok şaşırdım ve etkilendim. Umarım 
biz de böyle tesisler inşa edebiliriz.” di-

yen Mavromatis, bu tesislerle Türk vo-
leybolunun çok iyi yerlere geleceğini 
söyledi. Achilleas Mavromatis Bu konu-
da Federasyon olarak hazırlayacakları 
projelerde Türkiye’nin deneyiminden 
faydalanmak isteyeceklerini dile getirdi.
Türkiye Voleybol Federasyonu Başka-
nı Erol Ünal Karabıyık’da Mavromatis’i 
yeni görevi nedeniyle tebrik etti ve ilk 

ziyaretini Türkiye’ye yapması nedeniyle 
ayrıca mutlu olduğunu söyledi.
Görev süresi boyunca Mavromatis’e 
destek olacağını ifade eden Karabıyık, 
değişik kategorilerdeki milli takımların 
ortak kamplar yapabileceğini belirtti.
Ziyaret sonunda iki başkan birbirlerine 
şans dilediler ve karşılaşmayı birlikte 
izlediler.
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